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   Denunciam l’abandonament del jaciment de Bóquer

				Alternativa | 03 Setembre, 2019 23:07



Des d’Alternativa Per Pollença (A) denunciam l’abandonament del jaciment arqueològic del Pedret de Bóquer per part de les institucions Igualment fem pública la nostra més enèrgica repulsa davant els actes incívics comesos al jaciment.
Al Pedret de Bóquer es troben les restes d’un important poblat talaiòtic, que amb el pas del temps es convertí en la famosa ciutat dels bocchoritans, que fou una de les ciutats més rellevants d’època romana. A pesar de que  ple del Consell de Mallorca va aprovar al mes de març la delimitació del jaciment (Bé d’Interès Cultura amb categoria de monument), aquesta delimitació no ha frenat el progressiu deteriorament  del mateix com podeu veure a les fotografies que adjuntam que mostren escombraries per tots els voltants, restes d’un foc, un abocament a la bóta en la qual els bocchoritans preparaven el tint porprat, amb el qual comercialitzaven devers el segle III dC i que servia per acolorir les túniques dels romans. Un abocament on es veuen exactament les mateixes deixalles que ja es van fotografiar els anys 2017 i 2018. Uns actes incívics davant els que mostram la nostra enèrgica repulsa, però a la vegada hem de denunciar l’abandonament per part de les institucions del jaciment arqueològic.
És vergonyós i una autèntica pena tenir en aquest estat d’abandonament el nostre patrimoni arqueològic, únicament protegit del vandalisme per l’espessa vegetació que el va tapant. Ens hauríem de plantejar com pretenem evitar actes vandàlics si, a part de no posar-hi cap obstacle, els òrgans responsables, amb la seva indiferència, no ensenyen a valorar i conservar el nostre patrimoni. A quina societat aspirem si, amb tanta facilitat, ens desfem i oblidem el nostre registre material, el nostre patrimoni?
Ja és hora que l’Ajuntament i el Consell es prenguin seriosament el patrimoni i dediquin més esforços a netejar, protegir i excavar el jaciment. La continuïtat del patrimoni arqueològic requereix polítiques actives d’excavació, conservació, difusió. 
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   El Govern municipal oculta la contaminació de les platges

				Alternativa | 03 Setembre, 2019 23:06



Des d’Alternativa denunciam l’ocultament per part del govern municipal del darrer episodi de contaminació de les aigües de bany de les platges del municipi i de no haver actuat en defensa de la salut pública restringint el bany.
Les mostres d’aigües de bany que s’analitzen de manera calendaritzada per part de la DG de Salut Públicacorresponents al principi d’aquesta setmana (dilluns) i a les platges de Pollença, varen donar com a resultats nivells de contaminació per E. Coli en alguna de les platges del municipi.
L’Escherichia coli és un bacteri la presència de la qual en les aigües és un indicador comú de contaminació fecal i que, ingerida, pot causar infeccions. En funció del nivell de presència d’aquesta en la mostra d’aigua, la direcció general de Salut Pública classifica les zones de bany com a zona apta, bany temporalment restringit o bany temporalment prohibit, tot i que la competència en la gestió i possible tancament de la platja o prohibició del bany és municipal. Els resultats de les analítiques del dilluns 12 donaven, concretament per a Cala Molins com a zona per a prohibir temporalment el bany (valors d’Escherichia colimajor a 2.000 ufc/100ml).
Tot i que el dimarts matí la regidora responsable (Maria Buades, de Tots per Pollença) i el tècnic de medi ambient tenien els resultats en les seves mans, no varen actuar en conseqüència, ja fos prohibint el bany temporalment, o com a mínim informant la ciutadania al respecte. Tampoc hi va haver cap informació l’endemà, i si hi havia restriccions al bany estaven relacionades amb el mal temps. Els resultats de les les anàlisis que es tengueren dijous ja han donat la zona com a apta.
Demanam a l’equip de govern (Tots-UMP-PP-PI) que faci públiques aquestes analítiques a la web municipal (ja que fa 4 anys que els sentim reclamar transparència) i donin explicacions de per què s’ha posat en risc la salut de la gent i s’ha ocultat aquesta informació a la ciutadania. Tal vegada el govern de dretes considera que la «bona imatge» del municipi o els interessos econòmics de les empreses turístiques són més importants que la salut de les persones o el dret a la informació?
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   El Torrent de la Vall d’En March ha estat arrasat

				Alternativa | 03 Setembre, 2019 23:05



Des d’Alternativa reclamam que l’Ajuntament exigeixi l’aturada immediata de la intervenció i demani responsabilitats a la resta d’administracions implicades per la destrossa feta amb maquinària pesant al Torrent de la Vall d’En March.

Veient les imatges, qualsevol persona podria pensar que es tracta d’un camí, d’una pista forestal o de les obres d’una carretera. Però no. És el Torrent de la Vall den March, en el tram voreja el camí que va cap a Can Huguet, per darrera Can Pontico, i fins al Pas d’en Barqueta, després que hagi estat arrasat per maquinària pesant. Desconeixem de moment qui n’és el responsable, tot i que l’estil de la destrossa fa inevitable recordar l’actuació sobre el Torrent de na Borges encomanada per la Conselleria de Medi Ambient aquest hivern passat. Des d’Alternativa per Pollença reclamam que l’Ajuntament es posicioni, exigeixi l’aturada immediata de la intervenció i demani responsabilitats a la resta d’administracions implicades.
Aquesta intervenció ha afectat un tram d’uns 250 m. però segurament no han acabat, ja que les màquines encara són allà. Han afectat una superfície superior a la llera del torrent, arribant fins el marges de l’alzinar i la carretera, aplanant i donant pendent, fet que ha suposat moure totes les pedres pròpies de l’escorrentia i que també esmorteixen els efectes de les torrentades. És aquesta una intervenció desmesurada, que suposa una supressió gairebé total dels hàbitats naturals existents a la llera i els marges, i un impacte ambiental greu que afecta la flora i la fauna de la zona humida. No sabem a què respon aquesta intervenció, però si, tal com sembla, està motivada per la «neteja» del torrent després de les torrentades d’aquest hivern, bastaria amb haver retirat les branques i arbres caiguts, i no hi ha necessitat d’arrasar el torrent i la flora i fauna que l’acompanya.
Hem de recordar que la suposada «brutor» dels torrents (o sigui, vegetació i pedres) no provoquen inundacions, i que hi hagi vegetació dins les lleres (cosa que el ritme hídric intermitent permet), fa precisament que es redueixin els efectes de la torrentada, a la vegada que ajuda a augmentar la infiltració als aqüífers. Els problemes se solen donar als llocs on la intervenció humana hi ha posat obstacles artificials: passos formigonats, ponts, zones inundables construïdes, barreres i tancaments de filferro… 
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   Precs i preguntes. Ple 24/07/19

				Alternativa | 03 Setembre, 2019 23:03



A continuació teniu un resum de la segona part del ple del passat 24 de juliol 2919, la de control i seguiment, amb les respostes de l’equip de govern a les preguntes que registràrem.
1.- Informació de Batlia.
No hi ha informacions de Batlia.
2.- Dació de compte de resolucions de batlia.
– Aprovació de pagament de despeses de transport a Toni Canàves
– Dos nomenaments de lletrat i procurador per a respectius contenciosos.
– Dos lliuraments a fons a justificar a treballadors.
– Anul·lació d’obligacions reconegudes pendents de pagament.
– Dues modificacions de crèdit.
3.- Precs i preguntes.
1.- Quina empresa fa els vídeos institucionals?
Un autònom, Martí Morro. Sorpresa!
2.- Aquesta empresa ha fet feina a la campanya electoral de Tots per Pollença? I a la d’Unió Mollera Pollencina? I a la del PP?
A Tots els hi va fer les fotografies, al PP segons el regidor Alonso un treball puntual i a UMP també hi va treballar. Per tant, que cada un tregui les seves conclusions.
3.- Com s’ha fet la contractació d’aquesta empresa? 
Els vídeos s’han contractat de manera directa.
4.- El batle va dir a la campanya electoral que publicarien les despeses de la campanya electoral. Per què no ho ha fet? Ho pensen fer?
El batle va dir que no recordava haver-ho dit, però pot ser que fos així, i que ells reten els comptes amb la Junta Electoral. El que de forma resumida vol dir que no publicaran la seva despesa.
5.- L’eliminació del projecte de reforma de la peixateria suposarà la pèrdua de 138.000 euros de subvenció del Consell de Mallorca?
No ho saben, però estan intentant esbrinar quina és la situació de la resolució d’aquest projecte, i tot i que tenen fins gener de 2020 per justificar, les modificacions que pretenen dur a terme suposaran uns terminis d’execució superiors.
6.- Referent a la redacció d’aquest nou projecte i els usos als que es destinarà l’edifici de la peixateria; pensen incomplir el que va acordar el ple d’aquest ajuntament, que establia que es realitzàs un procés participatiu per a decidir-ho?
Segons el batle, abans d’aquest projecte ja es va fer un procés participatiu durant la seva legislatura, el qual va ser un autèntic nyap. Segons ell, una vegada amb el nou projecte veuran quins usos li donen, però el de oficina de informació turística és segur. Per tant, ja sabem que entén per participació: tendrà els usos que ell permeti.
7.- Per quin motiu pensen incomplir la decisió del ple (sense cap vot en contra) i tornar a utilitzar herbicides?
Segons el senyor Nevado, el Consell també els utilitza, i ara el Consell els hi ha recomanat dos productes sense glisofat per poder fumigar.
8.- El senyor Nevado pot explicar els motius de la renúncia dels números 3, 4 i 5 de la seva llista electoral?
El tercer i el quart al tenir adjudicat esports el seu partit, veien incompatible amb les seves empreses ocupar el càrrec, i el cinquè ho va fer per motius personals. Excuses que ens semblen molt magres; ja que segurament hi haurà una redistribució de les àrees, i no tendrien perquè ocupar esports.
9.- Han deixat de publicar informació a la pàgina municipal com les actes de les Juntes de Govern o la informació del ple; ho pensen fer? Quan?
Segons ell això no ho publicaven funcionaris, només regidors; i ells ara mateix no tenen capacitat per fer aquesta tasca. Si una vegada algun funcionari o treballador ho pot fer es farà. Ja podem imaginar que amb aquest tema hi haurà una reculada important.
10.- Publicarà el batle la seva agenda de feina?
No! No ho pensa fer. Les coses clares des del primer dia: no a la transparència!
11.- Amb l’entrada de la nova regidora pensen redistribuir les àrees?
El batle va dir que si que les redistribuirien. A veure com queden aquestes
12.- El batle pensa delegar cultura?
Si, el més aviat possible. Ho farà tot d’una que entri la nova regidora
13.- Per quin motiu, després de nou anys, la nau de serveis del polígon encara no té comptador de llum propi? Té els permisos d’activitat en regla?
Es va treballar bastant a l’anterior legislatura i ara estan pendents d’un certificat i després aconseguir la cèdula. Referent a la llicència d’activitats, varen dir que com empresa municipal no en necessita.
14.- Per què es permet al personal funcionari gaudir d’un horari d’estiu i es discrimina al personal laboral que ha de fer feina al sol?
Segons el batle hi ha uns treballadors que tenen un conveni amb un horari i els altres amb un conveni diferent no. Com veurem a la pregunta 16, hi ha vegades que els convenis no interessen tant.
15.- El concert anunciat de Sopa de Cabra s’acabarà celebrant? En cas de que no ser així, s’haurà de pagar alguna indemnització?
El batle va dir que s’havia iniciat l’anul·lació del contracte, i que havien realitzat una nova oferta de la qual estan esperant resposta. És evident que el Junts va gestionar malament el contracte, amb presses electoralistes, però el nou Batle no ha fet res per arreglar la situació, i només ha intentat treure rèdit polític i tapar les seves pujades de sou i retallades de plens. Pel que ha sortit a premsa, sembla que el concert no es farà a Pollença.
16.- Referent a la darrera contractació d’EMSER; ens poden dir perquè el gerent no ha seguit el procediment establert al Conveni Col·lectiu (article 50d)? Quin paper té la regidora Francisca Cerdà Nadal en aquesta contractació?
Al demanar Juntes Podem pel tema, la regidora Francisca Cerdà Nadal, va dir que hi havia una necessitat urgent, amb una baixa inesperada, amb el borsí buit, i es va avisar a una persona que havia deixat un currículum, l’únic que tenia. Tot i que va admetre que no va complir els requisits, es va voler justificar dient que amb anterioritat ja s’havia fet. Argument que no justifica que la contractació s’hagi fet malament i ignorant el que estableix el Conveni i no comunicar-ho als representants dels treballadors.
En posterioritat, al torn de la nostra pregunta, el batle també la seva responsabilitat com a màxim responsable de l’empresa municipal.
17.- Per què s’ha eliminat del programa de la Patrona la campanya per un poble i unes festes lliures d’agressions sexistes?
No varen justificar la supressió de la campanya al programa en cap moment, tot i que varen dir que la campanya continuarà fent-se. Per nosaltres és una greu errada, i una falta de responsabilitat que al programa, amb la distribució que té, aquesta campanya no hi sigui.  
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   Intent de canvi d’ubicació del mercat dominical

				Alternativa | 03 Setembre, 2019 23:03




Des d’Alternativa demanam explicacions immediates al batle i al regidor de mercat davant les informacions sobre el canvi d’ubicació del mercat dominical per donar més espai a les terrasses de bars i restaurants de la plaça Major.

Avui diumenge, diversos placers ens han fet arribar la seva preocupació ja que des del govern municipal (Tots, UMP, PP) els han comunicat la seva intenció que el mercat dominical quedi desplaçat a Via Pollentia, i no es faci a la Plaça Major, on ha estat sempre. La mesura consistiria, segons la informació que se’ns ha transmesa, en allargar aquest desplaçament fins que acabi la temporada, aprofitant així que el darrers diumenges en motiu de les festes s’havia canviat la ubicació; fet que afavoriria clarament els bars i restaurants de la plaça, que els diumenges veuen minvada la seva ocupació de la via pública per mor, precisament, del mercat dominical.
Demanam explicacions immediates al regidor del mercat Miquel Llobeta i al batle Tomeu Cifre, per tal que expliquin aquesta informació que ha circulat avui pel mercat, i amb quina justificació i per quins criteris haurien pres una decisió com aquesta, de canviar la ubicació tradicional i emblemàtica del mercat de fruites i verdures, de manera unilateral.
Si això es confirma i es manté, serà una cacicada més del nou batle Tomeu Cifre Ochogavía que, apart de no comentar-ne res als grups de l’oposició (després d’haver-se passat 4 anys queixant-se de manca de consens del govern anterior), aposta descaradament per prioritzar els interessos particulars dels empresaris del sector turístic i no per mirar per allò comú.
Recordem que al programa electoral de Tots per Pollença, entre les 10 accions que pretenia realitzar en els 100 primers dies de mandat, hi duia consensuar amb els sectors implicats un esborrany d’ordenança d’ocupació de la via pública. Amb mesures com aquestes, tant pel fons com per la forma, es fa evident que o bé no compartim el significat de la paraula consensuar o bé que no considera la ciutadania un sector implicat.
Des d’Alternativa hem denunciat en repetides ocasions, i ho continuam fent, com es mercantilitza l’espai públic del nostre poble d’una manera desproporcionada, fent que les terrasses de bars i restaurants cada pic ocupin més espai; un espai que nosaltres defensam que hauria de tenir com a funció principal ser un lloc de socialització i gaudi públic lliure.
Fotografia ©Xesca Serra/Ajuntament de Pollença
Actualització: El Ayuntamiento de Pollença desiste del cambio de ubicación del mercadillo
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   El regidor de festes disposat a prevaricar

				Alternativa | 03 Setembre, 2019 23:02



El regidor de festes de Pollença , Josep Lluís Pons (Tots per Pollença) ha declarat estar disposat a prevaricar incomplint la Llei de Protecció animal.
En una entrevista a la premsa local (Punt Informatiu) s’ha demanat al regidor de festes de Pollença, Josep Lluís Pons (Tots per Pollença) si estava disposat  a arriscar-se a ser sancionat per posar un gall al Pi de Sant Antoni, després de la polèmica generada per unes de les primeres declaracions del batle. La seva resposta va ser que sí que s’arriscaria si el batle li dóna suport, encara que s’hagi de pagar una multa de 1.500 euros. Agraïm aquestes declaracions que ens facilitaran la denúncia per prevaricació en el cas que realitzi aquesta actuació.
Pensam que el regidor encara no distingeix entre el que són comentaris que podia fer com a ciutadà a la barra d’un bar i el què significa ser un càrrec públic.  Col·locar el gall al pi significaria incomplir la Llei 1/1992, de 8 d’abril, de Protecció dels Animals que viuen en l’entorn humà, i no suposaria només una multa per a l’Ajuntament (o sigui, per a tots els contribuents) sinó també, per part nostra, una denúncia per prevaricació al regidor de festes i al batle en el cas que li doni suport.
Volem recordar al regidor de festes de Pollença que en el darrer Sant Antoni no hi va haver gall dalt del pi i la festa es va desenvolupar amb el mateix èxit de sempre. Li recomanam a ell i al batle que en comptes de crear problemes nous es dediquin a guanyar-se el sou solucionant els existents.
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   Ple d’organització legislatura 2019-23

				Alternativa | 29 Juliol, 2019 00:03



1- Dació de comptes de les Resolucions de Batlia per les quals se nomenen els membres de la Junta de Govern, els tinents de batle, i les delegacions d’àrees i de competències a la Junta de Govern.
Es dóna compte d’una sèrie de resolucions de batlia pel qual s’ha decidit el següent:
-Junta de Govern: estarà formada pel batle, Alonso, Nevado, Cerdà i Buades. Se convocarà dos pics al mes. Delegació de determinades atribucions.
-Tinents de batle: se’n nomenen 4 en el següent ordre: Nevado, Alonso, Cerdà i Buades
-Delegació d’àrees: Nevado ( Serveis generals, Cementeri, Mercat i Festes del Port de Pollença, Delegació especial del Port de Pollença); Alonso (Hisenda i Contractació); Cerdà (Benestar Social, Residència i Igualtat); Buades (Medi Ambient, Administració electrònica, Comunicacions i Turisme); Pons (Infraestructura municipal i Festes de Pollença i Cala Sant Vicenç); Soler (Joventut, Normalització lingüística, Escola de Música i Biblioteques Municipals); Llobeta (Comerç, Fires, Mercat de Pollença i Delegació especial Cala Sant Vicenç); Xumet (Educació i esports).
-Càrrecs de confiança: es nomena com a personal eventual el cap de l’Àrea de Serveis a Tomeu Cerdà Estades, amb unes retribucions de 36.175€ anuals.
No es vota
2- Constitució de grups municipals i designació de portaveus
Cap sorpresa en aquest tema, cada partit és un grup municipal i el cap de llista és el portaveu, i si tenen més d’un regidor, el segon és el portaveu suplent, excepte en el cas de Tots per Pollença que la portaveu suplent és na Maria Buades.
Aprovat per unanimitat.
3- Constitució de la Junta de Portaveus
Es constitueix i els membres són el portaveu de cada grup municipal.
Aprovat per unanimitat.
4- Determinació periodicitat de les sessions ordinàries del Ple
Es proposa que, en lloc de ser cada mes, siguin el darrer dijous de cada dos mesos (els imparells).
Aquest és un dels punts principals d’aquest ple on l’equip de govern comença mostrant la poteta. Els tics antidemocràtics del nou pacte de govern no s’han fet esperar, tant en el què com en el com.
En el com: després d’haver-los sentit repetir i plorar tot el mandat passat sobre que l’equip de govern anterior era autoritari i menyspreava l’oposició, i no consensuava res; ara decideixen fer una retallada democràtica en tota regla i fidel a la seva manera de ser ho fan passant el rodillo: no ens han demanat opinió, no s’ha comentat, ens han enviat la proposta que va a ple el funcionari que li toca i per avall.
Sobre el què.La primera competència del ple és: controlar i fiscalitzar els òrgans de govern. (Si amb plens mensual no hi havia temps de respondre preguntes moltes vegades, imaginau ara…)
El ple és la principal eina democràtica municipal, l’únic organisme on el debat i l’aprovació de projectes es fa de manera pública.
La mesura va en detriment de la participació ciutadana també, ja que el reglament preveia el torn pel públic en acabar la sessió del ple.
Tot el que han dit són excuses: el que volen és no donar el net, es que no els facin els comptes ni els controlin públicament, si fos per ells no en farien cap de ple.
Ells volen arreglar les coses per darrera, als passadissos, als despatxos, dinant a un restaurant. I això no és política democràtica, sinó política caciquil i xanxullades.
Aprovat per 9 vots a favor (Tots, UMP, PP) i 8 en contra (Junts, Alternativa, Podem, Pi).
5- Creació i composició de les Comissions Informatives Permanents
Es creen la Comissió Informativa Permenent General i la Comissió Especial de Comptes, formades per 3 regidors de Tots, 2 de Junts, i 1 de cada partit restant.
6- Determinació periodicitat de les sessions ordinàries de la Junta de Govern Local
Ho ha d’aprovar el Ple perquè així ho recull la normativa autonòmica. Serien el primer i tercer dimarts de cada mes a les 9h.
Aprovat per 16 vots a favor i 1 abstenció (Podem).
7- Règim de dedicacions i retribucions dels regidors i regidores
Exclusives: Tomeu Cifre (53.000€), Andrés Nevado i Francisca Cerdà (46.000€).
Parcial al 75%: Maria Buades (34.500€).
EN CONTRA.
Aquests de dretes només miren prim amb els altres, però no amb si mateixos. Ahir el batle s’omplia la boca a la radio per justificar l’eliminació de l’horari d’estiu del personal laboral, dient que cal tenir cura amb els doblers públics, però es veu que per pujar-se els seus sous no cal.
Quins són els mèrits d’aquestes persones per cobrar tals quantitats? Imaginam que no ens hem de basar en la feina que han fet durant la passada legislatura, no? Amb aquestes autopujades de sou, el que li queda clar al ciutadà és que n’hi ha molts que se fiquen en política simplement per guanyar dobbers, perquè doblegant l’esquena no se guanyen tan dolços.
Hem demanat que tots els regidors expliquin què pensen fer el que queda d’any, perquè imaginam que no es pugen el sou d’aquesta manera sense haver-se fet un pla de feina, calendaritzat, amb les tasques a prioritzar, etc… Ens agradaria saber també si els regidors amb dedicació publicaran la seva agenda i quin horari tenen previst els que tenen dedicacions parcials. No hem tengut resposta clara.
Aprovat per 9 vots a favor (Tots, UMP, PP), 7 en contra (Junts, Alternativa, Podem) i 1 abstenció (Pi).
8- Assignació econòmica als grups polítics municipals i règim d’indemnitzacions per assistències a sessions
-Tinents de batle amb delegacions: 18.000 (Alonso)
-Regidors amb delegacions: 16.800 (Pons, Soler, Llobeta, Xumet)
-Regidors portaveus sense delegació: 8.200 (March, Llobera, Muller, Marquet)
-Regidors sense delegació: 7.200 (Cànaves, Campomar, Sureda, Seguí).
-Grups municipals: 1.200€ anual més 700€ per regidor.
Hi hem votat en contra, pel mateix que a l’anterior punt i el sense sentit que és que els de l’oposició anant a menys plens cobrem més.
Aprovat per 10 vots a favor (Tots, UMP, PP i PI) i 7 en contra (Junts, Alternativa, Podem).
9- Nomenament de representants de la Corporació en els òrgans col·legiats
Hi ha una sèrie d’òrgans col·legiats en que hi va el govern (Consells escolars, FELIB, Fons Mallorquí de Solidaritat, Junta compensació polígon, Entitat urbanística UP3, etc) i altres en què, a més del govern hi assisteixen algun membre de l’oposició.
Ens hem repartit així: 
Mesa d’empleats públics: Marina Llobera
Mesa de funcionaris: M. Àngel Sureda
Comissió Paritària conveni Laboral: Magdalena Seguí
Negociació conveni laboral: J. Marquet
Comissió Paritària Acord de funcionaris: T. Cànaves
Comitè de Seguretat i Higiene: M. Muller
Consell escolar Municipal: Cànaves, Llobera, Muller
Comissió Permanent Participació: un de cada partit
Aprovat per unanimitat
10- Resolució de reclamacions i aprovació definitiva, si escau, del Pressupost General 2019
Es duu l’aprovació definitiva del pressupost. Nosaltres, en campanya vàrem presentar les següents al·legacions:
– Que es redueixi de forma substancial la partida 430 2260210 01 Promoció i Publicitat turística de 26.000,00 euros.
– Que es redueixi de forma substancial la partida 430 2260211 01 Merchandising de 13.000,00 euros.
– Que es redueixi de forma substancial la partida 430 2260212 01 Promoció fires i col·laboracions de 43.300,00 euros.
– Que es redueixi de forma substancial la partida 430 226026 01 Material institucional (guies, mapes, dvd) de 46.900,00 euros.
– Que s’augmenti la partida 924 2200016 01 Material oficina Participació ciutadana de 500,00 euros
– Que s’augmenti la partida 924 226025 01 Publicitat i impremta Participació Ciutadana de 500,00 euros.
– Que s’augmenti la partida 924 226062 01 Activitats Participació Ciutadana de 1.500,00 euros.
– Que s’augmenti la partida 924 2279940 01 Servei participació ciutadana de 14.000,00 euros.
– Que s’augmenti fins a 12.000 euros la partida 231 2270618 01 Estudi foment economia social de 500 euros.
– Que s’inclogui una partida per a la redacció d’un projecte de construcció d’una canera municipal.
– Que s’inclogui una partida per a la redacció d’un projecte de millora i ampliació dels parc i zona de jocs de la plaça de ca les Munnares.
– Que s’inclogui una partida per a la redacció d’un pla de mobilitat.
– Que s’inclogui una partida per a la redacció d’un pla d’accessibilitat i supressió de barreres arquitectòniques.
– Que s’inclogui una partida per a la redacció d’un projecte de museïtzació de Pollença.
– Que s’inclogui una partida per a la redacció d’un pla de convivència en la diversitat.
-Es varen presentar 5 al·legacions: representant sindical Escola Música, Alternativa, Plataforma Pro Camins Públics, PP i Tots per Pollença. Les de l’escola de música i la de la plataforma les desestimen (la primera per manca de fonament documental, però no ho he entès gaire bé; la segona, pq està suspesa la servitud de pas per mandat judicial i ara no és procedent posar una partida per l’expropiació) i les altres tres les estimen parcialment.
-Sobre la nostra, diu l’informe que l’estimen parcialment ja que s’augmenta una partida per Pla de Mobilitat (de 500 a 19.500€), i s’augmenta la partida per “Projectes d’actuacions urbanístiques” (passa de 25.000 a 50.000€). Clar que la reclamació sobre el Pla de Mobilitat també la va fer el PP, i per motius distints a nosaltres (falta d’aparcament); i la d’augmentar la de projectes urbanístics també l’havia fet  Tots i en la resolució no diu quina o quines de les nostres propostes se comprometen a fer (segons el que ha dit l’interventor avui, feia referència a la canera, ca les monnares, pla accessibilitat, projecte museïtzació). D’ofici hi ha pocs canvis i poc rellevants, bàsicament el que suposa d’augment la partida de retribucions. 
Hi hem votat en contra perquè per començar, no ens sembla que l’aprovació definitiva d’un pressupost s’hagi de dur a un ple d’organització, de 10 punts i convocat a les 12h del migdia.
Després, remetent-nos a les nostres al·legacions no estimades o estimades de forma ambigua, també tenim arguments més que suficients.
Aprovat amb 10 vots a favor (Tots, UMP, PP, PI) i 7 en contra (Junts, Alternativa, Podem).
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   No a la pujada de preus de l’Escoleta

				Alternativa | 27 Juliol, 2019 00:04



A Alternativa Per Pollença estam en contra de la pujada de preus de l’escoleta d’educació infantil La Gola, a favor d’avançar cap a la gratuïtat de l’educació infantil de 0 a 3 anys i fer una nova escoleta pública a Pollença.
Al darrer ple s’ha aprovat inicialment una pujada dels preus de la única escola municipal d’educació infantil de Pollença, La Gola, amb els vots a favor de l’equip de govern dretes (Tots, PP, UMP) i el PI, l’abstenció de Unides Podem i els vots en contra de Junts i el nostre. En dos plens hem vist quines són les prioritats i l’alçada moral del nou govern de dretes; al primer es pugen el sou de forma desorbitada, i al segon pugen els preus d’un servei tan fonamental com el de l’educació de 0 a 3 anys.
La pujada de preus farà que el cost per a les famílies pugi entre 30 i 70 euros mensuals, en funció dels serveis als que s’opti. Pujada que es fa a pesar que al final de la passada legislatura les famílies varen presentar a l’Ajuntament una comparació dels preus de les escoletes públiques dels municipis propers i tots tenien preus per davall del preu anterior que ara a més a més es pujaran. Una pujada que és totalment injustificada en un Ajuntament amb més de 28 milions d’euros de superàvit i sobretot quan parlam d’un tema tan important com l’educació de 0 a 3 anys, que consideram ha de ser gratuïta. Igualment no és de rebut canviar els preus quan ja s’han fet les preinscripcions i matrícules i han informat als pares i mares amb un preu que no serà el que acabaran pagant.
A Alternativa demanam que no es puguin els preus, que s’avanci cap a la gratuïtat de l’educació infantil de 0 a 3 anys i que es posi en marxa un projecte per una escoleta nova a Pollença ja que les places públiques existents actualment són totalment insuficients.
Comparteix:
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   Retrocés en transparència

				Alternativa | 23 Juliol, 2019 19:55



Des d’Alternativa denunciam el retrocés en transparència de l’actual equip de govern i demanam la publicació de la documentació que marca la Llei de Transparència
Un dels retrocessos més evidents de la legislatura que acaba de començar és el de la transparència. L’actual equip de govern de Tots per Pollença, Unió Mollera Pollencina i Partit Popular no només no han publicat el seu pacte de govern sinó que tampoc han publicat a la pàgina municipal la declaració patrimonial dels regidors. 
A pesar que el batle s’ha pujat el seu sou al màxim, ha deixat de publicar la seva agenda com feia l’anterior batle. Aquest fet, tot  i que responia a una demanda nostra, està clar que té per objectiu que la ciutadania pugui saber quina feina fan aquells regidors amb dedicació exclusiva i que retin comptes del seu salari.
El Portal de Transparència municipal està totalment aturat: des que s’ha iniciat la nova legislatura no s’han publicat les actes de les juntes de govern, ni la informació del plens (excepte l’ordre del dia)… I es troba molt allunyat dels criteris que marca la legislació vigent.
Demanam a l’equip de govern la publicació de la informació que es feia a la passada legislatura i el compliment de la llei de transparència. Com afirma l’exposició de motius de la Llei de Transparència, 19/2013, la transparència i l’accés a la informació pública han de ser els eixos fonamentals de tota acció política. Perquè la transparència no només és la informació que l’ajuntament vol publicar, també és aquella informació que els ciutadans volen conèixer. És el dret a saber.
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   Contractació il·legal a EMSER

				Alternativa | 18 Juliol, 2019 13:17



Des d’Alternativa denunciam la incorporació d’un nou treballador sense seguir cap dels procediments legalment establerts d’aplicació a l’empresa municipal de serveis de Pollença, EMSER 2002 S.L.U.  
La setmana passada l’empresa municipal de serveis va contractar un nou treballador sense haver seguit cap dels procediments legalment establerts en el seu Conveni Col·lectiu, segons ens han informat els delegats de personal després d’una conversa amb el gerent per a demanar-li sobre el procediment seguit per aquesta nova incorporació els va respondre que s’ha fet per ordre de la la tercera tinent de batle, la Sra. Francisca Cerdà Nadal (Tots per Pollença), futura responsable d’EMSER.
Es veu que el nou equip de govern, TOTS, UMP i PP, que intenta demostrar que ha arribat al consistori per a fer complir la llei -així ens ho demostren amb la mediatització dels contractes dels concerts, o el projecte de la peixateria, per exemple- no percep la normativa laboral tant vàlida com la de contractes del sector Públic i  deu confondre la direcció de l’empresa amb la propietat d’aquesta. D’altra banda, hem de dir que, ens desconcerta la actitud del gerent que amb un salari proper al del nou batle (50.000 €) no assumeixi, ni hagi assumit mai, cap tipus de responsabilitat, ja que la contractació de personal sense seguir cap tipus de procediment no és per ell una pràctica nova (el 2015, fou el darrer pic).
Amb això, esperem que les possibles sancions per incompliment en matèria laboral a partir d’ara se’n faci càrrec el responsable directe d’aquests i no els ciutadans mitjançant els impostos que paguem i com a propietaris l’Empresa Municipal.
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   No a les fumigacions

				Alternativa | 18 Juliol, 2019 13:14



A Alternativa per Pollença ens oposam a la intenció del batle de tornar a fumigar els camins.
El batle Tomeu Cifre, de Tots per Pollença, ha anunciat a la Ràdio Municipal la seva intenció de tornar a utilitzar herbicides als camins del municipi; mesura a la que ens oposam totalment, i que suposaria l’incompliment de la moció aprovada al ple de maig del 2013 per reduir la utilització d’herbicides al municipi sense cap vot en contra.
A la majoria dels casos no hi ha una justificació racional per fumigar sobre herbes ja que no representen cap risc en relació a possibles incendis forestals, no afecten la visibilitat circulatòria de la carretera i que no suposen cap risc per a la seguretat de les persones.
Hi ha nombrosos estudis científics que parlen de les conseqüències negatives dels herbicides i l’Ajuntament té la responsabilitat de vetllar pel manteniment d’un entorn saludable per a la vida de les persones i per la sostenibilitat mediambiental; i en aquest sentit és lamentable que es confongui la “netedat” amb la destrossa d’hàbitats i ecosistemes posant en perill la nostra salut.
La vegetació que creix a les voreres de carreteres i camins juga un paper ecològic  important, a causa de la seva elevada diversitat biològica i per la producció de recursos tròfics que són aprofitats de forma important per moltes espècies d’invertebrats i d’aucells.
Som conscients que l’Ajuntament no té els recursos suficients per una gran superfície enjardinada però aquesta superfície es pot reduir d’una forma important; a moltes plantes només cal deixar que facin el seu cicle vital perquè desapareguin de forma natural quan arriba l’estiu. I com ja vàrem denunciar la darrera legislatura cal que  l’empresa que presta el servei de neteja viària, compleixi la clàusula 17 del plec de condicions: “que la retirada de la vegetació espontània que creixi a la via pública la durà a terme l’adjudicatària del servei, a realitzar de forma contínua i que serà una operació integrada en la programació de neteja regular. Durant les èpoques de màxima proliferació, l’empresa aplicarà els mitjans complementaris necessaris, acordats amb l’ajuntament, per garantir que en cap cas es produeixi la proliferació d’aquesta mena de vegetació.”
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   Al·legacions al pressupost del 2019

				Alternativa | 08 Juliol, 2019 18:39



Aquestes són les al·legacions que vam presentar al pressupost del 2019 que es va aprovar definitivament al darrer ple. L'equip de govern va acceptar dues de les nostres al·legacions;

- Han augmentat la partida per Pla de Mobilitat (de 500 a 19.500 €). Clar que la reclamació sobre el Pla de Mobilitat també la va fer el PP, i per motius diferents de nosaltres (falta d'aparcament)

- Han augmentat la partida per "Projectes d'actuacions urbanístiques" (passa de 25.000 a 50.000 €). ; també l'havia fet Tots i en la resolució no diu quina o quines de les nostres propostes es comprometen a fer.
  EXPOSICIÓ DE MOTIUS
  - Atès l’acord adoptat per l’Ajuntament de Pollença, en sessió ordinària celebrada el dia 30 d’abril de 2019, pel qual s’aprova inicialment el Pressupost General de l’Ajuntament de Pollença per a l’exercici 2019, i pel qual dit expedient se sotmet a informació pública.
  - Atès el moment de saturació i massificació turística que viuen les Illes Balears i Pollença, amb la problemàtica (social, laboral i ambiental) que comporta, quedant més que demostrada la necessitat d’avançar cap a un model que tendeix al decreixement turístic.
  - Atès el poc coneixement de gran part de la població del nou reglament de participació ciutadana aprovat recentment i la necessitat de promoció d’aquest, i de totes les activitats sobre participació que es portin a terme.
  - Atesa la necessitat de potenciar i dotar de recursos humans l’àrea de participació ciutadana.
  - Atesa la necessitat de fer passes per a canviar l’actual model econòmic cap a un de més just i social.
  - Atesa la necessitat de construcció d’una nova canera municipal.
  - Atesa la necessitat de millorar i ampliar la zona de jocs de Ca les Munnares per fer-lo més segur i confortable.
  - Atesa la necessitat de fomentar una mobilitat amb bicicleta i a peu, i descongestionar de cotxes els nuclis urbans dels municipi.
  - Atesa l’existència de barreres arquitectòniques i la dificultat d’accessibilitat a diferents espais públics.
  - Atesa la necessitat de posar en valor el patrimoni artístic, històric, arqueològic i arquitectònic.
  - Atesa la necessitat de promoure la diversitat com a valor de convivència.
  Per tot això sol·licita que tenguin per ben presentades aquestes
  Al·legacions:
  - Que es redueixi de forma substancial la partida 430 2260210 01 Promoció i Publicitat turística de 26.000,00 euros.
  - Que es redueixi de forma substancial la partida 430 2260211 01 Merchandising de 13.000,00 euros.
  - Que es redueixi de forma substancial la partida 430 2260212 01 Promoció fires i col·laboracions de 43.300,00 euros.
  - Que es redueixi de forma substancial la partida 430 226026 01 Material institucional (guies mapes dvd) de 46.900,00 euros.
  - Que s’augmenti la partida 924 2200016 01 Material oficina Participació ciutadana de 500,00 euros
  - Que s’augmenti la partida 924 226025 01 Publicitat i impremta Participació Ciutadana de 500,00 euros.
  - Que s’augmenti la partida 924 226062 01 Activitats Participació Ciutadana de 1.500,00 euros.
  - Que s’augmenti la partida 924 2279940 01 Servei participació ciutadana de 14.000,00 euros.
  - Que s’augmenti fins a 12.000 euros la partida 231 2270618 01 Estudi foment economia social de 500 euros.
  - Que s’inclogui una partida per a la redacció d’un projecte de construcció d’una canera municipal.
  - Que s’inclogui una partida per a la redacció d’un projecte de millora i ampliació dels parc i zona de jocs de la plaça de ca les Munnares.
  - Que s’inclogui una partida per a la redacció d’un pla de mobilitat.
  - Que s’inclogui una partida per a la redacció d’un pla d’accessibilitat i supressió de barreres arquitectòniques.
  - Que s’inclogui una partida per a la redacció d’un projecte de museïtzació de Pollença.
  - Que s’inclogui una partida per a la redacció d’un pla de convivència en la diversitat.
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   Intervenció al ple d’investidura

				Alternativa | 16 Juny, 2019 20:57



Intervenció de Marina Llobera al ple d’investidura del 15 de juny de 2019 (Legislatura 2019-2023).
 
Voldríem començar per fer públic un reconeixement a totes aquelles persones que fan possible el projecte polític d'Alternativa per Pollença, no només a aquelles que han donat el seu suport en forma de vot, sinó especialment a les que han dedicat el seu temps, el seu coneixement, i la seva tossuderia en mantenir un projecte polític que per les seves característiques només es possible des de la convicció que les coses poden ser distintes. Però també el nostre reconeixement a aquella altra gent que sense implicar-se en la política institucional (o fent-ho a la vegada), ho fa des d'altres fronts tant o més necessaris: des dels col·lectius feministes, des dels ecologistes, fent sindicalisme combatiu, aturant desnonaments, plantant cara al racisme...

Els resultats electorals i les preferències i prioritats de la resta de partits, fan que aquesta vegada només tenguem l'opció de votar-nos a nosaltres mateixes com a candidates a la batlia. Des de l'oposició, però farem el possible per reivindicar el que noltros entenem com a línies d'acció polítiques necessàries per fer d'aquest poble un lloc més amable, més vivible, i on els seus habitants puguin viure de manera digna i feliç: per exemple, garantir l'accés a l'habitatge i les condicions bàsiques per a qualsevol família (no pot ser que la gent se n'hagi d'anar a un altre poble o que no pugui tenir ca seva a una temperatura adequada a l'hivern), que les condicions laborals de les contractacions externes de l'ajuntament siguin dignes (no pot ser tenir més de vint milions de superàvit i treballadors cobrant el salari mínim), impedir que el poble acabi sent un decorat per al turista i un lloc per fer negoci mentre es buida de vida (no pot ser que els poders econòmics pollencins i els visitants vagin sempre per davant dels residents)...  I per això partim de totes les propostes i mocions que hem presentat i s'han aprovat en aquest darrer mandat, algunes d'elles amb el vot favorable de partits que ara estaran al govern.

Sabem que no agradam a molta gent, entre altres motius perquè tenim el mal costum de dir a les coses pel seu nom i alguns trobaran que tenim un estil massar dur o incisiu... Però és que noltros no som aquí per agradar, ni per quedar bé, ni per fer «lo que toca» (o sigui, lo que alguns diuen que és lo que toca). Trobam que seria una mala senyal si els nostres adversaris ideològics mos fessin copets a l'esquena i mos trobassin molt sensats: aleshores voldria dir que l'exèrcit den Pancho Villa ha estat domesticat, voldria dir que no estam complint amb allò que havíem vengut a fer. 

Això ho deim perquè avui lo que tocaria és donar l'enhorabona al batle entrant i el seu equip, però seria una contradicció que ens alegréssim de tenir un govern de dretes amb majoria absoluta, i dir-ho seria hipocresia; així que li podem desitjar al nou govern que «sort i encerts» però partint que sabem que allò que siguin sorts i encerts per a voltros, en molts de casos no ho seran per a noltros, i a l'inversa. I ho deim amb coneixement de causa, perquè a n'en Tomeu Cifre Ochogavia ja l'hem tengut de batle i vostès sempre que han governat han prioritzat els privilegis d'uns pocs, com la família March, mentre que noltros hem lluitat i lluitarem contra els usurpadors de camins públics; vostès s'han posat de part dels que destrueixen el nostre paisatge, com en Cortina, mentre que noltros defensam i defensarem la protecció del territori; vostès ha perdonat la plusvàlua als rics, mentre que nosaltres ho hem denunciat perquè es recuperi; vostès han promès barra lliure en OVP, mentre que noltros prometem als ciutadans que defensarem l'espai públic. 

A voltros sempre vos hem fet oposició, fins i tot quan hem estat junts a l'oposició, i aquest és un compromís que continuam tenint i no crec que ningú, inclosos voltros, esperi res diferent. Creim sincerament que l'enfrontament ideològic és sa, mostra la pluralitat, la diversitat i la complexitat de la nostra societat, i això és molt important en una democràcia. Com és igualment important separar allò personal d'allò polític: les nostres crítiques sempre són polítiques i ideològiques, i qui se les pren com un atac personal no ho està entenent, perquè noltros creim fermament que les persones es mereixen respecte pel fet de ser persones. Així que volem fer una crida a tots els regidors i regidores d'aquest nou ajuntament, perquè se mantenguin les formes i l'educació en el ple, i perquè les crítiques siguin polítiques i racionals, i es mantengui el respecte cap als altres, la seva dignitat personal i privacitat familiar. Si ho feim així mos evitarem haver de demanar disculpes el darrer ple de legislatura, a la vegada donarem exemple fent que no se percebi la política municipal com una batalla bruta o una competició de testosterona, que és el que frena a molta gent a voler participar, especialment a dones. 

En fi, que esperam estar a l'altura de l'oposició que ens toca fer, però també com sempre hem fet des de l'oposició, i creim que el nou batle ho sap, malgrat la caricatura que es fa de noltros, som gent raonable, rigorosos amb la feina i perfectament capaços d'estendre la mà per arribar a acords o a col·laboracions en temes concrets, com creim que hem demostrat en el passat. No volem xerrar de consens, perquè aquest concepte sol tenir trampa, i sabem que no se pot governar per tothom, el que se pot fer és governar per una minoria o per una majoria, pels interessos particulars o pel bé comú. I en tot allò que sigui per aquesta segona opció (la del bé comú) ens hi podrem trobar. Perquè aquests són els nostres principis ideològics i, a més, com deia na Montserrat Roig, en tenim un altre de principi, però aquest és anatòmic: i és que el cor és sempre a l'esquerra.
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   Despesa electoral

				Alternativa | 10 Juny, 2019 10:24



 Publicam la nostra despesa final de campanya. Esperam que la resta de partits facin el mateix i que no prometan fer a l'Ajuntament el que no són capaços de fer com partits
La font d'aquests euros són les quotes dels afiliats, els doblers que tenim per la nostra representació a l'Ajuntament i els doblers aportats pels nostres regidors (que donen al partit la major part del seu sou). 
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   Ple extraordinari juny - Junta EMSER

				Alternativa | 10 Juny, 2019 10:18



 Resum la sessió extraordinària urgent de Junta General d’EMSER, que serà seguida per una sessió extraordinària urgent del Ple de l’Ajuntament. Podeu seguir les votacions per aquest perfil. Els ordres del dia són els següents:
JUNTA GENERAL D’EMSER
1.- Ratificació de la urgència de la sessió. A aquesta sessió falta la nostra portaveu per motius laborals, el Regidor no adscrit, el del PP i Mateu Soler de Tots. 
 
2.- Examen i aprovació, si procedeix, del Balanç, Memòria, Compta de Pèrdues i Guanys, proposta sobre el destí dels resultats socials i gestió de l'òrgan d'Administració corresponents a l'anterior exercici social tancat el dia 31 de desembre de 2018. Aprovat per 12 vots a favor (Junts, Tots i UMP) i 1 en contra (Alternativa).
Ja fa dos anys que votam en contra, i hem mantingut el votcom a crítica a com s’ha gestionat durant tota la legislatura l’empresa municipal. Tot i que aquesta vegada si que estan modificats els estatuts per incloure els treballadors, no hi ha hagut una direcció política en cap moment i la gerència ha fet el que ha volgut de principi a fi; s'han comès diverses irregularitat tant a nivell de contractació com a nivell de personal, i per colmo el pla de residus no s'aplica, per tant creim que no fa falta canviar el vot.
 
3.- Lectura i aprovació de l'acta de la Junta, si procedeix, o nomenament d'interventors per a la seva posterior aprovació. Aprovat per unanimitat, en aquest cas queda aprovada l'acta.
 
PLE EXTRAORDINARI 
1.- Ratificació de la urgència. En aquest punt s'ha incorporat el regidor de Tots Mateu Soler.
 
2.- Aprovació, si procedeix, de les actes de les sessions anteriors. Aprovat per unanimitat, en aquest cas s'han aprovat 4 actes. 
 
3.- Aprovació, si procedeix, de nomenament de representant municipal a l'Assemblea General de Colonya Caixa Pollença. Aprovat per 13 vots a favor (Junts, UMP i Tots) i 1 abstenció (Alternativa).
L'Ajuntament té a un membre a l'Assemblea General, i en aquest cas s'anomena a Pere Antoni Nadal Cànaves.
 
4. Aprovació, si procedeix, de l'expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 4-2019 (Núm. Expedient Electrònic ABS 2019/1810). Aprovat per 7 vots a favor (Junts, UMP) i 7 abstencions (Alternativa i Tots) 
La majoria són factures d'EMSER que factura a l'Ajuntament, i unes quantes més, 23 concretament de l'SGAE i un parell més.
Com sempre hem optat per una abstenció ja que aquestes factures han de pagar-se ja que corresponen a tasques realitzades. 
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   Teixim l'alternativa: Justícia social; dret a l'habitatge; feminisme; medi ambient; cultura i llengua

				Alternativa | 11 Maig, 2019 15:15



Ja som en plena campanya electoral i la feina política, la del dia a dia, la que anam publicant al bloc Urxella des de fa tants anys, queda eclipsada per eslógans, fotografies i propostes resumides. Però tots els que ens heu anat seguint, sabeu que el nostre major valor en campanya és la feina feta i la força del col·lectiu. 
 
Com deim al vídeo de campanya, "nosaltres no tenim ni un Sánchez ni un Iglesias, però us tenim a vosaltres. Ens ajudau a teixir l'Alternativa?"
 
 
 
[image: undefined] 
[image: undefined] 
 
Teniu tota la informació de la campanya, els cartells, les propostes, el programa, vídeos, etc. al web:
www.alternativaperpollença.com 
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   Pressupost 2019; amb retard, electoralista i sense negociació

				Alternativa | 07 Maig, 2019 21:50



Aquí teniu un resum de la primera part de la sessió ordinària del ple del més d’abril. A aquest va faltar el Regidor no adscrit. De la segona part del ple, la de control i seguiment en farem un altre article a aquest mateix bloc.
1.- Declaració institucional per a l’execució del Pla d’Oci municipal (Expedient electrònic ABS núm. 2019/1421). Aprovat per unanimitat.
Es tracta d'una Declaració Institucional, que sorgeix d'una petició del darrer Consell Escolar Municipal, al qual les associacions de mares i pares varen reclamar un compromís polític ferm a tots els grups per a l'elaboració d'aquest pla, ja que consideren que aquest és imprescindible que es faci.
Un pla que ha de desenvolupar-se de forma conjunta per representants municipals, tècnics, entitats socials, d'oci i educatives, famílies i joves. Aquest ha de ser transversal a totes les àrees i àmbits municipals, i ha d'implicar la coresponsabilitat dels joves, millorar la connexió d'entitats d'oci i joves, i permetre la creació d'espais per a ells.
Evidentment donàrem suport a la declaració i remarcàrem, que, tot i que aquesta necessitat no és nova, el que cal és fer feina a partir d'ara per redactar el pla i aplicar-lo.
2.- Aprovació, si procedeix, de l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 3-2019 (Expedient electrònic ABS 2019/1238).Aprovat per 7 vots a favor (Junts i UMP) i 9 abstencions (Alternativa, Tots i PP)
Es tracta de 6.326,97 euros, de subministres i tasques del 2018. En aquest cas, com sempre i per a afavorir que aquestes factures es paguin, que és el que pertoca, ens vàrem abstenir afavorint la seva aprovació.
Per desgràcia, ara que sóm final de mandat, podem dir que en el tema de la contractació la cosa va començar amb unes intencions, d’intentar arreglar el tema, i vist lo vist, la situació ha acabat més o menys com estava.
3.- Aprovació, si procedeix, de les bases reguladores subvencions a les empreses que utilitzin el català com a llengua habitual (Expedient electrònic ABS 2019/1262). Aprovat per unanimitat.
Les mateixes subvencions que l’any anterior: 5.000 euros dels quals l’any passat en gastaren 3.597, fet que trobam una llàstima i que caldria millorar, i així ho manifestàrem al ple. Tot i això votàrem a favor, però creiem que s’ha d’intentar fer un esforç de promoció per aconseguir que almenys aquests 5.000 euros es gastin.
4.- Aprovació provisional, si procedeix, de la modificació de l’ordenança reguladora del preu públic per a la utilització de piscines, instal·lacions esportives i altres serveis anàlegs (Exp. Electrònic ABS núm. 2019/634). Aprovat per 8 vots a favor (PP, Junts i UMP), i 8 abstencions (Alternativa i Tots)
Una modificació que no tenim clar del tot que sigui beneficiosa pels ciutadans, i que suposa alguns aspectes positius com diverses bonificacions i altres que no ho són tants com pugui ser la pujada efectiva dels preus dels d'abonaments.
Nosaltres hem optat per una abstenció, i estudiarem el tema amb més profunditat per veure com afecta més concretament als pollencins, i presentarem al·legacions si pertoca.
5.- Aprovació inicial, si procedeix, del pressupost general de l’Ajuntament de Pollença per a l’exercici 2019 (Expedient electrònic ABS 2019/1279). Aprovat per 7 vots a favor (Junts i UMP), 7 abstencions (Tots, i PP), i 2 en contra (Alternativa).
Ja no entram a valorar les partides d'aquest pressupost, tot i que aquest és un pressupost molt continuista.
I no ho fem perquè entenem que aquesta proposta no pretén més que quedar bé, i acabar donant la culpa a la resta de partits, perquè no hem volgut aprovar els pressupostos. Cosa, el fer-se la víctima, que ha estat una tònica habitual durant el mandat per part del govern municipal. I aquest any no ha estat diferent, després dels incompliments del primer any, i el nostre vot en contra al següent exercici, trobam els incompliments relatius a l’acord de l’any anterior: en aquest cas parlam d’una ordre d’execució a Can Morató, i sobretot la remunicipalització del servei de neteja viària.
I sense complir-se això, l'equip de govern ha tirat cap endavant, sense negociar amb ningú i esperant el vot a favor. I evidentment, davant aquests incompliments no hem pogut optar per més que un vot en contra.
La nostra sorpresa va ser que l’oposició de dretes (PP i Tots) va facilitar l'aprovació inicial amb la seva abstenció. Els mateixos que quan els vàrem negociar nosaltres se’n reien dient que “sortíem barats” perquè consideraven poc importants les nostres peticions, ara els deixen aprovar a canvi de res. Els mateixos que aquesta legislatura han bloquejat, amb el seu vot en contra, el pagament de factures a petites empreses només per desgastar el govern, ara es posen la disfressa de “la responsabilitat i serietat” que no han tingut en tot el mandat. Senzillament lamentable.
6.- Aprovació inicial, si procedeix, de l’expedient de modificació de crèdits núm. 7/2019 sota la modalitat de crèdits extraordinari i suplement de crèdit finançat amb romanent de Tresoreria per a Despeses Generals (Expedient electrònic ABS 2019/1425). Aprovat per 7 vots a favor (Junts i UMP), 7 abstencions (Tots, i PP), i 2 en contra (Alternativa).
Una modificació ó de crèdit de 2.175.000 de romanent per destinar a: oficina de turisme del Moll (100.000 eu.), remodelació Plaça Miquel Capllonch i carrer Formentor (1.050.000 eu.), adquisició camió de serveis (80.000 eu), rehabilitació de la taberna (47.000 eu.), rehabilitació de la casa del carrer Roservell 18-20 (200.000 eu.), obres rehabilitació residència Santo Domingo (78.000 eu.), rehabilitació del Bar Katy (100.000 eu.), reacondicionament del Parc Pont Romà (600.000 eu.), eficiència energètica a instal·lacions esportives (20.000 eu.).
A aquest tema al tenir una relació absoluta amb el punt anterior, també votàrem en contra, tot i estar a favor de vàries d’aquestes propostes, les quals si fossin una urgència, no tendríem cap problema en votar a favor per separat.
El posicionament i l’argumentari de la dreta a aquest punt va ser el mateix que al punt anterior.
7.- Dació de compte de les Resolucions de Batlia contràries a les objeccions formulades així com de les principals anomalies detectades en matèria d’ingressos de conformitat amb el disposat a l’article 218 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals (TRLHL), en redacció donada per l’article 2 de la Llei 27/2013, de 27 de desembre, de racionalització i sostenibilitat de l’administració local (LRSAL). (Expedient electrònic ABS 2019/1425). No se vota.
Uns 500.000 euros més, amb un tema que no s'ha fet res. Un munt de serveis i tasques sense regularitzar: subministraments de combustibles i electricitat, desobturació de canonades, manteniment d'impulsions, telefonia, tècnics de museu, esports, medi ambient, normalització lingüística, el servei de grua, socorrisme, centres oberts, dinamització juvenil, publicitat, les hores extres dels treballadors, les pòlices d'assegurances.... més moltes compres de material i tasques diverses de manteniments. En definitiva, un tema que ha continuat igual o ha empitjorat, i totes les promeses que es feren al principi de legislatura han quedat en res, cosa que haurà de menjar-se el pròxim equip de govern
8.- Informació sobre l'execució pressupostària del primer trimestre de l'exercici 2019 de l'Ajuntament i Organismes Autònoms de conformitat amb la BASE 36ª d'Execució del Pressupost de l’exercici 2018. No se vota.
Sobre aquest tema no vàrem dir res, ja que creim que sent únicament el primer trimestre, fa mal jutjar l’estat d’execució del pressupost.
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   Pressuposts electoralistes

				Alternativa | 01 Maig, 2019 21:34



Segons marca la llei, l'aprovació inicial dels pressuposts s’hauria de fer en octubre; això és molt complicat però sí que es pot presentar la seva aprovació al ple de gener i començar a reunir-se i negociar amb la resta de partits mesos abans, cosa que no ha fet  l'equip de govern de Junts Avançam i Unió Mollera Pollencina, que han governat des de la prepotència tot i no tenir majoria absoluta. I ja no parlem del tema dels pressuposts participatius que s’haurien d’haver posat en marxa des del principi de legislatura i dels quals no han estat capaços ni d’acabar d’executar les úniques partides aprovades del 2018.
A Alternativa vàrem negociar i donar suport als pressuposts del 2016, a canvi de la inclusió i execució d'una sèrie de propostes que, a dia d'avui, encara no s'han complit en la seva totalitat. El 2017 l'equip de govern, després de demostrar la seva incapacitat de compliment dels acords signats, no va tenir cap suport per aprovar els pressuposts i va optar per vincular l'aprovació dels mateixos a una qüestió de confiança al batle, que va perdre. A més, varen considerar que l'aprovació era definitiva evitant qualsevol forma de participació ciutadana mitjançant al·legacions. Al 2018 vàrem facilitar amb la nostra abstenció  l'aprovació inicial del pressupost (al mes de juliol!) una vegada que l'equip de govern acceptés formal i públicament les nostres propostes: municipalització de la neteja viària i diverses mesures relatives a la conservació de la fàbrica de Can Morató, que no han complit i encara tenen la barra de demanar-nos que confiem en la seva paraula.
Ara, a final d’abril, l’equip de govern ha tornat a presentar l’aprovació inicial dels pressuposts del 2019 amb molt de retard, sense negociar amb ningú i incomplint els acords presos amb nosaltres  Enteníem que aquesta proposta era pur electoralisme buit; la nostra sorpresa va ser que l’oposició de dretes (PP i Tots) va facilitar la seva aprovació inicial amb la seva abstenció. Els mateixos que quan els vàrem negociar nosaltres se’n reien dient que “sortíem baratos” perquè consideraven poc importants les nostres peticions, ara els deixen aprovar a canvi de res. Els mateixos que aquesta legislatura han bloquejat, amb el seu vot en contra, el pagament de factures a petites empreses només per desgastar el govern, ara es posen la disfressa de “la responsabilitat i serietat” que no han tingut en tota la legislatura. 
Pel que fa al contingut del pressupost, hi presentarem al·legacions que farem públiques, com sempre.
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   Ple ordinari abril 2019

				Alternativa | 30 Abril, 2019 17:12



Avui hi ha sessió ordinària de l’AJUNTAMENT PLE.  A les 20.00 hores a la Casa Consistorial. Podeu assistir-hi de públic o seguir-ho en directe per Ràdio Pollença, al 107.9FM o a http://www.xn--radiopollena-udb.net/ Al nostre perfil podreu seguir la votació. A l'enllaç teniu tota la informació 
1.- Declaració institucional per a l’execució del Pla d’Oci municipal (Expedient electrònic ABS núm. 2019/1421). 
És una simple declaració institucional, d’intencions. Se veu que al darrer Consell Escolar Municipal els varen reclamar un compromís polític, i que tots els grups es comprometessin (això va dir el regidor), ja que consideren que aquest és important que es faci. En aquest compromís hi ha unes característiques mínimes que ha de tenir el pla, que són les mateixes, però resumides que les que apareixen a l’estudi sobre l’oferta d’oci als joves.
2.- Aprovació, si procedeix, de l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 3-2019 (Expedient electrònic ABS 2019/1238).
Serveis i subministraments prestats a exercicis anteriors però amb factura rebuda o conformada a aquest exercici. Estam parlant de 6.326,97 euros.  
3.- Aprovació, si procedeix, de les bases reguladores subvencions a les empreses que utilitzin el català com a llengua habitual (Expedient electrònic ABS 2019/1262). 
Les mateixes exactament igual que l’any anterior. 5.000 euros dels quals l’any passat en gastaren 3.597 (i s’han donat a tothom que les ha demanat, no és que algú hagi incomplert i després li hagin llevat), 
4.- Aprovació provisional, si procedeix, de la modificació de l’ordenança reguladora del preu públic per a la utilització de piscines, instal·lacions esportives i altres serveis anàlegs (Exp. Electrònic ABS núm. 2019/634).
 Es modifiquen els carnets, bé es pugen. Abans hi havia varis tipus de carnets, per utilitzar les piscines, per les altres instal.lacions i cursets, o per tot. Ara no, només hi ha aquesta opció darrera, tot i que hi ha opcions per fer-se soci de forma mensual, trimestral o semestral. Per tant la comparació és complexa, però si comparam un carnet amb dret a tot abans i un ara, els únics que quedarien igual serien els que tenguin entre 17 i 25 anys (abans no eren joves i ara si).
Per gent gran, 65 anys, els abonaments seran gratuïts. Hi ha descomptes del 90 a d’abonaments per discapacitat igual o superior al 33%, famílies monoparentals amb ingressos iguals o inferiors al SMI*1,5, o famílies nombroses amb ingressos iguals o inferiors al SMI*3. I després també hi ha descomptes per AMIPAS (50%), gratuït per escoles o treballadors municipals que estiguin obligats.
En qual als cursos, fa mal comparar, les estades per abonats per exemple seran més barates pels abonats, però altres que pugen un poc (els cursos no són els mateixos). I si miram els preus de les pistes, veiem que tots els preus de pistes petites pugen, no gaire, però ho fan (dic per abonats), en canvi per les de futbol (11 o 7) si que baixen.
 
5.- Aprovació inicial, si procedeix, del pressupost general de l’Ajuntament de Pollença per a l’exercici 2019 (Expedient electrònic ABS 2019/1279). 
Aquest punt i el següent estan relacionats, ja que el punt 6 són les inversions financerament sostenibles.
 És un pressupost molt continuista: l’increment de despesa se’l menja la pujada salarial del 2’25% (247.700 euros), la carrera professional (295.000), les despeses ja reconegudes (272.000), i la pujada de la cotització a la seguretat social de la policia (uns 120.000). Per inversions financerament sostenibles, al haver-hi ja compromesos 1.656.127,93 dels 3.300.000 només en podran gastar una part, però això millor tractar-ho al pròxim punt.
 Evidentment els de les partides dels organismes autònoms desapareguts, destaca  "Pollença social" (intervenció educativa en el medi obert), que puja fins a 200.000 (de 119.000) bàsicament suposarà poder tenir educadores de carrer els capvespres i caps de setmana, la subvenció a l’associació empresarial (suma la dels artesans i comerciants, que junt amb restauradors montaran aquesta associació i rebran una sola subvenció), per pressupostos participatius n’hi ha 100.000, més els que queden pendents de pagar del 2018 (casi 100.000). Han deixat a 0 la partida de redacció de recorregut arqueològic (que era de 3.000), i després hi ha hagut ajustaments a la despesa real enlloc de la pressupostada inicialment.
També s’han fet canvis a vàries bases d’execució per adaptar-se a la llei de contractació, per canviar lo dels organismes autònoms i per introduir canvis en la tasca de fiscalització que venen marcats per llei.
6.- Aprovació inicial, si procedeix, de l’expedient de modificació de crèdits núm. 7/2019 sota la modalitat de crèdits extraordinari i suplement de crèdit finançat amb romanent de Tresoreria per a Despeses Generals (Expedient electrònic ABS 2019/1425). EN CONTRA
De les despesa que disposen ja tenen compromesos 1.656.127,93:
Obres carrer Temporal i Cala Molins (924.942), adequació primer pis Carotti (209.991), asfaltat i empedrat carrers (391.542), obres passeig Port fase II (8629), accés a la carretera MA2220 (54.067), substitució superfície pavelló (60.285) i rehabilitació i adequació residència (6.637).
I ara proposen una modificació ó de crèdit de 2.175.000 de romanent per destinar a:
	Oficina de turisme del Moll (100.000). Seria un mòdul prefabricat, d’aquests bons, situat a la zona de Ports, enginyer Gabriel Roca, amb banys i tot adaptat.
	Remodelació Plaça Miquel Capllonch i carrer Formentor (1.050.000). Renovació serveis, ampliació voravies, anivellar aquestes amb el carrer, i altres canvis estètics també. El projecte no està acabat del tot.  
	Adquisició camió de serveis (80.000). Amb bolquet i cistella, el que es té amb cistella ara no la té homologada.  
	Rehabilitació de la taberna (47.000). Eliminació barreres arquitectòniques, nou bany, teulada,... per diferents usos.
	Rehabilitació de la casa del carrer Roservell 18-20 (200.000). Per destinar a acollida temporal. Té problemes estructurals greus que cal resoldre.
	Obres rehabilitació residència Santo Domingo (78.000). Problemes a les façanes, escales i terrasses, i d’humitats, que han de solucionar-se. Tasques de impermeabilització
	Rehabilitació del Bar Katy (100.000). Millores per destinar-ho a usos socials en un sentit ampli.
	Reacondicionament del Parc Pont Romà (600.000). Zones de passeig, ombra, parc, lleure, interpretació de l’espai. El que va sorgir dels pressupostos participatius.
	Eficiència energètica a instal.lacions esportives (20.000). 81.000 venen d’una subvenció. Plaques solars, escalfament d’aigua, enllumenat,..

 
7.- Dació de compte de les Resolucions de Batlia contràries a les objeccions formulades així com de les principals anomalies detectades en matèria d’ingressos de conformitat amb el disposat a l’article 218 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals (TRLHL), en redacció donada per l’article 2 de la Llei 27/2013, de 27 de desembre, de racionalització i sostenibilitat de l’administració local (LRSAL). (Expedient electrònic ABS 2019/1425).
No se vota. 
8.- Informació sobre l'execució pressupostària del primer trimestre de l'exercici 2019 de l'Ajuntament i Organismes Autònoms de conformitat amb la BASE 36ª d'Execució del Pressupost de l’exercici 2018.
No se vota. 
9.- Propostes/Mocions d’Urgència
II.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT
1.- Informació de Batlia.
2.- Dació de compte de resolucions de Batlia.
3.- Precs i preguntes.
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   Taxis, trànsit, la Fortalesa, camí de Coves Blanques, Passeig Voramar... Precs i preguntes. Resum del ple de març. 2a part

				Alternativa | 05 Abril, 2019 09:00



II.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT
1.- Informació de Batlia
- S’informa de la signatura d’un conveni per a la cobertura de places de policia.
2.- Dació de compte de resolucions de Batlia
- 2 nomenaments de lletrat i procurador.
- Aprovació de l’expedient de liquidació del pressupost general de 2018
- Modificació de pressupost
- Pagament a treballador.
3.- Precs i preguntes
PRECS: 
1-Ens han arribat queixes per la mala il·luminació de l'aturada de taxis del Port de Pollença. Demanam que aquesta deficiència s'arregli el més aviat possible. 
Ho tendran en compte. Admeten que és així, i estan en procés d’arreglar-ho. Esperem que no es retardi molt com passa habitualment.  
PREGUNTES: 
1.- Poden posar senyals de trànsit, com si n'hi ha al Passeig Anglada Camarassa, per advertir que el Passeig Voramar és peatonal i no hi circulin grups de ciclistes? 
Ens varen dir que la policia està informada, i que ho faran. Esperam que això sigui possible el més aviat possible. Per desgràcia el millor passeig de la Mediterrània o té ni simple senyalització. 
2.- Ens poden informar per què no hi hagut cap avenç en tota la legislatura respecte la possibilitat de visitar la Fortalesa, tal com estipula la llei de Patrimoni Històric, mentre veim com s'hi fan noces de famosos i s'hi roden sèries? 
Almenys, admet el regidor que no s’ha avançat gens que en aquest tema. Diu que no té eines per una cosa que no és competència seva a no ser que sigui un acord amistós, i sobre això darrer no ho ha pogut aconseguir. Per desgràcia, la capacitat de influir al Consell tampoc ha estat molt gran, i aquest, el que té la competència, poc ha fet. En fi, qui té diners... 
3.- Saben que el Camí de Coves Blanques té des de fa un temps un esbaldrec que va a més? Han fet o pensen fer res al respecte?
Varen dir que ho sabien, i que els tècnics havien anat a prendre mides i a fer una composició de lloc per demanar pressupostos i realitzar les millores de l’esbaldrec. 
4.- Com s'ha actuat respecte el restaurant que a l'inici del Passeig Voramar per montar la tarima de la terrassa s'ha dedicat a tallar arrels del pi que allà s'hi troba? S'ha obert procediment sancionador?
Tot d’una que ho varen saber enviaren la policia per aturar-ho, i aixecaren acta i es tramitarà l’expedient sancionadors corresponent. Esperem que la sanció sigui exemplar. 
5.- S'ha sancionat al conductor que fa uns dies va baixar un tros d'escalonada del Calvari en cotxe? 
Efectivament el conductor ha estat sancionat. El mínim que es podia fer per aquesta temeritat, i posada en perill de persones i patrimoni municipal. 
6.- Com està el procés de recepció de dades de consum elèctric demanades a les empreses subministradores arran de la moció de mesures per mobilitzar el parc buit d'habitatges? 
Doncs tenen les mateixes respostes, les tres respostes de sempre. I encara o han fet res, que els hi tornaran demanar, i sinó que faran alguna cosa d’acord a la llei de l’habitatge. En fi, que un té la sensació de que no faran res, i que el tema de l’habitatge no importa gens a aquest equip de govern. 
7.- Quan pensen convocar la reunió relativa al pressupost de 2019? 
La reunió ja s’havia fet, registràrem la pregunta per error. La costum de fer-la.... 
8.- Ja tenen definit el tipus d'acte i la data de l'acte a celebrar (tal com vàren respondre a una pregunta del passat ple) respecte el cas de discriminació lingüística ocorregut el passat 17 de febrer a un estanc del Port de Pollença? 
Ens va dir que faran un acte el dia 26 de setembre, pel dia internacional de les llengües. El tema és que no sabem quin serà el nou govern per aquestes dades, i si aquest es durà a terme. Tal vegada una dada no tan allunyada dels fets. 
9.- En quin estat d'execució estan les propostes aprovades arran del procés de pressupostos participatius del 2018? 
Sobre els projectes la situació està de manera similar al que informaren durant la comissió permanent de participació ciutadana. Pocs avanços, i estam ja a final de mandat i quan hauríem de començar a tenir ja els d’enguany.
10.- Han fet alguna passa per elaborar el pla d'emergències per inundacions tal com marca la llei? (no la contestaren el ple passat) 
Fa 3 setmanes parlaren amb la DG i el conseller quines eren les passes a seguir, però  varen dir que no era fàcil, però tot d’una que se pugui ho faran. La veritat és que sembla que no faran res, ja que si és difícil.... Basta veure el que han tardat per simplement xerrar. En definitiva, una mostra més d’aquesta poc efectivitat d’aquest govern.  
11.- El passat 10 de març es varen produir vessaments d'aigües fecals entre l'hotel Daina i el Club nàutic. Quins son els motius? Han pres alguna mesura per evitar que es repeteixi?  
Va dir el regidor Nevado que aquest és un problema antic, però que no el troben. Pensen que pot ser d’alguna connexió d’un habitatge, però no n’estan segurs. Estan investigant. Esperem que es pugui trobar la solució, ja que el perjudici és molt gran.  
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   Resum del ple de març. 1a part

				Alternativa | 04 Abril, 2019 09:00



I.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT
1.- Aprovació, si procedeix, de les actes de les sessions anteriors. Aprovat per unanimitat.
Es tracta de les actes del darrer ple ordinari del 22 de febrer i de l’extraordinari de l’11 de març. 
2.- Aprovació, si procedeix, de l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 2-2019 (Expedient electrònic ABS 2019/960). Aprovat per 7 vots a favor (UMP i Junts), 10 abstencions (Alternativa, Tots i Regidor no adscrit, PP).
Bé, noltros com sempre ens aquest tema ens vàrem optar per una abstenció, ja que qui ha fet aquests tasques mereix cobrar. Per desgràcia ja hem arribat a la conclusió de que la situació contractual de l’Ajuntament no millorarà, i només demanam que el que va dir el batle al darrer ple almenys es compleixi.
Relatiu a les factures, la majoria són les que ja s’han convertit en habituals de informació en contra per part de intervenció.
3.- Aprovació provisional, si procedeix, de la modificació de l’ordenança fiscal reguladora de la taxa de cementiri local, conducció de cadàvers i altres serveis funeraris de caràcter local (Expedient electrònic ABS 2019/762). Aprofitat per 7 vots a favor (Junts i UMP), 2 en contra (Alternativa) i 8 abstencions (PP, Tots i Regidor no adscrit).
Durant aquests darrers dies, veim que a darrera hora, l’equip de govern s’ha posat a revisar ordenances fiscals, i trobam que també hi ha consulta pública sobre les ordenances fiscals sobre els preus de la piscina i les instal·lacions esportives, escoleta o de l’aigua.
Després de tota una legislatura dient que no tenien temps de fer res, que no tenien personal, que si ara l’interventor és de vacances, .... i pam: ara sense cap tipus de demanda social, i sense haver mostrat cap interès durant tot el mandat, es posen a modificar o a iniciar els tràmits per modificar aquestes ordenances fiscals.
Evidentment aquesta vegada estava pactat amb UMP, i no passà com amb la modificació de l’IBI, que varen haver de recular. Com que aquesta modificació no és progressiva ni afecta als que més tenen no han posat problemes.
Sobre la modificació en si, no qüestionam la relació entre despeses per l’Ajuntament i el que paguen els ciutadans, ni estam en contra de l’equilibri, però com que tampoc estam parlant d’una ordenança que sigui progressiva i socialment justa, aquest mantra de l’equilibri o la rentabilitat dels serveis públics no ens convenç, i creiem que en casos com el que ens ocupa (la mort de les persones) no és necessari, i menys amb una Ajuntament amb un superàvit important. Per tant votàrem en contra.
Creiem que si es pretén modificar ordenances fiscals, i vist que ara s’han posat en marxa, creiem que n’hi ha de més importants per revisar, i així de bones a primeres, se’ns ocorre, per exemple, la que regula els preus d’ocupació de la via pública amb taules i cadires. 
4.- Aprovació, si procedeix, de les Bases reguladores per a la concessió d’ajudes als particulars afectats per les pluges intenses del 19 d’octubre de 2018 al municipi de Pollença per tal de pal·liar i minimitzar les pèrdues i els danys produïts (Expedient electrònic ABS núm. 2019/969). Aprovat per 9 vots a favor (Junts, PP, UMP i Regidor no adscrit) 6 abstencions (Tots) i 2 en contra (Alternativa).
En línies generals ens semblen bé les bases que es varen aprovar, però a la nostra forma d'entendre-ho, les bases tenen una mancança grossa que ja hem posat damunt la taula en les dues comissions informatives en què n'hem parlat. I és que si aquestes ajudes que dóna l'Ajuntament són per habitatges i vehicles, i els danys es varen localitzar en sòl rústic, creiem que té tot el sentit del món que per indemnitzar a algú per la pintura, el parquet, els electrodomèstics, el sofà o el mobles de cuina siguin cases que legalment puguin estar allà, o que per donar indemnitzacions per motors de piscines o bombes de pous, té sentit que les piscines i els pous en qüestió també ho siguin. 
En aquest sentit, les nostres peticions eren que els beneficiaris de les ajudes presentessin la corresponent cèdula d’habitabilitat o un certificat de no tenir infracció urbanística.
Però les nostres propostes fetes a les comissions informatives no foren acceptades per la redacció de les bases.
I és que tots sabem el que passa a Pollença a sòl rústic, però consideram absolutament racional i lògic i si es dediquen doblers públics a això, hi hagi alguna diferència entre qui ha fet les coses bé i qui no. Perquè si no, una vegada més, des d'aquest ajuntament estam donant el missatge a qui ha complert amb la llei, que qui no ho ha fet té un tracte preferencial. 
Per tant, no ens va quedar més remei que votar en contra. 
5.-Aprovació, si procedeix, del conveni interadministratiu entre l’Ajuntament de Pollença i el Consell Insular de Mallorca per al desenvolupament i ordenació dels serveis bibliotecaris públics del municipi (Expedient electrònic ABS 2019/21). Aprovat per unanimitat.
Noltros votàrem a favor,  ja que creiem què està bé que s’unifiquin certs criteris i característiques en el funcionament de les biblioteques, ja que això serà positiu pels ciutadans, i que pot ser molt útil comptar amb l’ajuda del Consell per tasques de catalogació, adquisició de fons, línies d’ajudes, dotació de material, ... I per suposat és evident segur que també millorarà el servei de préstec interbibliotecari.
Tot i això recordàrem que no es pot dormir, que cal fer feina per complir el que diu el conveni, i així cal redactar el pla director, adequar-la a la normativa,... perquè no seria la primera vegada que se firmen convenis que després no se compleixen. 
També aprofitarem per recordar que els horaris de la biblioteca són molt millorables.
6.-Moció presentada pel grup polític municipal Alternativa per Pollença per facilitar l’accés a les ajudes dels serveis socials (RGE núm. 2200 de 15.03.2019).Aprovat per unanimitat.
Una moció que presentàrem amb la motivació bàsica d’intentar llevar possibles traves per accedir a les ajudes socials, reconegudes tant per part de les tècniques com de la mateixa regidora al passat ple.
I per tant l’acord únic estableix modificar el Reglament regulador d'ajudes dels serveis socials de l'Ajuntament de Pollença per tal de rebaixar els barems econòmics i qualsevol altre aspecte que dificulti l'accés a les ajudes a persones en situació de necessitat.
El que no pot ser és que una persona que acudeixi a serveis socials perquè necessiti ajuda, hagi de ser desviada a una entitat  privada perquè n se li pugui donar una ajuda per motius burocràtics.
En aquest sentit, hem vist com des de l’any 2014, al qual s’aprovà el reglament, les partides pressupostàries destinades tant a la compra d’aliments i ajudes per necessitats urgents han anat a la baixa. De 71.743 a 26.951 al 2018.
I si es mira la valoració econòmica que s’estableix, veim que es casi impossible accedir-hi.
Per tant hem considerat que calia facilitar l’accés a aquestes, i estam contents pel suport dels grups i per l’aprovació de la moció, i ara esperem que l’equip de govern es posi a fer feina, per veure si podem consensuar una modificació per dur el més aviat possible a ple.
7.- Moció presentada pel grup polític municipal Alternativa per Pollença per declarar Pollença antifeixista i en favor de la convivència en la diversitat (RGE núm. 2201 de 15.03.2019). Aprovada per 16 vots a favor (Alternativa, Junts, UMP, Tots i Regidor no adscrit) i 1 vot en contra (PP).
Contents per l’aprovació de la nostra moció, tot i que ens hauria agradat que aquesta s’aprovàs per unanimitat. Per desgràcia al partit popular, les referències al franquisme (és l’únic que va citar) no li varen semblar gaire bé. 
Tots sabem el que el feixisme va suposar: cents de milers de morts, el segon país del món amb més desapareguts, empresonaments massius, i en definiva una repressió brutal a tot dissident; la fi d’un sistema democràtic i el final de molts de drets i llibertats per la ciutadania. 
Un feixisme que no va desaparèixer a Espanya, amb l’arribada del nou règim del 78, i que en els darrers temps ha tengut un creixement, en aquest cas arreu del món. La crisi socioeconòmica mundial amb el corresponent augment de les desigualtats socials ha afavorit un desenvolupament de discursos populistes de caràcter xenòfob i excloent i l’emergència de grups o partits ultradretans que els sostenen. I Espanya no ha estat una excepció. Així hi ha hagut un augment clar d’actes i de moviments que fan enaltiment del feixisme-franquisme, els quals per desgràcia són blanquejats o fins i tot alimentats a nivell mediàtic. 
I per desgràcia, aquests discursos van acompanyats d’actes violents sempre unidireccionals i motivats per una ideologia d'odi a la diferència política i ideològica, o per motius d'origen, sexe, ètnia, religió, condició social o orientació sexual, els quals en moltes ocasions, en massa, acaben en res. I Mallorca no n’és una excepció, i així els darrers anys hem trobat amb nombroses agressions, atacs, pintades o casos de discriminació
Per tot això creiem que és imprescindible que Pollença és declari obertament antifeixista, amb totes les lletres i en majúscules i que faci una defensa ferma i contundent de la diversitat com a eix o base de la convivència en el nostre poble.
I per això cal que per part de l’Ajuntament es promoguin actes en pro d’aquesta diversitat, i si en cas contrari es produeixen actes públics o declaracions que facin apologia del racisme, de la xenofòbia, el masclisme, l'LGTBIfòbia o el feixisme, o es produeixin agressions d’aquestes característiques, l’Ajuntament en faci una condemna, denunciar pública i per suposat, doni el suport que calgui a les víctimes.
Però del que també tracta la moció, és de fer que això no sigui possible i evitar que es duguin a terme al nostre municipi actes com els abans citats.
I per això s’acorda que es modifiquin les ordenances necessàries per no autoritzar l'ocupació de la via pública, la cessió d'espais municipals i distribució de publicitat, per tal de dificultar la propaganda i activitats que facin apologia del franquisme-feixisme, o que incitin a la violència o a la discriminació per qualsevol raó abans exposades. 
I que mentre això no sigui un fet, demanam que l’Ajuntament, en la figura del Batle, o dels possibles regidors responsables en cada cas, no autoritzi ni la celebració ni la promoció de cap acte d’aquesta naturalesa. 
Els acords de la moció es poden consultar a aquest mateix bloc.
8.-Aprovació, si procedeix, de la creació de la Comissió d’Igualtat del distintiu SG City 50-50 (Exp. Llibre General núm. 2019/70- Exp. ABS 2019/1096). Aprovat per unanimitat.
El distintiu de qualitat relatiu a la igualtat de gènera, al qual l’Ajuntament s’ha adherit requereix la creació d’aquesta comissió de seguiment de la qual formarà part la nostra regidora.
Noltros li donàrem suport, tot i que entenem que per fer polítiques de gènere no és necessari haver de recórrer a un segell o certificació, sinó que és necessari iniciativa i voluntat política; però també és cert que si des d'aquest govern no es veu amb capacitat per dur-ho a terme per si mateix i creu que és necessari haver de recórrer a una certificació o consultoria externa, no serà precisament a això que ens oposem i vist que compta amb el suport de l'Institut Balear de la Dona i l'Institut Català de la Dona, ens dona també cert aval de la seriositat del projecte. 
9.- Propostes/Mocions d’Urgència. Resolució de l’expedient d’investigació de camins.Aprovat per 8 vots a favor (Alternativa i Junts) i 9 abstencions (Tots, PP, Regidor no adscrit i UMP).  
Creiem que aquest era un tema clau de la legislatura, i evidentment estam molt contents i hi votàrem a favor.
Cal recordar que al 2008 es va aprovar el catàleg, quedant fora d’aquest 16 camins, esgrimint-se la seva “dubtosa propietat” a aquell temps. Al 2015 és va reiniciar l’expedient d’investigació, que s’ha retardat fins ara. Molt de temps, però més val tard que mai. I  ara s’han aprovat alguns d’aquests 16, no tots.
Es tracta d’una reclamació històrica tant de noltros com a partit, com sobretot d’una gran part de la població, encapçalada i representada per la plataforma pro camins públics, que tanta feina ha fet per recuperar aquests camins, amb la qual hem d’estar agraïts.
Per acabar, només dir que esperam que allò que batle i regidor d'urbanisme han declarat a premsa: que els dos camins que queden pendents de delimitar el recorregut, el camí vell de Lluc i el de Síller, siguin incorporats abans que acabi el mandat. 
És en definitiva, és un acte de justícia, una victòria de lo públic, de lo comú en detriment dels que els agrada l’apropiació del que no és seu.
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   Les ajudes socials arribaran a més gent! A provada la moció per facilitar-ne l'accés

				Alternativa | 03 Abril, 2019 09:00



Estam contents que al ple del passat dijous s’aprovàs la nostra moció per modificar el reglament que regula la concessió d’ajudes socials i facilitar-ne l’accés, ja que no pot ser que una persona que pugui tenir una necessitat no pugui rebre ajudes de Serveis Socials per no complir els requisits i acabi derivat a una entitat privada. 
El contingut de la moció és el següent:
MOCIÓ PER FACILITAR L'ACCÉS A LES AJUDES DELS SERVEIS SOCIALS
-Atès que la Llei 7/1985 Reguladora de les Bases del Règim Local en el seu article 25.2 estableix que es competència municipal la prestació dels serveis socials i de promoció i reinserció.
-Atès que la Llei 4/2009 de Serveis Socials de les Illes Balears en els seu article 4 estableix com un dels principis rectors dels serveis socials el respecte pels drets de la persona. I que les actuacions en matèria de serveis socials respectaran sempre la dignitat de la persona i llurs drets fonamentals. 
-Atès que la mateixa llei en el seu article 34 estableix que correspon al municipi, d'acord amb allò establert normativament, exercir les competències en matèria de serveis socials de manera que s'asseguri el correcte funcionament del sistema públic de serveis socials.
-Atès que si ens fixam en les dades de l'informe AROPE 2018 sobre l'estat de pobresa a les Illes Balears trobam que un 25% de la població (unes 270.000 persones) estan en risc de pobresa o exclusió; el 7% es troba en condicions de privació material severa, i si atenem als ítems de privació material ens trobam en què un 37% no té capacitat per afrontar despeses imprevistes, un 18% no pot permetre's tenir l’habitatge a temperatura adequada i un 15% té retards en el pagament de l’habitatge. L'informe destaca que un 34% de la població cobra menys de 1000€ al mes i que moltes persones en situació de pobresa o exclusió tenen feina. 
-Atès que el procediment de concessió d'ajudes econòmiques en el municipi de Pollença per tal de donar suport a aquelles persones i famílies que no tenen recursos econòmics per afrontar les necessitat bàsiques en relació amb l'alimentació allotjament, vestimenta, educació i formació, atenció sanitària no cobertes pels diferents sistemes públics, així com evitar les conseqüències físiques, psíquiques i socials que la manca de recursos suficients provoca i que afecten el normal desenvolupament de les persones a la societat està regulat pel Reglament regulador d'ajudes dels serveis socials de l'Ajuntament de Pollença.
-Atès que els criteris econòmics que s'estableixen per a la concessió d'ajudes són massa estrictes, fet que provoca que persones en situació de necessitat no puguin ser beneficiàries d'una ajuda, cosa que explica també perquè no s'esgota la partida pressupostària destinada a tal finalitat.
Pels motius exposats, es proposa el següent ACORD:
-Modificar el Reglament regulador d'ajudes dels serveis socials de l'Ajuntament de Pollença per tal de rebaixar els barems econòmics i qualsevol altre aspecte que dificulti l'accés a les ajudes a persones en situació de necessitat.
[image: undefined] 
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   Pollença és antifeixista! Aprovada la moció d'Alternativa

				Alternativa | 02 Abril, 2019 20:40



Estam contents per l’aprovació de la nostra moció per declarar el municipi antifeixista i, per tant, a nivell institucional no permetre l'ús de la via pública o espais municipals per a fer apologia del racisme, la xenofòbia, el franquisme, el masclisme o l'LGTBIfòbia. 
Aquest dijous passat s’aprovà una moció, per declarar Pollença municipi antifeixista i en favor de la convivència en la diversitat.  
La necessitat és òbvia: assistim a un augment d'agressions racistes, LGTBIfòbiques, masclistes que es veuen alimentades i justificades pels discursos feixistes i ultracatòlics de certs col·lectius i partits que gaudeixen d'un protagonisme mediàtic immerescut.  
Partint de la idea ja expressada per Popper que defensar la tolerància exigeix no tolerar allò intolerant, consideram que des dels municipis, i a nivell institucional, s'han de posar totes les traves possibles per a que aquells que es dediquen a fer apologia del feixisme, del masclisme, de la LGTBIfòbia o del racisme no ho puguin fer, ja sigui per mitjà de la regulació de la publicitat, l'ocupació de la via pública o l'ús d'espais municipals. 
El contingut de la moció és el següent:
MOCIÓ PER DECLARAR POLLENÇA ANTIFEIXISTA I EN FAVOR DE LA CONVIVÈNCIA EN LA DIVERSITAT
- Atès que 80 anys després del final oficial de la guerra civil, que acabà amb el sistema democràtic republicà i donà inici al franquisme, el qual a l’estat espanyol suposà una pèrdua de drets i llibertats, la repressió i execució de milers de dissidents republicans i antiautoritaris, així com la persecució i la pressió social cap als familiars dels dissidents.
- Atès l’augment d’actes d’enaltiment del franquisme arreu de l’Estat, així com d’agressions i atacs feixistes, racistes, homòfobs i masclistes. 
- Atès que aquestes agressions són sempre unidireccionals i motivades per una ideologia d'odi a la diferència política i ideològica, o per motius d'origen, sexe, ètnia, religió, condició social o orientació sexual.
- Atès que entenem que hi ha recursos per expressar totes les idees legítimes de manera democràtica i sense ús de violències i d’imposicions autoritàries, però sempre partint de la defensa dels Drets Humans.
Pels motius exposats, es proposen els següents ACORDS:
1- Que Pollença es declari formalment Municipi contra el feixisme i en favor de la convivència en la diversitat.
2- Que l’Ajuntament promogui actes per la memòria històrica del municipi i defensi els valors de la democràcia, la justícia universal, els drets humans, socials i laborals, així com els valors de la diversitat que disposam al nostre municipi.
3- Que es modifiquin les ordenances municipals pertinents per no autoritzar l'ocupació de la via pública, la cessió d'espais municipals i distribució de publicitat, per tal de dificultar la propaganda i activitats que facin apologia del franquisme, el nazisme o que incitin a la violència o a la discriminació per raó de l'origen, la nacionalitat, el sexe, la raça, la religió, la condició social o l'orientació sexual.
4- Que mentre dites modificacions no es duguin a terme, l’Ajuntament denegui l’ús d’equipaments públics, l’ocupació de la via pública i la distribució de publicitat, a persones, col·lectius o formacions polítiques que facin apologia del fraquisme, el nazisme o que incitin a la violència o a la discriminació per raó de l'origen, la nacionalitat, el sexe, la raça, la religió, la condició social o l'orientació sexual.
5- Que l'Ajuntament condemni formalment tots els actes públics i declaracions que facin apologia del racisme, de la xenofòbia, el masclisme, l'LGBTIfòbia o el feixisme.
6- Que l'Ajuntament davant de qualsevol agressió feixista, racista, masclista o LGBTIfòbica, faci una denúncia pública i personal de suport a les persones agredides i faciliti els mitjans a l’abast pel suport i reparació de danys físics i morals causats a la persona agredida, valorant la possibilitat de personar-se com a acusació popular en aquests tipus de casos.
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   Catalanofòbia, cablejat Sant Vicenç... (reguntes ple de febrer 2)

				Alternativa | 20 Març, 2019 22:28



I el darrer article de precs i preguntes del darrer ple.
7.- Respecte al cas de discriminació per raó de llengua a l’estanc número 1 del Port de Pollença aquesta passat diumenge 17 de febrer; han fet alguna actuació o en pensen fer alguna per tal d’evitar que es puguin repetir actuacions com aquesta? 
  El regidor va dir que varen parlar amb la plataforma per la llengua, i a través d’aquesta parlaren amb l’afectat. A partir d’aquí, decidiren fer un acte que serveixi per conscienciar que tota persona que visqui aquí i parli la llengua pròpia d’aquí sense rebre cap discriminació. I estan treballant amb aquest tema, i segurament les properes setmanes es farà aquest acte. 
  Una vergonya que passin coses com aquestes i que esperen no es repeteixin en un futur.
  8.- Per què, a les obres de la Cala Sant Vivenç, s’ha deixat el cablejat elèctric i de telefonia penjant? No e pot obligar a les companyies tant elèctriques com de telefonia a que retirin el cablejat que ja no té cap ús? 
  Segons el regidor, el cablejat no te res a veure amb l’ajuntament, i només les empreses o poden fer, a part de que moltes cases no hi estan preparades, tot i que l’ajuntament si que ha fet la previsió de posar les canalitzacions per fer-ho. Per tant és la dificultat dels soterraments: les despeses dels particulars, i les resistències de les empreses. Se’ls hi ha comunicat però que l’infraestructura estarà disponible.
  El cablejat que no té ús si que és pot retirar, tot i que a vegades és difícil de destriar quin en té i quin no, però que això serà més bo d’aconseguir. 
  Esperem que així sigui, però no sóm gaire optimistes amb aquestes empreses ni amb la capacitat de pressió d’aquest Ajuntament. 
  9.- Tenen alguna explicació del motiu pel qual la legislatura passada no es va cobrar prop de 500.000 euros de contribucions a alguns propietaris? 
  2005 i 2006 s’impulsà un projecte de dotació de servei a Can Botana i s’establiren unes quotes als propietaris afectats, el projecte final va tenir un import de uns 405.000 euros. Al 2007 s’emeteren les liquidacions que mai es varen remetre als propietaris. Al 2008 es tornaren a emetre liquidacions i tampoc s’enviaren mai i aquests dos anys tampoc es reconeixerien els drets als pressupostos. Al desembre del 2019 s’emeteren de bell nou liquidacions que si es remeteren als propietaris, tot i que tampoc es va incloure al pressupost com a dret reconegut. Foren objecte de recursos i de peticions de fraccionament. Els recursos mai es varen contestar i al 2014 varen prescriure, sobretot aquelles que no havien dit res. Aquestes liquidacions tampoc es varen remetre en via executiva. Els que demanaren fraccionament aturaran el procediment a nivell de terminis i aquests si que anaren via executiva al 2016. En definitiva una suma de despropòsits que ha suposat un tracte discriminatori cap n grup de ciutadans i que probablement acabarà al a fiscalia.
  Una autèntica vergonya, i que la veritat es que la sensació és la de que no va haver-hi intenció de fer aquests cobraments per part de diferents actors principals al seu moment.
  Segons el batle la quantitat no és tan alta.
  10.- Per què les faroles del carrer Pescador porten 18 dies i 18 nits, ininterrompudament enceses, i al passeig Voramar s’apaguen una hora abans de fer-se de dia? Que ha fet el regidor del Port des de que va ser avisat d’aquestes anomalies? 
  El regidor ha dit que està arreglat, i una vegada detectat un problema s’arregla, i que a aquesta zona tenen el problema amb alguns rellotges.
  11.- Quan pensen convocar la reunió de pressupostos?
  Segons el batle els pressupostos estan fets ja estona, però falta afinar el resultat de l’import de la carrera professional, i que ja està bastant clar. 
  A veure quan es farà la reunió. El batle va dir la setmana següent, i ja no s’ha fet, i fa tres plens que està mentint a la ciutadania, i això que els pressupostos estan pràcticament fets!!!! 
  12.- Quins serveis o contractes en situació irregular es regularitzaran abans d’acabar la legislatura? 
  Una pregunta relacionada amb el punt 5 de la primera part del ple: subministrament elèctric, salvament i socorrisme,  estades, Pollença social, focs artificials, podes i algun altre. Estarem atents a veure si no es la enèsima mentida sobre el tema. 
  13.- Han fet alguna passa per elaborar el pla d’emergències per inundacions tal com marca la llei? 
  No l’han preparada i la contestaran en poder ja que se’ls hi ha saltat. Esperarem la resposta
  14.- Per què han renunciat a fer una nova ordenança d’ocupació de la via pública? 
  Diu que no han renunciat, que feren un esborrany per un període d’al·legacions i que han fet un text refós, que està a secretaria, i que esperen que al ser possible materialment dur-ho al proper ple.
  Veurem si això és així, el que és evident, és que les reunions amb la oposició s’han acabat i per tant un redactat consensuat no en sortirà.
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   Targeta ciutadana, Hotel Don Pedro... (preguntes del ple de febrer)

				Alternativa | 19 Març, 2019 21:38



Aquí teniu un resum de la segona part del ple del ple ordinari del mes de febrer. 
  II.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT
  1.- Informació de Batlia.
  - Nomenament d’advocat i procurador per un contenciós administratiu.
  2.- Dació de compte de resolució de Batlia.
  - 3 modificacions del pressupost prorrogat
  - 2 anticipats a treballadors per diversos conceptes
  - 8 modificacions de crèdit de l’any anterior. 
  3.- Precs i preguntes.  
  PRECS: 
  1.- Demanam que tornin arreglar el mirall del carrer Horta a l’alçada del carrer Gruat. 
  Ho tendran en compte. A hores d’ara no està arreglat.
  2.- Demanam que s’incloguin les modificacions necessàries al conveni intermunicipal de Targeta Ciutadana que es té firmat amb l’Ajuntament de Palma, per tal que a tots els tipus de pensionistes se’ls apliquin les mateixes tarifes establertes al quadre tarifari de línies urbanes de l’EMT per als residents de Palma. 
  Ho tendran en compte. Imaginam que vol dir que no faran res, i que s’haurà d’esperar almenys a la propera legislatura.
  PREGUNTES:  
  1.- Poden donar una explicació de per què fa vuit mesos que la nau de l’Àrea de Serveis funciona amb un generador amb el consum que això suposa i la conseqüent falta de seguretat? Quan estarà solucionat? 
  Estan pendents d’una documentació de secretaria, i que un cop tenguin la fitzxa tècnica de final d’obra, considera que en un mes aproximadament estarà. La mateixa resposta que va donar el regidor quan li demanarem en persona.
  2.- Es pensen retirar les restes vegetals arrossegades per les torrentades que estan al llit del torrent a la zona del pont de Sant Jordi?
  El regidor no va entendre bé la pregunta, però va dir la Direcció General de Recursos Hídrics està treballant, entre d’altres llocs a Pollença, i encara no deu haver arribat a aquesta zona. Esperem que hi arribin aviat, abans de que venguin noves torrentades.
  3.- Quines gestions han fet des del ple passat en relació a l’habilitació d’un espai municipal per dedicar a habitatges d’acollida temporal? 
  Després del darrer ple es va encarregar a una tècnic de urbanisme un informe que inclogués tot i cada un dels espais municipals que puguin destinar-se a aquest espai, i està treballant amb això encara. Cal també començar a fer feina amb el pla de gestió, cosa que no s’ha començat. Esperem que acabi aviat.
   4.- Han rebut ja la informació sobre el consum elèctric de totes les empreses subministradores a qui es a demanar. Si és que no, ja han iniciat el procediment sancionador? 
  Han rebut la resposta de mes o menys les mateixes que a l’anterior ple, 3 de 7. Esperaran un poc però abans de iniciar el procediment sancionador, i si un cas faran un altre avís. Esperem que així sigui, ja que ho marca la llei, i aquesta és una informació molt important per posar en funcionament polítiques per afavorir l’accés a l’habitatge.
  5.- Per què el regidor d’urbanisme no va obrir cap expedient d’infracció a la propietat de l’Hotel Don Pedro, els quals van executar unes obres sense la seva corresponent declaració responsable d’obres? 
  El regidor no es competent per obrir cap expedient, ja que s’obrin quna el celador fa un acta, i llavors es prepara l’expedient que firma el batle. Un gran inici de resposta, prepotent i llevant-se responsabilitats. De totes formes diu que no es del tot cert que el Don Pedro executàs obres sense la seva declaració responsable. De l’hotel hi ha una sèrie de comunicacions de legalització de reforma del 2014, de reforma de façana i altres, de canvi de rajoles a la terrassa coberta i també de la terrassa de la mar. Estaven condicionades a rebre l’autorització de Litoral, i ells no sabien si tenien totes les autoritzacions competents, i fins fa poc no han sabut que els mancava aquesta de Litoral, i un cop ho han sabut, el celador hi va anar, i també va comprovar com hi havia obres que tampoc estaven recollides. A partir d’aquí es feren les actes i el decret d’aturada d’obres a l’igual que el Consell i que el ve a substituir, i fins que litoral no autoritzi, l’ajuntament no podrà aixecar aquest aturament fins que litoral ho autoritzi. 
  6.- Ens poden informar de quines actuacions concretes té previst l’Smart Island Mallorca a Pollença? 
  Són bàsicament actuacions de informació turística de patrimoni, carreteres, ... fa poc que han rebut la informació, i encara no coneixen bé el tema, i en saber-ho un poc de forma més completa informaran. En definitiva però és un nou servei pels turistes i visitants, a qui van destinats la majoria dels recursos. Res nou.
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   «Posam fil a l'agulla». Cap a les eleccions de maig!

				Alternativa | 18 Març, 2019 19:25



Aquest diumenge Alternativa per Pollença hem donat una passa més en el camí cap a les eleccions amb el lema «Posam fil a l'agulla», en un acte a la platja de Llenaire en què una cinquantena de militants i simpatitzants ens hem reunit per donar suport a la candidatura de cara a les properes municipals. En les properes setmanes s'elaborarà el programa, com sempre, de manera participativa, per teixir les propostes sobre l'ordit format pels nostres eixos ideològics: ecologisme, feminisme, anticapitalisme i antifeixisme.
  La participació i la força col·lectiva és importantíssima i raó de ser per a nosaltres, ja que som una organització que és horitzontal i assembleària. Som l'únic partit municipal d'esquerres de Pollença que no depenen de les «instruccions» que ens poden donar des de Palma o Madrid i que no té «padrins» que ens facin i financiïn la feina i la campanya, com sí ho tenen la resta de partits municipals amb representació autonòmica o estatal.
  Ja en el mes de desembre vàrem fer públic que Alternativa es presentaria a les eleccions amb una fórmula de rotació de càrrecs electes, en què les persones que entrin com a regidores no esgotaran el mandat sinó que aniran passant el relleu a les que tenen darrera. Tot i que en el seu moment es va fer públic algunes de les persones que encapçalarien la llista, l'ordre ha quedat ara concretat: l'obrirà l'actual regidora Marina Llobera, seguida per Rafel Morro, Pere Josep Coll, Tonina Amer, Tomeu Sales, Antònia Cerdà, Guillem Barceló, Tomeu Serra, Xesca Torandell i Ona Krawietz.
  Aquesta rotació de càrrec que, tot i no ser habitual no és cap novetat en el món de les candidatures alternatives, és possible perquè tenim una assemblea potent i diversa, amb gent compromesa i preparada, disposada a assumir la responsabilitat del càrrec públic, que suposa una oportunitat d'aprenentatge col·lectiu extraordinària i que, per a la nostra organització, implicarà tenir una assemblea més formada ja que comptarem amb moltes més persones amb experiència i coneixement de les institucions.
  Sabem  que moltes de les nostres pràctiques xoquen amb el que és habitual en el món de la vella política, però nosaltres no ens volem conformar en haver de fer el que fan els altres; sabem que un expert en «màrqueting electoral» ens diria que és mal de vendre, però nosaltres assumim el risc perquè no acceptam que es tracti la ciutadania com a consumidors, en aquest cas de vots, i no com a persones capaces de pensar críticament; sabem que no és el més fàcil, però ens mou la il·lusió per ser coherents i funcionar així com aspiram a que funcioni la societat.
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   Control del joc i  combatre la ludopatia. Ple ordinari de febrer.

				Alternativa | 12 Març, 2019 23:32



Aquí teniu un resum de la primera part del ple ordinari del mes de febrer. Hi faltaren dos regidors de tots, el portaveu Tomeu Cifre i Mateu Soler, i el Regidor no adscrit. De la segona part publicarem un article properament.
  I.- PART RESOLUTIVA
  1.- Aprovació, si procedeix, de l’acta de la sessió anterior. Aprovat per unanimitat.
  2.- Resolució d’al·legacions i, si procedeix, aprovació definitiva del pla de Desenvolupament Turístic Municipal 2018-2022. Aprovat per 7 vots a favor (Junts i UMP), 5 abstencions (PP i Tots) i 2 en contra (Alternativa).
  Es tractava de resoldre les al·legacions que s’havien presentat i procedir a l’aprovació definitiva.
  Ja explicarem la nostra negativa a donar suport al pla durant la seva aprovació inicial, i els motius pels que no participarem de la seva elaboració, o després de l’aprovació inicial no hi hem presentat al·legacions ja que hauria d’haver estat una a la totalitat. 
  És una qüestió de fons: el pla fomenta l’augment del nombre de turistes, fomenta la desestacionalització i la diversificació turística per tal que venguin nou tipus de turistes i durant més mesos de l’any, i ho ha fomentant una col·laboració público-privada que suposa bàsicament que les institucions assumeixin despeses en inversions i publicitat per afavorir un determinat empresariat, sense obtenir-ne cap benefici col·lectiu. 
  A Alternativa pensam que el que cal és treballar per aconseguir un sistema econòmic alternatiu a aquest model de monocultiu turístic, més divers, més just i sostenible a nivell laboral i ambiental.
  Per desgràcia ens hem quedat sols, i l’equip de govern, ha vengut fent el que ha fet durant tota la legislatura amb aquest tema, aliar-se amb la dreta i donar suport a un model depredador.   
  3.- Aprovació, si procedeix, de l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 1-2019 (Exp. electrònic ABS núm. 2019/540). Aprovat per 7 vots a favor (Junts i UMP), 6 abstencions (Alternativa i Tots) i 1 en contra (PP).
  Es tracta de factures de l’any anterior que han entrat a l’exercici actual per diferents motius. Com sempre en aquests casos optàrem per una abstenció, ja que les feines i serveis prestats s’han de cobrar. L’argumentari respecte a les factures amb informe en contra de intervenció és el mateix que al del proper punt. 
  4.-  Dació de compte de les resolucions de Batlia contràries a les objeccions formulades així com de les principals anomalies en matèria d’ingressos de conformitat amb el disposat a l’article 218 del Reials Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals (TRLHL), en redacció donada per l’article 2 de la Llei 27/2013, de 27 de desembre, de racionalització i sostenibilitat de l’administració local (LRSAL). No es vota.
  Aprofitàrem el punt per recordar les misèries que ha suposat aquest tema durant el seu govern. Estam parlant de 1.158.340 euros de factures irregulars, 3.623.089 en tot el 2018, el que suposa pràcticament un 20% de les despeses del pressupost.
  Infinitat de contractes que porten temps infinit de forma irregular, promeses de regularització incomplertes, tasques amb empreses vinculades a casos de corrupció, despeses en publicitat absurdes, despeses que no corresponen a l’Ajuntament o tasques amb factures fraccionades i adjudicades directament sense seguir el procediment contractual establert, sobre les quals vàrem aprofitar per demanar explicacions.
  Sobre aquest tema, també registràrem una pregunta, relatiu a quins contractes pensaven regularitzar abans de les eleccions, però és evident que l’equip de govern ha està més pendent de les futures eleccions que de la gestió municipal. Per desgràcia el pròxim govern es trobarà una situació llastimosa i tendrà molta feina a fer.
  5.- Informació sobre l’execució pressupostària del quart trimestre de l’exercici 2018 de l’Ajuntament i Organismes Autònoms de conformitat amb la BASE 36ª d’Execució del Pressupost. No es vota.
  Hem aprofitat per mostrar alguns dubtes que teníem sobre la diferència entre el pressupostat, els cobraments reconeguts i els realitzats, relatius a les infraccions urbanístiques, així com també per partides que no han estat executades o ho han estat molt poc, relatives a temes de participació, elaboració d’inventari de bens, servei de comunicació i transparència, restauració de fonts, adequació d’espais verds...
  És evident, que la gestió del pressupost com a eina essencial de govern i gestió no ha estat l’adequada per part de l’equip de Govern, ni en el referent a la capacitat de negociació, ni el moment, sempre tard, d’aprovació, i el que és pitjor, i com hem vist en aquest ple, ni en l’execució.  
  6.- Moció presentada pel grup municipal Alternativa per Pollença de control del joc i per combatre la ludopatia. (RGE núm. 1396/2019 de 15 de febrer). Aprovat per unanimitat.
  És evident que la proliferació de les sales de joc i també de joc online, i com a conseqüència l’augment de la ludopatia, són un problema que està agafant una magnitud molt gran.  A l’estat espanyol, els darrers 5 anys el nombre de jugadors actius ha passat de 643.000 a 1.400.000, i la despesa de 5.600 milions d’euros a 13.300, i la ludopatia, més difícil de calcular, s’estima que afecta ja a 500.000 persones, amb un perfil cada vegada molt més jove.
  I Pollença no és una excepció, i així veim com en els darrer anys han obert fins a tres establiments d’aquest tipus, 2 al Moll i un a Pollença.
  Evidentment, la capacitat municipal sobre el tema és molt limitada, i lluitar contra aquest tipus d’empreses se fa sempre complicat. Així, el decret del govern central que hauria de regular la publicitat sobre el joc es ficà dins un calaix amb el govern del PP, i amb el del PSOE hi ha continuat. La regulació sempre va una passa per darrera, i així per exemple ens trobam que la reglamentació de les zones de influència de les escoles o x zones de joc infantil que estableix la Llei balear del joc no es va produir fins al 2017, 3 anys després de la llei, i que ha permès que ara a Pollença existeixin 2 d’aquests establiments a menys de 100 metres de zones de jocs infantils.
  En definiva, és una lluita contra un lobby poderós, i que per tant, si només és una lluita municipal poc servirà, però si que hem considerat que no ens podem quedar de braços creuats i fer tot el possible. 
  Aquests són els acords de la moció; el darrer de tots és una aportació del PP en forma d’esmena:
  - Modificar l’ordenança municipal de Policia i bon govern per tal d’establir una regulació horària específica de les sales de joc i apostes, per tal de reduir-ne l’horari d’obertura al públic. 
  - Redactar i implementar programes i campanyes de conscienciació entre els més joves i els seus progenitors, en col·laboració amb els centres educatius, sobre els riscos que comporta el joc. 
  - Instar al govern de l'Estat a que realitzi les modificacions legislatives necessàries perquè es reguli la publicitat de les cases d'apostes i sales de joc per fer efectiva la protecció del públic infantil i juvenil; així com estudiar la manera d'aconseguir fer efectiva l'esmentada protecció pel que fa a les ordenances municipals relatives a publicitat, ocupació de la via pública o altres. 
  - L’ajuntament de Pollença, a través del serveis socials, implementarà protocols, que ajudin a accelerar l’accés de les persones afectades per de ludopatia als recursos específics i establirà programes especials pel tractament de la ludopatia com adicció.
  Agrair el vot de tots els grups, i esperem que els acords es duguin a terme els més aviat possible.
  7.- Propostes/Mocions d’Urgència. Aprovació, si procedeix de la modificació del Reglament d’honors i distincions. Aprovat per unanimitat.
  Una modificació per tal que s’usi un llenguatge inclusiu i que la presidència del jurat sigui compartida per la regidoria d’igualtat i batlia.
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   Limitacions a les cases d'apostes. Ple ordinari de Febrer

				Alternativa | 27 Febrer, 2019 11:44



Avui hi ha sessió ordinària de l’AJUNTAMENT PLE. Presentam una moció per habilitar un espai destinat a habitatges d'acollida temporal per a persones en situació d'especial vulnerabilitat.  A les 20.00 hores a la Casa Consistorial. Podeu assistir-hi de públic o seguir-ho en directe per Ràdio Pollença, al 107.9FM o a http://www.xn--radiopollena-udb.net/ Al nostre perfil podreu seguir la votació
 ORDRE DEL DIA:
1-Aprovació definitiva del Pla de Desenvolupament Turístic Municipal
 
Es tracta de resoldre les al·legacions que s'han presentat i aprovar-ho definitivament.Noltros no hem fet al·legacions, així com tampoc hem participat en la seva elaboració, perquè va en la línia absolutament contrària a la que hauria d'anar. Si féssim cap al·legació hauria d'haver estat una esmena a la totalitat. 


2- Reconeixement extrajudicial de crèdits 1-2019
 
Són factures que s'han de dur a aprovació de ple perquè corresponen a l'exercici anterior (2018), ja sigui perquè han estat registrades el 2018 o perquè encara que hagin estat registrades el 2019 corresponen a serveis del 2018. 


3- Dació de compte de resolucions de batlia amb objeccions de l'interventor
Es finalitza la legislatura igual que va començar amb un gran nombre de pagaments irregulars amb informes contraris d'intervenció.


4-Informació de l'execució del pressupost 2018
 Podem veure les diferències d'entre el que havien pressupostat i el que realment s'ha fet o ingressat.


5- Moció d'Alternativa per controlar el joc



Moció per limitar l'horari d'obertura al públic de les cases d'apostes (i si se pot limitar alguns aspectes de publicitat). 
En els darrers anys estam veient com proliferen els negocis de les sales d'apostes i de joc: una veritable epidèmia i una nova problemàtica d'adicció que afecta especialment a la gent més jove i de classe treballadora. En una gran operació de rentat de cara, aquestes grans empreses han aconseguit blanquejar les apostes, associant-les a les connotacions positives del món de l'esport i amb la complicitat de clubs i esportistes famosos que no dubten a fer publicitat d'un negoci que arruïna a milers de famílies.
 
Anirà també per urgència (ja que el periode d'al·legacions acabava el mateix dia de la comissió informativa i no es podia dictaminar), una rectificació material de la modificació del reglament d'honor i distincions per tal que s'usi un llenguatge inclusiu i la presidència del jurat sigui compartida entre el batle i el regidor o regidora d'igualtat. 
 
Com sempre hem presentat un bon grapat de precs i preguntes 
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   Controlar els salons de joc i combatre la ludopatia

				Alternativa | 25 Febrer, 2019 22:13



A Alternativa presentam al proper ple una moció per limitar l'horari d'obertura de les cases d'apostes al municipi i regular-ne la publicitat. 
En els darrers anys estam veient com proliferen els negocis de les sales d'apostes i de joc: una veritable epidèmia i una nova problemàtica d'adicció que afecta especialment a la gent més jove i de classe treballadora. En una gran operació de rentat de cara, aquestes grans empreses han aconseguit blanquejar les apostes, associant-les a les connotacions positives del món de l'esport i amb la complicitat de clubs i esportistes famosos que no dubten a fer publicitat d'un negoci que arruïna a milers de famílies.

A Pollença tenim actualment 3 locals d'aquest tipus: un Betpoint a Pollença, i un Fun Games i un Codere al Port i, tot i que la llei autonòmica que ho regula estableix que no es poden ubicar en les zones d'influència de centres educatius, parcs, etc., dos d'ells estan ben aprop d'un parc infantil, ja que quan varen obrir, no estava en vigor la reglamentació de les zones d'influència. A més, resulta que aquests locals (que a més de jocs i apostes tenen servei de bar vinculat al joc) tenen obert les 24 hores del dia, amb el que s'estan normalitzant com a llocs de socialització i oci per a la joventut (i no només) que hi va a seguir de festa quan els bars han tancat.

Tot i les enormes limitacions que a nivell municipal tenim per regular, limitar o impedir la proliferació d'aquests negocis i la seva publicitat, des d'Alternativa hem presentat una moció que es debatrà al ple municipal del proper dimecres per, a banda d'obrir el debat sobre els efectes nocius d'aquests locals, incidir en un aspecte que sí que es de la nostra competència, com és l'horari d'obertura i tancament. Igualment, la moció també inclou un acord relatiu a estudiar de quina manera, a traves de les ordenances municipals de publicitat o ocupació de la via pública, es pot limitar la seva publicitat.
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   Moció de control del joc i per combrate la ludopatia

				Alternativa | 22 Febrer, 2019 22:41



Al ple ordinari de febrer d'aquest dimecres presentam la següent moció de control de joc i per combatre la ludopatia.
  - Atès que Llei 7/2013, de 26 de noviembre, de règim jurídic d’instal·lació, accés i exercici d’activitats de les Illes Balears estableix que correspon a les administracions públiques, dins l’àmbit de les seves competències, han d’adequar la seva funció de regulació dels horaris i d’autorització i control de les activitats a les disposicions d’aquesta llei. En especial, les administracions competents hauran de vetllar per evitar les molèsties i els problemes d’ordre públic que el funcionament de l’activitat pugui produir a l’exterior derivats de renous i vibracions i de concentracions humanes o de vehicles que puguin afectar la seguretat o la salut pública, i que en en seu punt 2 atorga atribucions als Ajuntaments per redactar ordenances municipals que regulin expressament els horaris d’activitats permanents d’espectacles públics, activitats recreatives i establiments públics.
  - Atès que segons el decret 42/2017 de 25 d'agost pel qual s’aprova el reglament d’apostes de la comunitat autònoma de les Illes Balears l’horari de funcionament dels locals i espais d’apostes serà el que s’estableixi a la Llei 7/2013, de 26 de novembre, de règim jurídic d’instal·lació, accés i exercici d’activitats de les Illes Balears i en les corresponents ordenances municipals habilitades per a regular els horaris.
  -  Atès que la ordenança municipal de Policia i Bon Govern, ni cap altre ordenança municipal, no estableix una regulació horària específica per establiments de joc i apostes.
  -  Atès l’augment i la proliferació d’aquest tipus d’establiments arreu de l’estat, les Illes i el propi municipi de Pollença.
  -  Atès que la problemàtica derivada del joc i les apostes va en augment sobretot entre la població més jove.
  ACORDS
  - Modificar l’ordenança municipal de Policia i bon govern per tal d’establir una regulació horària específica de les sales de joc i apostes, per tal de reduir-ne l’horari d’obertura al públic.
  - Redactar i implementar programes i campanyes de conscienciació entre els més joves i els seus progenitors, en col·laboració amb els centres educatius, sobre els riscos que comporta el joc.
  - Instar al govern de l'Estat a que realitzi les modificacions legislatives necessàries perquè es reguli la publicitat de les cases d'apostes i sales de joc per fer efectiva la protecció del públic infantil i juvenil; així com estudiar la manera d'aconseguir fer efectiva l'esmentada protecció pel que fa a les ordenances municipals relatives a publicitat, ocupació de la via pública o altres.
   Pollença, 15 de febrer de 2019
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   Condicions laborals, fàbrica, habitatge... Preguntes ple de de gener

				Alternativa | 09 Febrer, 2019 20:08



A continuació teniu un resum de la segona part del ple ordinari de gener, amb les respostes de l’equip de govern als nostres precs i preguntes.
  II. PART DE CONTROL I SEGUIMENT
  1.- Informació de Batlia.
  - S’informa de la notificació d’un auto i dues sentències.
  2.- Dació de compte de resolucions de Batlia.
  - 7 nomenaments de lletrat i procurador per diversos contenciosos administratius.
  3.- Precs i preguntes.
  1.- Al passeig Saralegui 44 abans hi havia un convent de monges, i ara hi ha una escola concertada i un restaurant. S’han emès els corresponents rebuts d’IBI, taxes, arbitris, etc d’acord amb la nova situació?
  El batle dona per fet que és així, però en cap moment ha afirmat que ho hagi confirmat, cosa ben senzilla de fer i que ve a ser la seva obligació i la forma correcta de respondre a una pregunta registrada amb dies d’antelació
  2.- Beneficia d’alguna manera als treballadors pollencins el premi del SICTED que TOURESPAÑA ha concedit a Pollença? No pensa aquest equip de govern que així comes dediquen recursos i esforços a això, se’n podrien dedicar a la millora de les condicions laborals dels treballadors del sector turístic? Tenen cap proposta d’actuació?
  Diu el regidor que el sistema també beneficia al treballador perquè s’implanten sistemes de qualitat i s’estableixen protocols d’actuació que garanteixen una estabilitat i una fiabilitat, i que les empreses compromeses amb sistemes de qualitat també ho són també amb els seus els equips de feina i els seus treballadors. 
  Són unes paraules molt boniques però que en realitat no sabem en quins beneficis concrets es reflecteixen. 
  Pel que fa a la millora de les condicions laborals, diuen que l’Ajuntament no hi té competències, sinó que són els sindicats els que negocien els convenis amb les patronals, però va recordar que el conveni a les Illes és dels millors. I a més l’any passat es va aprovar un nou conveni que suposa entre d’altres un augment d’un 17% d’augment salarial fent que es reparteixi un poc més la riquesa. 
  Sense negar que la firma del nou conveni sigui beneficiosa, escoltant al regidor sembla que els treballadors del sector a les Illes, i per descomptat del nostre municipi siguin uns privilegiats.  
  I sobre la proposta d’actuació, diuen que aquesta està emmarcada en el PDTM (Pla de desenvolupament turístic municiapl), al qual hi ha un capítol sencer dedicat a la formació, que segons ells és la millor eina que li poden donar al treballador per millorar a la feina. 
  Si algú llegeix el PDTM de Pollença, veurà que la figura del treballador i la millora de les seves condicions, no en són cap prioritat.
  3.- Ens poden informar de en quin estat està l’execució de l’ordre d’execució dictada a la propietat de la Fàbrica de Can Morató?
  Presentaren el projecte d’obres per complir l’ordre d’execució que es va enviar tant a la Direcció General de Recursos Hídrics com al Departament de Patrimoni. De Recursos Hídrics s’informà favorablement i dia 21 de gener han rebut de Patrimoni l’autorització al projecte i ara està en procés de comunicació als propietaris perquè procedeixin a executar-lo. 
  Esperem que així sigui i el més aviat possible. Per desgràcia a aquest ple no s’ha aprovat el Catàleg de Protecció d’edificis d’interès històric, artístic, arquitectònic i paisatgístic del terme municipal que establia la inclusió de la Fàbrica.
  4.- Han començat a fer passes per comprar cases, edificis o solars per incrementar el patrimoni municipal del sòl i dedicar-ho a habitatge protegit? Què han fet?
  Segons ells l’ajuntament no pot anar comprant de qualsevol manera i que ho ha de fer mitjançant concurs públic. S’han posat en contacte amb l’IBAVI, que els ha explicat com fer-ho, i els ha enviat exemples de plecs per fer aquests concursos d’adquisició d’immobles, i de quina manera es poden acceptar oferiments directes. 
  Amb el poc temps que queda, i amb l’interès que ha mostrat l’equip de govern per aquest tema sembla difícil veure que es farà alguna cosa en aquest sentit. Almenys ja saben com fer-ho. 
  5.- Poden informar sobre si les empreses elèctriques han respost a la petició d’informació per part de l’Ajuntament sobre el consum elèctric dels habitatges de Pollença? Quines seran les seves properes actuacions i amb quins terminis?
  Han contestat dues empreses, Iberdrola i Viesgo (Repsol). Iberdrola no en té, però Viesgo si que en té bastantes. Donaran 10 dies més per veure si contesten les altres.
  Estarem atents a aquestes respostes, i en cas de no produir-se demanarem a l’equip de govern actuï en conseqüència. I en cas de produir-se, es disposarà una radiografia molt completa sobre els edificis buits de llarga durada al municipi, i es podran executar mesures per fer que aquests entrin al mercat de lloguer, i millorin la situació de l’habitatge. 
  6.- Poden informar sobre en quin estat es troba el catàleg de camins?
  Sobre els camins que estaven en investigació, una vegada fet l’informe del Consell, els serveis jurídics municipals consideraren que s’havien de comunicar als “propietaris” de cada un dels camins, i així s’ha fet, obrint-se un període d’al·legacions que ha acabat fa poc, i ara s’estan resolent. La idea és que una vegada resoltes, s’aprovi definitivament.
  Esperem que aquestes al·legacions es resolguin ràpidament i que abans d’acabar la legislatura es pugui aprovar de forma definitiva. 
  7.- Al passat ple, el batle va dir que després de Sant Antoni es reuniria amb l’oposició per parlar del pressupost. Aquesta reunió no s’ha convocat. Que pensa fer l’equip de govern al respecte dels pressuposts del 2019.
  Casi tots els regidors tenen la seva proposta casi llesta, i amb l’interventor han abordat els punts bàsics, i en una setmana o 10 dies esperen poder fer aquesta reunió per rebre propostes dels diferents grups de l’oposició.
  Veurem si aquesta vegada els terminis s’acaben complint, o passa com és habitual que s’esgota el temps i no s’han realitzat les reunions. 
               Normal   0         21         false   false   false      CA   X-NONE   X-NONE                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
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   Habitatges d'acogida tempora (ple de gener)

				Alternativa | 06 Febrer, 2019 16:26



A continuació teniu un resum de la primera part del ple. De la segona part, amb les informacions de Batlia, dació de compte de resolucions de Batlia i les respostes de l’equip de govern als nostres precs i les nostres preguntes, en publicarem un altre article en aquest mateix bloc.
  I.- PART RESOLUTIVA
  1.- Aprovació, si procedeix, de les actes de les sessions anteriors. Aprovat per unanimitat
  Es tracta de les actes dels ple ordinari de 29 de novembre de 2018, i dels extraordinaris de 18 de desembre de 2018 i de 4 de gener de 2019.  
  2.- Moció presentada pel grup municipal Alternativa per Pollença per habilitar un espai destinat a habitatges d’acollida temporal per persones en situació d’especial vulnerabilitat (RGE núm. 519/2019 de 18 de gener). Aprovat per 15 vots a favor (Alternativa, Tots, Junts i UMP), 1 abstenció (Regidor no adscrit) i 1 en contra (PP).
  La nostra moció, la qual podeu llegir de forma integra a article anterior d’aquest bloc , i que té com a acord:
  “Encarregar la redacció d'un projecte per a l'habilitació i gestió (esmena introduïda a la Comissió informativa) d'un espai municipal per a ser destinat a habitatges d'acollida temporal.”
  Aquesta moció forma part d’un conjunt de mesures que pensam que el nostre Ajuntament hauria d’impulsar entorn a la problemàtica de l’habitatge.
  L’estudi sobre la situació de l’habitatge que es va fer fa uns mesos va revelar dues coses: que l’habitatge suposa un problema al nostre municipi pel que fa a les possibilitats i condicions d’accés, i per altra banda que l’administració pública no ha dedicat gairebé cap esforç per posar solució a un problema tan greu que afecta un dret tan bàsic i fonamental com el dret a tenir un sostre.
  Com que després de dos anys esperant el resultat de l’estudi tampoc hem vist gaire interès per part del govern municipal per prioritzar aquest tema, hem decidit portar a discussió al ple les nostres propostes i iniciatives polítiques al respecte, per si un cas el problema fos de falta d’idees.
  Així al ple passat ja portàrem dues mocions, les qual s’aprovaren: 
  - Una per constituir el Patrimoni Municipal del Sòl, per poder adquirir sòl i destinar a  Habitatge de Protecció Oficial 
  - I una altre per començar a fer passes com estableix la llei, per detectar els pisos que estan injustificadament buits (des de fa 2 anys i de grans tenidors (10 habitatges o més)) i poder fer mesures perquè entrin al mercat de lloguer.
  I la moció d’aquest ple, és per fer front a una d’aquestes situacions derivades de la problemàtica de l’habitatge, i que simplement suposa que l’Ajuntament disposi d’alguns espais per poder acollir persones o famílies en cas d’emergència sobrevinguda que els deixi sense habitatge: desnonament, casos de violència de gènere, o una situació provocada per una inundació,...
  El poble de Pollença, amb el pressupost que té no es pot permetre aquesta mancança.
  Ara esperem que es redacti el projecte i que aquest espai pugui ser una realitat el més aviat possible.
  Agrair el suport dels partits que ho votaren a favor, i lamentar els que no ho feren, a les seves esquenes carregarà no haver donat suport a una mesura d’aquest estil.
  3.- Ratificació, si procedeix, de la Resolució de Batlia núm. 25 de dia 15 de gener de  2019. Aprovat per unanimitat.
  Es tracta d’un nomenament de lletrat i procurador per un contenciós. Votàrem a favor perquè consideram que l’Ajuntament ha de poder defensar-se, però molesta que aquest sigui provocat per no respondre a una petició de informació per part d’uns veïns. Per desgràcia aquests fets són bastant habituals, i els grups de l’oposició també els hem patit.
  4.- Resolució, si procedeix, de les al·legacions formulades en el tràmit d’informació pública i aprovació inicial de les determinacions derivades de l’acord adoptat per l’Ajuntament Ple en sessió de data 30.11.2017 (BOIB núm. 15 de 01.02.2018), relatiu als canvis introduïts respecte l’anterior acord de data 24.02.2015, de modificació de l’acord d’aprovació provisional de data 30.10.2014 del Catàleg de Protecció d’edificis d’interès històric, artístic, arquitectònic i paisatgístic del terme municipal i elevació al Consell Insular de Mallorca per a la seva aprovació definitiva. Rebutjat per 9 abstencions (UMP, Tots, PP i Regidor no adscrit) i 8 vots a favor (Alternativa i Junts). Es rebutja perquè cal majoria absoluta per la seva aprovació.
  El que es portà a ple va ser la resolució de les al·legacions presentades i l'aprovació provisional del catàleg (la definitiva l'ha de fer el Consell). La resolució de les al·legacions suposava la inclusió de petites modificacions a l’aprovació inicial a partir d’aquestes. Igualment se'n rebutjaren d'altres.
  Nosaltres votàrem a favor perquè el catàleg és una eina de protecció patrimonial molt important. Ja votàrem a favor l'aprovació inicial del 2017 que recollien les nostres al·legacions de incorporar la Fàbrica, el grifó de la plaça Major, la sínia del Convent, les marques de les columnes del Claustre, la incorporació del nom i malnom de les cases, els arbres singulars i també la reincorporació de cinc edificis emblemàtics de primera que, no sabem per quins obscurs interessos encara que sí amb quina excusa, va decidir treure del catàleg el passat govern municipal.
  També consideram que aquest “projecte” de catàleg té una mancança molt gran, ja que Can Franc hi hauria de ser i per desgràcia no és així, i per això demanàrem explicacions, ja que podria haver-se inclòs al 2017.
  Per desgràcia, i una vegada més la dreta, a l'hora de votar segons quins temes que afecten els interessos d'alguns particulars, s’ha tornat a unir, en defensa d'uns pocs i en contra del benefici comú. I ho han fet jugant a embullar la troca demanant una retirada de l'ordre del dia a canvi d'una doble votació per burlar el Consell: aprovar provisionalment la del 2015, i una inicial (perquè no vagin més enllà) de les fitxes que el Consell va recriminar la seva no inclusió. 
  Nosaltres consideram que la protecció patrimonial ha de ser una prioritat tal com ho marca la   llei de Patrimoni 12/1998 i en el cas d’aquests edificis singulars de primera línia del Moll, tal com ho acorda el ple de l’Ajuntament a l’octubre del 2011 el qual es va comprometre a utilitzar tots els recursos legals possibles per evitar la pèrdua dels immobles del passeig Voramar-Colon-Hernan Cortés. Per tant no es pot deixar de protegir per diners, i menys si l’informe utilitzat és tan tendenciós com el realitzat per l’anterior arquitecte municipal Rafel Balaguer, un informe impropi d’un tècnic. 
  Evidentment ens oposàrem a la retirada del punt, i volguérem que tots els partits mostressin les seves intencions. I la dreta ben bé que ho va fer, amb menció especial, i sobretot escoltant durant el ple al regidor d'urbanisme, per Unió Mollera. Uns “antimolleros” que posen per davant els interessos d’uns pocs propietaris davant els interessos de tota la ciutadania. Uns impresentables que han estat amb els seus socis deslleials durant tota la legislatura. Per desgràcia Junts han optat per governar a qualsevol preu. A nosaltres no ens fan pena, però els pollencins ho paguen.
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   Participacio ciutadana. Electoralisme a correcuita

				Alternativa | 04 Febrer, 2019 16:42



Publicam la segon part de la sessió extraordinària de la Comissió permanent de participació ciutadana. Sembla un acudit de mal gust que es presenti a finals de gener un calendari per posar en marxa els pressupostos participatius del 2019, com sempre a la correcuita i ja fora de temps. L’equip de govern presenta ara actuacions que no ha fet durant aquests quatre anys en clau clarament electoralista.

Ens van passar un calendari amb la següent informació sobre participació ciutadana:

Primer semestre

Posada en marxa dels pressupostos participatius. De forma resumida les següents activitats:

- Redacció o revisió bases reguladores pressupostos participatius.
- Elaboració i execució campanya informativa: elaboració i divulgació del material de difusió i seguiment.
- Organització sessions participatives tant a nivell intern de l’Ajuntament com amb la societat civil organitzada i no organitzada.
- Treball amb joves per incloure’ls en el projecte (nou).
- Jornada per presentar les propostes acceptades pels tècnics.
- Votacions.
- Paradetes en el carrer, informatives i de votacions (nou).
                - Edició de fulletons
                - Resum del reglament de Participació.


Drets de la ciutadania i de les associacions en relació a la participació i la manera de fer-ho.
                - Edició en paper del reglament.
                - Reunió de cada un dels 7 consells d’Àrea en relació als pressupostos participatius.

Segon semestre

                - Realització d’una consulta popular ( el nom no està bé, perquè optaren per un altre tipus de consulta mitjançant vot.)
                - Reunió consells d’Àrea.
                - Execució projectes derivats dels pressupostos participatius.
                - Realització d’un taller de prospectiva*

Tant el taller com la consulta versaran sobre el Bar Katy, primer un taller per triar dos o tres possibles usos i després la consulta. Vam proposar fer el taller al primer semestre, i sobretot aprovar-ho per ple. La secretària va recordar que l’herència estableix que ha de ser una fundació al servei del poble de Pollença. 

Informacions diverses.  

- Es va parlar un poc de la taberna: llevaran escaló, faran un bany adaptat i amb accés desde fora, la teulada... i la idea és que sigui per joves.

- Es dona compte de la resolució de Batlia de l’adjudicació del contracte menor de serveis d’assessorament, coordinació, implementació i avaluació de les activitats de participació ciutadana de l’any 2019 en favor de Maria de les Neus Ramis. Un contracte per 14.980 euros sense IVA (Gram no presentà oferta, i El Risell de 15.000). La seva feina serà el que surt al punt 2. A la primera fase es farà l’edició dels material, a la segona els pressupostos, a la tercera els consells d`Àrea i a la quarta fase el taller i la consulta.
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   Execució pressuposts participatius 2018

				Alternativa | 03 Febrer, 2019 15:56



Una de les nostres prioritats és la participació ciutadana per això vam treballar en fer un nou reglament de participació ciutadana i aconseguir la seva aprovació. Per desgràcia el desenvolupament del reglament per part de l’equip de govern no ha estat el que ens agradaria però si que s’han donaat alguns passos. A continuació teniu un resum de la primer part de la sessió extraordinària de la Comissió permanent de participació ciutadana on es va parlar de l’estat d’execució dels pressupost del 2018. Faltaren els representants de les associacions, del PP, Tots i Regidor no adscrit. Hi havia els representants del PI, Alternativa, Govern, i particulars.
Més de 500 persones participaren a les votacions. L’estat d’execució dels diferents projectes és la següent:
- Rehabilitació dels patis d’infantil i primària del CEIP Joan Mas. Crear espais de lleure amb taules, bancs i jardins. Instal·lació de papereres i de tres contenidors per reciclar.
Adquirit i instal·lat tot el mobiliari i s’ha redactat el projecte de millora dels paviments dels patis. Al tractar-se d’un projecte arquitectònic de renovació de paviment, s’està enllestint els plecs tècnics.
- Llitera-canviador a la platja adaptada per canviar persones no continents, sense bipedestació autònoma.
Adquirit i s’instal·larà a la platja a principis d’estiu.
- Instal·lar desfibril·lador al recinte del santuari del Puig de Maria per fer servei al camí públic que hi arriba.
Adquirit i a punt d’instal·lar-se.
- Màquines d’exercici i mobilitat per la residència, centre de dia i usuaris d’AFAMA.
Adquirit i instal·lat.
- Neteja del jaciment arqueològic de Bóquer, redacció del projecte de consolidació i museïtzació, redacció del pla quinquennal d’intervenció arqueològica.
Per ara s’ha preparat la documentació per a l’elaboració del pla quinquennal d’excavació.
- Reforma i ampliació del parc de patinatge del poliesportiu de Pollença.
Es tracta d’un procés que implica fer projecte i licitar. Actualment estan fets els plecs tècnics i es troba pendent de licitar
- Aportació d’arbres fruiters de varietats locals (figueres, pomeres, pruneres i tarongers).
Executat amb arbres a la Vinyeta, Circumval·lació del Moll i a Can Sionet.
- Adequar espai situat devora el quiosc de gelats a la Plaça Major amb pavimentació, instal·lació de bancs i aparcament per a bicicletes. Instal·lar també aparcaments per a bicicletes a la plaça dels Seglars.
S’ha iniciat l’actuació llevant el quiosc i encarregant un projecte.
- Papereres per a excrements de cans i dispensadors de bossetes biodegradables als tres nuclis de població en general.
El batle no ho va saber contestar! El regidor del Port, en Nevado d’UMP va dir que li havia comentat al gerent de l’empresa de neteja que ho miressin. ...Se nota que quan la participació depèn de UMP...
- Adequar la zona ajardinada contigua a l’edifici Miquel Capllonch i la zona actual de parada provisional de bus, per posar parada de taxis, amb l’ús de pèrgoles i llum…
S’ha encomanat a una aparelladora la redacció del projecte que posteriorment haurà de licitar-se.
- Millorar el senyal de l’antena per tal que les emissions de Ràdio Pollença arribin millor al Moll.
Es va adquirir i s’ha acabat d’instal·lar al Puig de Maria, nova antena i nous aparells.
- Accessibilitat patges dels Reis d’Orient.
Tal com s’havia previst, els patges devallaren a baix.
Finalment va demanar sobre la situació de la Vinyeta i Can Febus. Sobre la primera, un tècnic de la casa ha fet un projecte a partir de l’esborrany guanyador, i ara cal que passi els informes sobre la legalitat i després licitar, concurs i execució. I sobre Can Febus lo mateix,  el Batle va dir que no havia vist el projecte i que no sabia com era, cosa que no ens creiem. El tema és que l’aparcament no està permès dins el planejament urbanístic
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   Habitatge i patrimoni. Ple ordinari de gener

				Alternativa | 31 Gener, 2019 08:11



Avui hi ha sessió ordinària de l’AJUNTAMENT PLE. Presentam una moció per habilitar un espai destinat a habitatges d'acollida temporal per a persones en situació d'especial vulnerabilitat. A les 20.00 hores a la Casa Consistorial. Podeu assistir-hi de públic o seguir-ho en directe per Ràdio Pollença, al 107.9FM o a http://www.xn--radiopollena-udb.net/ Al nostre perfil de facebook podreu seguir la votació. Aquest és l'ordre del dia

 
1. Moció d'Alternativa per destinar un espai destinat a habitatges d'acollida temporal per a persones en situació d'especial vulnerabilitat.
 
Encara que l'Estudi de l'Habitatge a Pollença s'ha realitzat molt tard, va ser una  proposta nostra al pressupost 2016, és molt important que tenguem una eina com aquesta, perquè per als qui governen se'ls hi ha de fer més difícil no fer res en aquesta situació tan crítica  que tenim a Pollença. 


Al darrer ple ordinari ja vam presentar dues mocions que es van aprovar: una perquè es constitueixi el Patrimoni municipal del sòl i es comenci a fer adquisicions, i l'altra per reclamar la informació necessària per poder establir quins i quants habitatges hi ha buits (passa prèvia per poder fer alguna política perque entrin al mercat de lloguer). 
 
A aquest ple presentam una moció per habilitar un espai destinat a habitatges d'acollida temporal per a persones en situació d'especial vulnerabilitat
 
2.- Ratificació d'un nomenament de lletrat i procurador per un contenciós. 


El contenciós el posen uns veïns  per que no els varen contestar una petició de informació que varen fer.
 

3.- Resolució d'Al·legacions i aprovació provisional del catàleg de protecció d'edificis i elements històric, artístic, arquitectònic i paisatgístic del terme municipal de Pollença
El   catàleg de patrimoni és molt important per protegir el que tenim (i així i tot no basta). Després de l'aprovació inicial que es va fer el 2017 i que hi vàrem votar a favor perquè es recollien les nostres al·legacions de tornar a ficar cinc edificis emblemàtics de primera línia que s'havien exclòs, a més de la fàbrica, que també era una reivindicació nostra, ara es duu l'aprovació provisional (perquè la definitva l'ha de fer el Consell). S'han fet algunes modificacions a partir de les al·legacions.
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   Improvisació i opacitat a EMSER

				Alternativa | 27 Gener, 2019 14:24



La darrera reunió del Consell d'administració d'EMSER va ser una demostració més del que ha estat tota la legislatura; el gerent fa i desfà com vol sense cap mena de direcció per part de l'equip de govern. No es duu la feina feta ni preparada, no es dóna informació prèvia ni als tècnics ni als representants dels partits de l'oposició.
Dimarts  passat dia 22 de gener del 2019 va tenir lloc la sessió  extraordinària del Consell d’Administració de l’empresa municipal de  serveis EMSER 2002, amb l’assistència dels consellers Miquel Àngel  March, Bartomeu Cifre Bennàssar, Andrés Nevado i  Marina Llobera , a més  de la secretària  del Consell d’administració Francisca Mª Adrover  i  del gerent de l’empresa Tomeu Servera (Maria Buades va justificar  l’absència) També hi va assistir el representant dels treballadors Pere Sánchez Colomar.
 
1.-S’aproven les actes de les tres sessions anteriors, concretament les de dia 16-05-2018, 28-05-2018 i 22-06-2018. 
Vam  fer notar que en tota la legislatura han estat incapaços de convocar el  Consell d'Administració amb la periodicitat que es va acordar:  trimestralment.


2.-S’aproven  les bases específiques per cobrir una plaça amb caràcter temporal de  lector comptador, servei d’aigües i convocatòria del procés de  selecció. 
D’altra banda se deixen damunt la taula les bases que han  de regir la cobertura d’una plaça fixa d’oficial segona polivalent  picapedrer i serveis d’aigües, en considerar que s’estudiaria  tècnicament si podrien ser més places fixes a la vista de la taxa de  reposició permesa per llei.
Vam votar a favor, ja que les bases ja estan establertes al  conveni. Se va haver de llevar una part del punt (la de les bases per  cobrir la plaça fixa) perquè per poder-ho aprovar s'havia d'haver fet  una memòria justificativa prèvia sobre si se complia amb la taxa de  reposició. Vam fer notar que s'anava al Consell d'Administració sense  la feina feta. Com pot ser que se duguin unes bases a aprovar i allà  mateix la secretària digui que no es poden aprovar sense la memòria  justificativa?


3.-  S’acorda iniciar l’expedient per a l’adquisició d’un solar al polígon  industrial. En aquest sentit el gerent es va exposar la necessitat de  disposar de més espai per al usos actuals o futurs de l’empresa i se va  posar damunt la taula les gestions realitzades i els informes  corresponents. El nou solar tendria uns 2.000 m2.
Volen  comprar un solar al polígon que hi ha contigu al solar on ara fan els  camions nets. És un solar de 1975m2 i el preu és d'uns 414.000€, el que  és molt barat segons els tècnics. La proposta és perquè serveixi per  aparcar els vehicles (ara encara estan a cotxeres, però s'haurà de  deixar santuïri) i acopio de materials. S'entén que també donaria cabuda  al servei de neteja viària (si aconseguim recuperar-lo).
Ens vam abstenir. La idea en si ens sembla bé, i emser té una bona situació econòmica,  però no ens van donar cap tipus d'informació prèvia i allà no vam podr  prendre una decisió en temes prou transcendentals com aquests.
  
4.-  A continuació es va exposar l’estat dels objectius de la Gerència. Es  tracta d’un complement incorporat en el 2008 i que l’any passat es  fixaren a través d’unes actuacions concretes i uns compromisos a complir  al llarg de l’any, quant a memòria anual, responsabilitat social  corporativa, compromisos ambientals... En un mes podrà estar llesta  tota la documentació referits a aquests objectius. 
En aquest sentit  la producció de fems l’any 2018 ha pujat un 0,5 % en relació a l’any  anterior i el material reciclat un 3,5 %. Quant al consum d’aigua, el  2018 ha minvat un 2,2%.
Aquest  punt no se votava, era purament informatiu- És sorprenent que el  propi gerent informi del compliment dels objectius del mateix gerent. Més si el resultat del compliment li implica cobrar un plus de  5000€...


5.-  El gerent informa de l’avant-projecte d’ampliació de la Deixalleria a  fi d’adaptar-se a la nova normativa vigent. S’han d’incorporar més  informes per a poder tirar endavant de forma definitiva aquesta  ampliació.

Hi ha hagut un canvi de normativa que fa que els residus  electrònics grans (geleres, rentadores...) hagin d'estar a cobri a la  deixalleria. Per adaptar-s'hi el gerent proposava que, ara que el club  hípic ja ha abandonat el solar contigu, s'incorpori a la deixalleria un  espai de 600m2 que, pel que es veu, realment formen part del solar de la  deixalleria. Allà s'hi faria un tejadillo d'aquests que ja hi ha a altres  zones de la deixalleria i davall s'hi posarien els contenidors per  residus electrònics grans.
La  secretària va dir que això s'havia de mirar perquè no tenia cap  informació del tema i s'hauria de comprovar a veure si aquell bocí de  solar s'havia simplement ocupat o si s'havia fet una desafectació.. 


6.-  Per últim es va acordar iniciar l‘expedient de licitació per a la  construcció d’un altell i dotació d’instal•lacions de serveis a la nau  de l’empresa situada al polígon industrial. L’import total és de 180.000  €.

D'això ja varen xerrar fa 1 any i mig o dos. I fins ara no han  aconseguit fer el projecte i aconseguir la llicència municipal per poder  fer l'obra. Ens vam abstendre , no ens van donar informació de  cap tipus i a més el projecte que vam veure el primer pic ha estat  modificat i no hem vist el segon. 
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   Moció per habilitar habitatges d'acollida temporal

				Alternativa | 20 Gener, 2019 11:58



Encara que l'Estudi de l'Habitatge a Pollença s'ha realitzat molt tard, va ser una  proposta nostra al pressupost 2016, és molt important que tenguem una eina com aquesta, perquè per als qui governen se'ls hi ha de fer més difícil no fer res en aquesta situació tan crítica  que tenim a Pollença. 


Al darrer ple ordinari ja vam presentar dues mocions que es van aprovar: una perquè es constitueixi el Patrimoni municipal del sòl i es comenci a fer adquisicions, i l'altra per reclamar la informació necessària per poder establir quins i quants habitatges hi ha buits (passa prèvia per poder fer alguna política perque entrin al mercat de lloguer). 
 
A aquest ple presentam una moció per habilitar un espai destinat a habitatges d'acollida temporal per a persones en situació d'especial vulnerabilitat

-Atès que la llei 5/2018 de l'habitatge de les Illes Balears estableix en el seu article 11.1 que  “Els ens locals, sota el principi d’autonomia per a la gestió dels seus propis interessos, exerceixen les competències en matèria d’habitatge d’acord amb el que estableixen la legislació de règim local, la legislació urbanística i de sòl i aquesta llei, i, entre d’altres, tenen les competències següents:
a) La protecció i la gestió del patrimoni històric.
b) La promoció i la gestió de l’habitatge de protecció pública.
c) La conservació i la rehabilitació de l’edificació.
d) Totes aquelles que dintre del marc de les seves competències permetin la prevenció i la reversió de l’exclusió residencial i la vulnerabilitat habitacional.”

- Atès que el recent estudi encomanat per l'Ajuntament de Pollença sobre l'estat de l'habitatge realitzat per la Universitat de les Illes Balears, posa de manifest que la situació de l'accés a l'habitatge al municipi és especialment delicada, així com el seu manteniment, ja que en els darrers 3 anys els Serveis Socials municipals han atès 7 famílies desnonades.

-Atès que les famílies i persones en situació d'especial vulnerabilitat han de tenir garantit el dret de l'habitatge, i així ho preveu la llei de l'habitatge de les Illes Balears.

-Atès que el municipi no disposa de cap habitatge d'acollida temporal per donar cobertura a actuacions d'urgència que impliquin situacions d'emergència habitacional: desnonaments, violència de gènere, desastres naturals...


Pels motius exposats, es proposa el següent ACORD:

Encarregar la redacció d'un projecte per a l'habilitació d'un espai municipal per a ser destinat a habitatges d'acollida temporal.

 (Segueix)





[image: ]Mocions | 
[image: ]Enllaç permanent | 
[image: ]Afegeix un comentari |  
[image: ]Retroenllaços (0)


  
   Urxella 38

				Alternativa | 14 Gener, 2019 18:15



Aquests dies estam repartint el número 38 en paper de la nostra revista Urxella, us agraïm la seva lectura i difusió. 
 
[image: ]
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   Ple extraordinari de gener

				Alternativa | 02 Gener, 2019 22:58



Divendres 4 de gener, hi ha sessió extraordinària de l’AJUNTAMENT PLE, a les 12,30 hores a la Casa Consistorial. Podeu assistir-hi de públic o seguir-ho en directe per Ràdio Pollença, al 107.9FM o a www.radiopollença.net. Al nostre facebook podreu seguir la votació




Aquesta és l’ordre del dia:




1.- Aprovació inicial, si procedeix, de l’expedient de modificació de crèdits núm. 1-

2019 sota la modalitat de crèdit extraordinari finançat amb baixes per anul·lacions inous ingressos (Expedient electrònic ABS 2018/5060). 

 Es tracta d'incorporar al pressupost les partides dels organs autonoms dissolts.





2.- Aprovació inicial, si procedeix, de l’expedient de modificació de crèdit núm. 2-2019

sota la modalitat de crèdit extraordinari finançat amb Romanent de Tresoreria per a

Despeses Generals (Expedient electrònic ABS 2018/5061)

Modificació per pagar la part d'enguany de l'arxiu Bestard 


3.-Aprovació inicial, si procedeix, de la modificació del Reglament especial d’honors i

distincions de l’Ajuntament de Pollença(Expedient electrònic ABS 2018/4451).
 
Es tracta d'incloure les bases del premi Clara Hammerl
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   Silenci als precs...

				Alternativa | 25 Desembre, 2018 21:21



A continuació teniu un resum de la segona part, la de control i seguiment, del ple ordinari de novembre.
1.- Informació de Batlia.
- S’informa d’una sentència judicial respecte l’anul·lació d’una llicència d’obres.
2.- Dació de compte de resolucions de Batlia.
- Aprovació de pagament a justificar.
- 5 Modificacions de transferència de crèdit.
3.- Precs i preguntes.
Precs:
Referent als precs hem de dir que l’equip de govern no va fer un simple comentari, tan sols va dedicar-se a llegir-los. Entenem que no quedava molt temps, i que la llei el que obliga és a respondre les preguntes, però sentir l’opinió de qui governa, respecte les peticions d’un partit i de ciutadans consideram que és imprescindible. A continuació teniu els precs registrats. Per desgràcia no sabem si l’equip de govern pensa executar-los.
1.- Als distints parcs infantils, no hi ha engronsadores aptes per infants petits, i hi ha molts pares que ho demanen. Demanam a veure si poden posar-ne alguna.
2.- Demanam que repintin l’stop que hi ha a la intersecció entre el carrer de l’Horta i el de Montision.
3.- Fa uns dies es va repetir una situació massa habitual a Pollença: un cotxe ocupant la voravia, i en aquest cas, una persona amb problemes de mobilitat que no podia passar, amb l’agreujant que al trucar a la Policia Local per informar de la situació, i esperar una bona estona, ningú es va presentar. Demanam que la Policia Local, acudeixi quan se la sol·licita, i sigui més estricte i menys permissiva amb aquest tipus d’infraccions. 
4.- Davant els anuncis sexistes que hi ha a algunes de les tanques publicitàries de Pollença, demanam que l’Ajuntament prohibeixi les mateixes (afegint un article a l’Ordenança municipal de Policia i Bon Govern) i que s’uneixi a la xarxa de ciutats europees contra la publicitat sexista.
5.- El parc de la plaça Miquel Capllonch no té llum. Demanam si poden instal·lar-hi un enllumenat.
Preguntes: 
1.- Vist que la rampa per les embarcacions de Cala Molins és una rampa d’emergència i que les obres de millora que s’estan realitzant impedeixen que es pugui utilitzar; ens podrien informar de quan s’obrirà el pas per accedir-hi? Podrien aprofitar aquestes obres per reparar els forats d’aquesta rampa?
Segons el regidor, si és per emergències es pot obrir el pas en qualsevol moment. Respecte a la durada, en una setmana aproximadament tornarà a ser utilitzable com sempre. Per desgràcia no es poden utilitzar les obres per arreglar la rampa, ja que aquesta està dins un espai concessionat, tot i que no forma part de la concessió, fet que fa que estigui en un limb. Han comunicat això a costes perquè ho tenguin en consideració per a la pròxima licitació.
Per desgràcia la setmana ja ha passat i la rampa segueix sense poder utilitzar-se. 
2.- Les torres d’il·luminació del camp de futbol del Port de Pollença tenen moltes unitats de llum fora servei i algun vestidor queda anegat quan plou en abundància. Tenen pensat fer alguna intervenció per arreglar aquestes deficiències?
Segons el regidor només falten 2 unitats, ja que consideren que la fila de baix no és necessària, i que les dues lluminàries estan encarregades. Referent al vestidor anegat han dit que ja han fet una canalització per solucionar el problema.
Esperem que les lluminàries arribin prest perquè a les imatges que ens han arribat, la falta de llum és més que evident; i respecte als vestidors, quan torni a ploure veurem si la solució ha estat la adequada.
3.- Els banys del parc infantil del Cecili Metel es troben en un estat bastant lamentable: no hi ha llum i, quan n’hi ha, només hi ha una bombeta, no hi ha canviadors... Tenen prevista alguna intervenció al respecte?
El regidor Nevado va dir que llum n’hi ha, i que quan falla l’arreglen, i que si n’hi ha una només és perquè la gent la romp, i que si en posessin tres, tres que en romprien. I respecte als canviadors considera que no és un lloc adequat, i que si en posen un, al dia següent  també el robaran!!! En definitiva, una resposta surreal, si un parc infantil no és un lloc per instal·lar un canviador, quin lloc ho és? 
4.- Segons l’estudi de l’habitatge a Pollença, l’Ajuntament té en propietat 68 solars urbans. N’hi ha algun d’aquests que sigui un solar edificable?
Edificables, per fer habitatges, segons el regidor n’hi ha 3.
5.- Segons l’estudi de l’habitatge a Pollença, en els darrers tres anys hi ha hagut 7 famílies desnonades. S’ha garantit el reallotjament d’aquestes persones? Com s’ha procedit?
Des del 2016 es té constància de 9 desnonaments. En aquests casos una dona la varen ingressar a la residència de Sa Pobla, en dos casos és va ingressar a la residència de Sant Domingo, i la resta han estat reubicats en altres habitatges. Dir que un cas encara està pendent de resolució i no s’ha produït. Aquest darrer seria un cas hipotecari, la resta de lloguer.
Per desgràcia, el problema de l’habitatge a Pollença és més que evident, i aquesta n’és la part més dramàtica. 
6.- Quantes llicències d’obres per a nous hotels hi ha concedides actualment? En quin o quins nuclis se situen? De quantes places estam parlant? Hi ha llicències demanades que s’estiguin tramitant? 
Segons el regidor d’urbanisme, hi ha una llicència per un hotel d’interior al carrer Mallorca de 22 habitacions i 44 places, i un que se pot considerar nou ja que hi ha hagut demolició i nova construcció de l’antic hotel Mayol de 40 habitacions i 75 places. Després hi ha una llicència en tràmit per un hotel a Can Porquer de 50 habitacions i 100 places i després una per una reforma que suposarà una reducció de places en un hotel existent.
En definitiva, més places turístiques a afegir a les ja existents que faran augmentar la pressió turística al nostre municipi. 
7.- Ens ha arribat un vídeo de restes de l’antic skate park del Port de Pollença abandonats a Llenaire. Perquè no s’han portat aquestes restes a la deixalleria? No hi havia cap possibilitat de reutilitzar-les?
Quan es va retirar, es va dur a Llenaire per veure si en un futur es podia restaurar. Segons el que els hi ha dit una empresa especialitzada, procés seria costós. De mentres segueixen allà. 
És evident que allà no poden seguir, o bé s’arreglen, o és donen a alguna associació de joves que les puguin reutilitzar o es porten a la deixalleria.
8.- Tenen previst posar en marxa algun procés participatiu per decidir l’ús de l’antic Bar Katy i acabar amb el seu progressiu estat de degradació? En cas afirmatiu: quan?
La primera o segona setmana posteriors al ple havien de convocar la comissió permanent de participació per tractar el tema de la divulgació del reglament de participació, pressupostos participatius, consells d’àrea i el procés sobre el bar Katy.
Per ara esperarem aquesta convocatòria, però sembla que durant les dues primeres setmanes després del ple ja no seran. El batle acostuma a prometre moltes coses els dies del ple, i massa vegades no les compleix.   
9.- Quan es fa comptes executar el projecte guanyador de procés participatiu sobre la Vinyeta del Pont Romà? I sobre Can Febus, està acabat el projecte? Per què no s'executa?
El projecte resulta que ara no està fet, i que va guanyar va ser una idea plasmada en una espècie d’avantprojecte, que després es va adjudicar el projecte tal com mana la llei a un arquitecte que va començar a redactar el projecte, que ha d’entregar els propercan s dies (el regidor confia que sigui abans de que acabi l’any). El projecte és de la Vinyeta i Can Febus de forma conjunta. Una vegada entregat es dotarà de pressupost, licitarà i executarà.
I així ja portam més d’un any. Veurem si abans d’acabar el mandat seran capaços d’executar aquests projectes. 
10.- Es pensa fer alguna cosa abans que acabi el mandat per rehabilitar les fonts públiques que es troben en un estat de conservació lamentable?
Han dit que si pensen fer alguna actuació, concretament canviar alguns grifons i fer petites feines d’obra. Poca cosa que ja podria estar feta, i que en realitat hauria d’anar fent-se constantment, ja que el patrimoni ha de mantenir-se, i no esperar a que estigui en un estat lamentable per arreglar-lo.
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   Garantir la funció social de l'habitatge

				Alternativa | 23 Desembre, 2018 21:49



A continuació teniu un resum de la sessió extraordinària de la Junta General d’Emser i de la primera part de la sessió ordinària del mes de novembre del Ple de Pollença. De la segona part amb les informacions i dacions de compte de resolucions de Batlia i les respostes de l’equip de govern als nostres precs i preguntes en publicarem un altre article properament.
  JUNTA GENERAL EMSER
  1.- Aprovació, si procedeix, de la modificació dels estatuts socials d’EMSER 2002 SLU. Aprovat per 10 vots favor (Alternativa, Junts, PP, UMP) i 6 abstencions (Tots).
  Es tracta de la modificació dels estatuts per permetre la participació al Consell d'Administració de l'empresa municipal, amb veu i sense vot, a un representant dels treballadors, i als membres de la Corporació en representació de cada un dels grups municipals que no formen part del Consell. 
  Aquesta proposta parteix d'una moció que presentarem ja fa dos anys, i a pesar de l’injustificat retard, ens satisfà que així sigui, i per tant votàrem a favor.
  2.- Lectura i aprovació si procedeix de l’acta de la Junta, si procedeix, o nomenament d’Interventors per a la seva posterior aprovació. Aprovat per unanimitat.
  PLE ORDINARI DE NOVEMBRE
  I.- PART RESOLUTIVA
  1.- Aprovació, si procedeix, de l’acta de la sessió anterior. Aprovat per unanimitat.
  2.- Aprovació inicial, si procedeix, del Pla de Desenvolupament Turístic Municipal 2018-2022 (Núm. Exp.ABSe 2018/4086). Aprovat per 7 vots a favor (Junts i UMP), 8 abstencions (Tots, PP, Regidor no adscrit) i 2 en contra (Alternativa).
  Primer de tot, dir que aquest ha estat un pla realitzat de forma externa, i que ha tingut un cost superior als 12.000 euros.
  Evidentment votàrem en contra, i per diversos motius:
  En primer lloc, i això explica per què no vàrem participar ja de la seva redacció, l'objectiu del pla és definir l'estratègia de desenvolupament turístic de Pollença i la millora de la seva competitivitat com a destinació turística, i aquestes no són les nostres prioritats i ja que noltros trobam que, més que de desenvolupament turístic, hauríem de pensar en decreixement turístic. 
  En segon lloc, és un pla que en la seva part d'anàlisi del context, és molt parcial. No considera ni les 11.000 places irregulars, ni el que suposen gairebé 6.000 places turístiques a sòl rústic a nivell ambiental (consum d'aigua de pous sense control, alta generació de residus, aigües brutes que no se sap on van ni si es tracten, necessitat de transport privat...) o social (arraconament de l'agricultura, ocupació de l'espai públic, desertització en hivern, precarietat laboral, dificultats d'accés a l'habitatge...). 
  Per això, quan després llegim que es pretén implantar un model de turisme responsable, per aconseguir una destinació de qualitat, sostenible i respectuosa amb el medi ambient i la societat on es desenvolupa, (que ens sembla molt bé) no podem més que pensar que se'ns està prenent el pèl, ja que de tot això el pla no en diu res, ni proposa cap acció realment efectiva. 
  Per tant, i tercer motiu, és un pla enganyós. Utilitza els conceptes de «turisme responsable» i «sostenible» per calmar les mala consciència d'alguns que es diuen progressistes, però que realment estableix continuar potenciant els diferents productes turístics (ornitologia, senderisme, esports, compres i artesania...), tot i que ara es vengui com a «experiències», per impulsar la demanda, així diversificar-la i fomentar la desestacionalització. 
  El problema és que per desestacionalització no s’entén repartir el nombre de turistes, sinó augmentar-ne els que venen a la temporada baixa, i de fet, dins les propostes hi ha incrementar amb nous mercats. En definitiva, es defensa l’augment de la turistificació, i això se veu molt clar, per exemple, en les accions del pla. Allà hi trobam coses que ens resulta difícil entendre per què formen part d'un pla turístic: rehabilitació del Claustre, la millora de la connexió del carrer Xarxa amb la circumval·lació, millorar l’eficiència energètica de les instal·lacions esportives, pla de residus... 
  No ens sembla tot malament el que surt en aquest pla (i com exemple, els del paràgraf anterior) el que no mos sembla lògic és que això formi part del pla turístic. El turisme passa a ser el model que dona sentit a tot i justifica per que fer les coses.  
  Al pla se proposa investigar i desenvolupar altres productes. Per a què? Per atreure més gent? De veres que amb una ràtio de 24 turistes per resident (de les més altres del món) ens hem de dedicar a fer coses perquè vengui més gent? Al final sembla que simplement és obrir noves oportunitats de negoci, un negoci que només està enfocat al turista, a preus de turista i de temporada, que quan arriba l'hivern tanca i ajuda a deixar un poble cada cop més fantasma. Uns negocis que bàsicament beneficien econòmicament a l'empresari i no acabam d'entendre per què ho hauria de pagar l'ajuntament, o sigui tots. 
  I això ens duu a parlar de la col·laboració público-privada de la que fa referència el pla. 
  I és que no entenem què aporta a canvi el sector privat? A què es compromet? Sense que la part privada s'hagi de comprometre a millores laborals i salarials, a aportar en funció de les despeses socials i ambientals que genera, per què l'Ajuntament o sigui tots hauríem de posar doblers en promocionar-ho? 
  Què ens agradaria? Que el pla de turisme fos un capítol d'un pla econòmic ampli, que cerqués la diversificació econòmica (i no la diversificació turística) i que es fes sota els criteris de justícia social i ambiental. No és precisament el sector turístic el que necessita que se l'impulsi, sinó l'agricultura, la indústria, l'artesania, les formes d'economia social i solidària... Això, si volem fer una societat justa, respectuosa amb l'entorn, amb la terra, amb les persones, amb la identitat; ara, si el que volem es seguir perpetuant la dependència del monocultiu, la desigualtat i la desigual distribució de beneficis i danys, l'explotació laboral i la depredació del territori i els recursos, idò així, aprovant aquest pla es va en la bona direcció.
  3.- Aprovació, si procedeix, de la cessió de la titularitat del tram urbà de la via Ma-2203, entre el p.k. inicial 3’141 i el p.k. final 4’006, Cala Sant Vicenç (Núm. Exp.ABSe 2018/4637). Aprovat per unanimitat.
  Es tracta d'acceptar 865 metres del que avui és el carrer Cavall Bernat (de la mar a l'inici de la urbanització), un tram que discorre dins zona urbana i que ja no té res de carretera, actualment en mans del Consell, l'acceptació del qual simplificarà la gestió en aquest tram.
  4.- Proposta del grup polític Junts Avançam d’adhesió a la plataforma “Per un bon finançament” (Núm. Exp.ABSe 2018/4674). Aprovat per 16 vots a favor (Alternativa, UMP, Junts, Tots, Regidor no adscrit) i 1 abstenció (PP)
  A Alternativa votàrem a favor de dita proposta, ja que en gran part compartim la reflexió que fa, i també els acords que estableix, tot i que nosaltres consideram que perquè les Illes Balears tenguin un finançament com toca, el que seria ideal, i pel que cal lluitar és un règim igual al que tenen el País Basc o Navarra. 
  Ara bé, tot i això no podem deixar de banda tampoc, que en aquesta hi ha un poc de hipocresia per part de segons quins actors.
  Primer creiem que és en part un rentat de cara per a MES, el soci tradicional dels socialistes a aquestes Illes. A part de declaracions criticant el REB den Pedro Sànchez, mocions o el suport a certes campanyes, han estat molt poc exigents amb els seus socis en aquest sentit, i en cap moment han pitjat ni han col·locat en el centre de les seves prioritats un nou finançament. Al final el seu suport ajuda a mantenir aquesta situació.
  I a sobre, durant l’exposició de motius de la moció s’utilitza un argumentari molt habitual per ocultar un mal govern: no tenim tal o no tenim qual perquè Madrid no ens envia doblers. I això és cert, però només en una part, perquè aquí també gestionam recursos, i que en aquesta moció es faci referència a que no tenim tren fins a Capdepera o Alcúdia, quan no han fet una simple passa per canviar el model de transport de les Illes és casi insultant; i és insultant, perquè diners per fer autopistes si que n’han tenguts.
  Ara bé, per hipocresia la del PSOE. Un partit el qual ha governat durant molts anys tant al govern central com a l’autonòmic i ha ajudat a crear i perpetuar aquesta situació, ara presenta aquesta moció?
  Un partit que entre d’altres coses ha permès el manteniment de la Llei Montoro, la qual podria haver derogat quan Podem ho va proposar al congrés, i no ho va fer. I ara demana aquí que la deroguin? 
  O quan van fer la reforma de l’Article 135 de la Constitució per donar prioritat al pagament del deute. Són culpables d’aquesta situació i de les dificultats que tenen les administracions per implementar polítiques que en aquesta moció reclamen, per tant això no és més que un quedar bé.
  En definitiva, com diu també la moció, tots els partits amb representació al Parlament votaren a favor. És normal, és molt fàcil i de cara a la galeria queda preciós, Madrid ens roba, però després quan toca anar a Madrid (i això també serveix pel PP), acoten el cap, li riuen les gràcies al Pedro Sànchez de torn (o Mariano Rajoy), i votem a favor de tot el que els demanen, sense pensar ni un sol moment en les Illes. 
  Per tant aquesta moció, està bé, però aquí se quedarà; hi votàrem a favor, perquè no podíem votar en contra del que diu aquest text, però creiem que aquesta moció no té més objectiu que quedar bé.
  5.- Moció del grup polític Alternativa per Pollença per l’inici d’actuacions per a garantir la funció social de l’habitatge (RGE núm. 9427/2018). Aprovat per 8 vots a favor (Alternativa i Junts) i 7 abstencions (Tots i UMP (el regidor Mateu Soler s'absentà momentàniament i el Regidor no adscrit havia abandonat el ple))
  De forma resumida: una moció per tal de començar accions per garantir la funció social de l'habitatge que estableix demanar formalment a les empreses subministradores d'electricitat la informació relativa al consum anormal dels serveis subministrats tal com preveu la llei, i que l'Ajuntament recolleixi les dades dels habitatges on no hi hagi ningú empadronat.
  Recordar que aquest passat novembre es presentà l'estudi de l'estat de l'habitatge a Pollença, un estudi encarregat per l'Ajuntament responent a una de les nostres condicions que vàrem posar en la negociació del pressupost de 2016. Aquest, que crèiem, que hauria d'haver estat un dels temes claus d'un mandat d'un govern d'esquerres, ha estat totalment oblidat i ara ens trobam a final de legislatura i sense pràcticament temps per posar a la pràctica cap política. 
  Però per nosaltres, això tampoc és excusa i perquè volem comprometre, no només aquest govern municipal, sinó a tot l'Ajuntament, que continuarà existint després de les eleccions de maig i com també continuarà existint la problemàtica de l'habitatge, i també per mostrar que, inclús a nivell municipal es poden fer coses, per moltes limitacions que tenguem,  presentàrem aquesta moció (i també la següent) que forma part d'un pla més ampli, i que representa la proposta d'Alternativa sobre habitatge. 
  Creim que davant el que mostra l'estudi, i és que la situació és crítica respecte l'accés a l'habitatge i es podria considerar d'emergència habitacional, un Ajuntament que estigui preocupat pel bé comú, i no pels interessos econòmics d'una part, hauria d'actuar en conseqüència i assumir que fer front a aquesta situació hauria de ser una línia d'acció política prioritària. 
  Per això la moció proposa com hem dit que es facin les passes concretes per recollir la informació necessària per poder determinar quins i quants habitatges estan desocupats. Saber això és el que ens permetrà poder tirar endavant propostes de, per exemple, mesures fiscals per afavorir que aquests habitatges entrin al mercat de lloguer o poder establir altres formes de col·laboració per fomentar el lloguer social, així com passar els casos dels grans tenidors a l'IBAVI perquè siguin obligats, tal com estipula la llei de l'habitatge, a cedir (a canvi de compensació econòmica) els pisos per lloguer durant un termini de 3 anys. 
  6.- Moció del grup polític Alternativa per Pollença de mesures d’intervenció en el mercat del sòl (RGE núm. 9428/2018). Aprovat per 9 vots a favor (Alternativa, Junts i UMP) 6 en contra (Tots) i 1 abstenció (PP)
  Amb aquest tema no s'ha fet res o el que s'ha fet és insignificant, per tant, aquesta moció és molt clara i senzilla, i bàsicament reclama que es compleixi el que diu la llei: constituir el patrimoni municipal del sòl i complir amb les seves finalitats: intervenir en el mercat per incidir en els preus i tenir habitatges de protecció pública. En tenim 128, que és un 1%, i als països on això s'aconsegueix en tenen entre un 15-30%. 
  La moció també estableix que els ingressos provinents de les infraccions urbanístiques, han de formar part del patrimoni públic de sòl, preferentment a adquisició de sòl destinat a Habitatges de Protecció Oficial, que és una altra cosa que estableix la llei i que no s'ha fet. 
  Si ho haguéssim fet, vol dir, que els darrers 10 anys, hauríem pogut destinar gairebé 9 milions d'euros en comprar sòl. Es pot dir tranquil·lament que aquest Ajuntament deu al poble aquests doblers. Té un deute de mínim aquesta quantitat. 
  Finalment, un altre acord de la moció: que s’estableixi el dret de tempteig i retracta en favor de l’Ajuntament, i que consisteix en que si aquest s'estableix en favor de l'Ajuntament, quan algú ven per exemple un habitatge, o solar, el que es determini, idò primer ha de de comunicar-ho a l’Ajuntament, el qual tindrà prioritat per comprar-ho a aquell preu, i l'ajuntament si ho considera oportú el compra i si no, no. Però si qui el ven, no li proposa primer a l'ajuntament o si ho fa però després el ven a un altre a un preu més baix, llavors l'Ajuntmaent substitueix al comprador i passa a ser el propietari pagant aquell preu.
  7.- Moció del grup polític Partit Popular envers la unitat militar d’emergències – UME (RGE núm. 9458/2018). Aprovat per 12 vots a favor (Tots, PP, UMP, PSOE, Miquel Àngel March, Magdalena Seguí) 2 en contra (Alternativa) i 2 abstencions (Mes i Esquerra).
  Primer de tot dir que el PP, que ara vol dur a les Illes una UME, la va titllar al seu moment de “capricho faraónico” den Zapatero, i va dir que Espanya no estava per aquests tudades i que venia a ser un instrument den Zapatero que no serviria per res, a part de segregar de forma permanent una part de l’exèrcit per a funcions no militars, exigint alhora que aquests entressin en els relleus dels soldats a l’exterior ja que eren els més ben pagats de tot l’exèrcit.
  I ara la volen aquí. I n’exalten les seves virtuts. Que cada un pensi el que vulgui d’aquesta falta de coherència.
  Si s’analitza la UME en si, hem de dir que aquesta va ser creada, com una unitat de “suport” als cossos d’emergència civils, i així ha estat en totes les vegades que ha intervingut. Ha estat una unitat d’especialització i reforç, però mai ha fet la primera intervenció, ni és la seva funció.
  I per nosaltres això ha de continuar sent així. A les Illes amb l’Ibanat, els bombers de Mallorca i els de Palma, la Direcció General d’emergències i si se vol també podem mencionar a Protecció Civil, consideram que hi ha mitjans humans sobradament preparats per a la primera intervenció. 
  I amb tots aquests diners, aquesta tudada segons el PP, que es volen destinar a la UME el que poden fer es destinar-lo a reforçar els serveis propis, que mai està de més, dotant-los dels mitjans tècnics (renovació del parc mòbil) i humans o de personal necessaris (no reduir brigades per exemple,...) com bé han reclamat els representants sindicals de l’Ibanat o bombers de Mallorca. 
  El que si que ha quedat demostrat que hauria de millorar-se és la coordinació de tots aquests serveis, la qual encara pot ser seria més dificultosa amb cas de tenir una UME permanent aquí.
  I evidentment, creim que també abans de prendre una decisió com aquesta, caldria analitzar a fons quina és la capacitat real de dita UME, posada en entredit a moltes comunitats, les quals han estat acusades d’anar més a fer-se la fotografia que fer feina. I és que a nosaltres ens sembla més que evident que si volem millorar la resposta, per exemple davant la problemàtica dels incendis (que són la majoria d’intervencions), el que cal és, primer assegurar-se de fer una bona tasca de vigilància, que dotant de guardes forestals no necessita en cap cas de cap UME, i evidentment amb una bona i preparada dotació de Bombers, que sense cap mena de dubte estan més preparats per intervenir en incendis que els soldats.
  En definitiva, creiem que la seva presència permanent no té cap sentit, i que els diners que es volen destinar a la seva creació i manteniment és poden invertir d’una manera que la gestió de les emergències sigui molt més eficient.
  Finalment per acabar, i no podem deixar de dir que els que a nosaltres ens sembla és que al PP els agrada és la idea de tenir un nou destacament militar a les Illes, i nosaltres, deixant clar que no volem utilitzar com a bandera el discurs antimilitarista, perquè la qüestió de les emergències és prioritària, si que creim que a problemes civils, respostes civils.
  Per tot això votàrem en contra. 
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   Dues mocions per millorar el problema de l'habitatge a Pollença

				Alternativa | 28 Novembre, 2018 23:22



El ple ordinari de novembre serà aquest dijous a les 20 hires. Hi podeu assistir de públic o seguir-ho en directe per Ràdio Pollença, al 107.9FM a   www.radiopollença.net   Al nostre perfil de facebook us informarem del desenvolupament del mateix. A l'enllaç teniu tota la informació.
 
El recent estudi sobre l'estat de l'habitatge mostra la imperiosa necessitat per part de l'administració d'incidir sobre el preu de l'habitatge lliure i de proporcionar HPO al municipi, per fer feina en aquest sentit presentam dues mocions al ple.
 
 
1- Pla de Desenvolupament Turístic Municipal 2018-2022
L'objectiu és definir el model i l'estratègia de desenvolupament turístic i la millora de la competitivitat com a destinació turística.  Parla de desestacionalitzar, diversificar el producte turístic (no l'economia), promoció i noves estratègies de màrqueting... 


2-Acceptació de la cessió de titularitat del tram urbà de la carretera de Cala Sant Vicenç
El Consell ha sol·licitat a l'Ajuntament que accepti la titularitat d'aquest tram de 865m de longitud que seria entre el començament de la urbanització i la mar, perquè passi a ser carrer, en lloc de carretera. S'entén que serà més eficaç la gestió municipal d'aquesta via, que ara mateix té poc de carretera, així com se simplificarà tot allò relatiu a intervencions municipals o permisos d'obra de particulars. 


3-Adhesió a la plataforma "Per un bon finançament" (Proposta de Junts Avançam)
Aquesta plataforma reclama, entre altres coses: un nou model de finançament; el reconeixement per part de l’Estat de la nostra condició insular, mitjançant l’aprovació del Règim Especial per a les Illes Balears; el pagament de les inversions estatutàries que encara se deuen; la cogestió aeroportuària; la derogació de la Llei Montoro.


4-Moció inici actuacions per garantir funció social de l'habitatge (Moció d'Alternativa)
És la nostra moció que demana que es reclami oficialment la informació relativa al consum d'electricitat a les empreses subministradores i que es reculli la informació dels habitatges en què no hi hagi ningú empadronat. Això és de cara a poder establir quins són els habitatges buits per tal de poder dur a terme diferents iniciatives per tal de mobilitzar aquests habitatges que no estan complint la seva funció social, que és viure-hi.


5-Moció mesures intervenció en el mercat del sòl (Moció d'Alternativa)
És la nostra moció per tal que es constitueixi el Patrimoni Municipal del Sòl i en conseqüència es facin les adquisicions necessàries (prioritzant habitatges per davant de solars o edificis ruïnosos) per tenir habitatges de protecció oficial o lloguer social. A tals efectes, que s'estudiï la manera d'establir el dret de tempteig i retracte* en favor de l'Ajuntament.




6-Moció sobre la UME (Moció del PP)
Bàsicament, que s'estudiï la possibilitat de dotar d'una unitat de la UME de manera permanent a les Balears.
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   Pràcticament 1 milió de factures anòmales i irregulars. (Ple ordinari d'octubre)

				Alternativa | 31 Octubre, 2018 20:39



A continuació teniu un resum del ple ordinari del més d’octubre. Dir que a aquest ple faltaren la nostra portaveu i el regidor de Junts Bernat López; el regidor també de Junts, Tomeu Cifre Bennàssar s’incorporà al punt 7.  
 I.- PART RESOLUTIVA
 1.- Aprovació, si procedeix, de l’acta de la sessió anterior. Aprovat per unanimitat.
 Es tracta de l’acta de 27 de setembre de 2018.
 2.- Aprovació, si procedeix, de l’expedient de modificació de crèdits núm. 31/2018 sota la modalitat de crèdit extraordinari i suplement de crèdit finançat amb majors ingressos (Exp. núm. ABS 2018/3965 – Exp. núm. 2018/OAResidència). Aprovat per 5 vots a favor (Junts i UMP) i 9 abstencions (Alternativa, Tots, PP i Regidor no adscrit).
 Respecte aquest tema entenem la proposta i la memòria justificativa, i podem entendre els motius pels quan fan falta aquests diners, com són la disminució de la quantitat assignada al 2018 en relació al 2017, l'acumulació d'extrajudicials o imprevistos com baixes mèdiques que han suposat contractacions externes (no hi ha cap partida dins la modificació) o reparacions imprescindibles, o l'augment de consum de calefacció a la residència vella a causa de noves activitats a aquest lloc.  
 Tot i això la nostra valoració és que, si bé algunes coses poden ser imprevistes com les baixes o algunes extrajudicials o reparacions, també hi ha una part de responsabilitat política per falta de planificació. I sembla molt obvi si pensam que al pressupost es redueix la partida per la Residència i després se li ha de fer una aportació econòmica perquè no basta. Reforça aquesta idea el fet que si miram on van concretament els dobbers, principalment ho fan a la partida de manutenció. I a més tampoc va quedar molt clar tampoc quines eren aquestes despeses de manteniment, o com hem dit perquè no surt cap partida per contractacions externes si es diu a l’informe que aquest és un dels motius del perquè no basten els dobbers.  
 En fi, noltros no dubtam del fet que sigui necessària aquesta aportació, i la vam voler facilitar, però obtàrem per una abstenció, per deixar clars els dubtes expressats i que quedàs de manifest que creim que hi ha una part de responsabilitat per mala planificació
 3.- Aprovació, si procedeix, de l’expedient de reconeixement extrajudicial de  crèdits núm. 6/2018 (Exp. núm. ABS 2018/4072). Aprovat per 5 vots a favor (Junts i UMP) i 9 abstencions (Alternativa, Tots, PP i Regidor no adscrit.
 A Alternativa, com sempre hem fet, vàrem permetre que aquestes compres o adquisicions fossin pagades, tot i els anys de retard d’alguna, o ser d’un diari al que no s’hauria d’estar subscrit com El mundo, i per això ens vàrem abstenir.   
 4.- Aprovació inicial, si procedeix, de l’expedient de modificació de crèdits núm. 32/2018 sota la modalitat de transferència de crèdit (Exp. núm. ABS 2018/4207). Aprovat per 7 vots a favor (Alternativa, Junts i UMP) i 7 abstencions (Tots, PP i Regidor no adscrit).
 Nosaltres a Alternativa votàrem a favor, ja que consideram que cal donar suport a la iniciativa de les associacions de mares i pares per tirar endavant les escoles matineres, una iniciativa que malauradament és molt necessària en un món laboral que es caracteritza (sobretot a l'empresa privada) per tenir unes condicions que, en molts de casos, no fan possible conciliar la vida familiar i la laboral.  
 5.- Dació de compte de les resolucions de Batlia contràries a les objeccions formulades de conformitat amb el disposat a l’article 218 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals (TRLHL), en redacció donada per l’article 2 de la Llei 27/2013, de 27 de desembre, de racionalització i sostenibilitat de l’administració local (LRSAL). NO ES VOTA
 Aquesta vegada probablement vàrem batre el rècord: 951.784,56 euros entre Ajuntament i organismes. Per que després diguin que amb aquest tema han fet feina.
 Esperem, com va dir el batle al ple, que els contractes de subministrament elèctric, socorrisme i estades surtin aviat i aquesta quantitat baixi de forma substancial, ja que imaginem, que ni deu haver d’altres a punt de caducar també, i el tema pot acabar de forma dantesca.
 A part d’això, també demanàrem a l’equip de govern, que seria d’agrair que en alguns casos, a les tasques importants sobretot, que es fos més escrupolós a l’hora de complir amb la llei; que es demanin 3 ofertes, es facin els informes justificant la necessitat, ...per que en casos com amb el manteniment del parc infantil del Miquel Capllonch, de tasques per la fira del Vi, les cortines del claustre, tasques a l’escoleta, ... un té la sensació de que se contracta de qualsevol manera.
 Menció a part, l’organització de les festes de la Cala. Sense dubtar de la bona intenció dels organitzadors (com va mostrar intervenció a la comissió informativa), consideram que si l’equip de govern decideix que les festes s’organitzin de forma externa, doncs que se liciti i elegeixin la millor opció.
 En definitiva, que ja sabem que queda poc temps, però un poc de serietat no estaria de més.
 6.- Aprovació, si procedeix, de l’autorització de compatibilitat al senyor Pere Salas Vives, personal laboral, amb el lloc de treball de professor associat de la Universitat de les Illes Balears (Exp. núm. 2018/78/Personal – Exp. núm. ABS/2018/3016). Aprovat per unanimitat.
 Un tràmit necessari per fer que un treballador municipal pugui exercir la docència a la UIB.
 7.- Aprovació inicial, si procedeix, de la dissolució i la liquidació de l’organisme autònom local, Patronat municipal Residència Social sant Domingo (Exp. núm. 2018/202/SEC – Exp. núm. ABS/2018/4059). Aprovat per 14 vots favor (Junts, UMP, Tots, i Regidor no adscrit) i 1 abstenció (Alternativa).
 Per part nostra, entenem els arguments que justifiquen la liquidació dels organismes, però com que es tractava només de l'aprovació inicial i teníem encara alguns dubtes relatius al personal d'aquests òrgans i les seves condicions, així com de de la concreció d'alguna forma de participació que permeti el control per part de partits i ciutadans, de moment optàrem per una abstenció. Finalment dir que l’argumentari per aquest punt és igual de vàlid pel puntes 8 i 9 de l’Escola de Música i la Radio.
 8.- Aprovació inicial, si procedeix, de la dissolució i la liquidació de l’organisme autònom local, Fundació pública Escola de Música (Exp. núm. 2018/206/SEC – Exp. núm. ABS/2018/4087). Aprovat per 14 vots favor (Junts, UMP, Tots, i Regidor no adscrit) i 1 abstenció (Alternativa).
 El mateix que al punt anterior amb la Fundació pública Escola de Música.
 9.- Aprovació inicial, si procedeix, de la dissolució i la liquidació de l’organisme autònom local, Radio Pollença (Exp. núm. 2018/207/SEC – Exp. núm. ABS/2018/4099). Aprovat per 14 vots favor (Junts, UMP, Tots, i Regidor no adscrit) i 1 abstenció (Alternativa).
 El mateix que als punts anteriors amb Radio Pollença.
 10.- Propostes/Mocions d’urgència
 II.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT
 1.- Informació de Batlia.
 El batle informa sobre la sentència del cas Gelats Valls i sobre les inundacions (afectats, mals, possibles ajudes,...).
 2.- Dació de compte de resolucions de Batlia.
 - Nomenament de lletrat i procurador per un recurs contenciós administratiu.
 - Modificació de crèdit per destinar una partida a la Residència.
 3.- Precs i preguntes.
 En aquesta ocasió realitzàrem dues preguntes orals.
 1.- Té pensat l’ajuntament complir la normativa i redactar un pla d’emergències per inundacions?
 Va dir el Batle, que ara, amb tot el que ha passat, és el moment de posar-se amb aquest tema. A veure si aviat està arreglat.
 2.- Ja s’ha fet la sonometria o s’ha acordat alguna cosa respecte a les campanes del campanar en horari nocturn?
 No encara. Esperem que sigui ràpid i es compleixi la normativa.
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   Visita de pollencins a les excavacions del cementeri de Calvià

				Alternativa | 29 Octubre, 2018 16:26



Cementeri de Calvià. – 23 d’octubre de 2018.
 VISITA DE POLLENCINS  A LES EXCAVACIONS DEL CEMENTERI DE CALVIÀ.
 Se sospita que hi estan enterrats tres pollencins assassinats el 1936: en Bartomeu Cabanelles Botia a) del Lloquet;  En Joan Domingo Covas i En Josep Pont Cladera a) Ros. A més d’En Dionís Alcal Rebassa, casat a Andratx, que el mataren a les portes del cementeri de Calvià i, suposadament, també hi està enterrat. Tot això és el que pretén esbrinar l'Institut ARANZADI que, per encàrrec del Govern Balear, està fent les excavacions.  
 Allà un grup de pollencins desplaçats en un petit bus noliejat per l’Ajuntament de Pollença, familiars de víctimes i amics, membres de la Comissió d'Estudi per a la Veritat, Justícia i Reparació, a més del batle En Miquel Àngel March Cerdà i quatre regidors, pogueren veure l’evolució de les feines arqueològiques i rebre explicacions de N'Almudena García Rubio, directora de les excavacions. Mentrestant, el grup d’uns sis arqueòlegs s’afanyaven, pinzells en mà, espàtules i paletes, i anaven desenterrant els ossos amuntegats a metre i mig de profunditat, al fons a l’esquerra del cementeri. Estaven tirats de qualsevol manera, el que il·lustra la foto, i on també es pot veure l’entrada del projectil a un crani (“el tir de gràcia”), i alguns d’ells (com na Juana Vaño)   estava de bocaterrosa. També va donar explicacions detallades l'historiador Manel Suárez, qui és el que ha estudiat i documentat la localització de les fosses.
 A la visita també hi va assistir la consellera de Cultura, Participació i Esports Na Fanny  Tur Riera i el Director General de Participació i Memòria Democràtica En Manel Santana Morro, així com el batle N’Alfonso Rodríguez Badal i una regidora també de l’Ajuntament de Calvià.
 A alguns familiars de les víctimes se’ls prengué mostres de saliva (ADN) per la posterior identificació… i amb un poc de sort aquests pollencins, vuitanta anys després podran fer el camí de retorn al seu poble.
 Pere J. Cànaves Cifre
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   Precs i preguntes ple de setembre

				Alternativa | 13 Octubre, 2018 18:24



A continuació teniu un resum de la segona part de la sessió ordinària del ple ordinari del[bookmark: _GoBack] mes de setembre, amb les informacions i les dacions de compte de resolucions de Batlia, i les respostes que va donar l’equip de govern als precs i preguntes que a Alternativa havíem registrat.
  1./2.- Informacions de Batlia i dació de compte de resolucions de Batlia.
  - Nomenament de lletrat i procurador per representar l’Ajuntament en un recurs contenciós administratiu.
  - 9 Modificacions de crèdit.
  - Donar de baixa uns drets de cobrament.
  - Anul·lació d’obligacions reconegudes
  3.- Precs i preguntes
  PRECS:
  1.- Demanam al batle que sigui convocada la Comissió d'Estudi per la Veritat, Justícia i Reparació.
  Ja se va acordar fer-ho després de la visita a la fossa de Marratxí, i properament es farà. Esperam que així sigui, ja que ara s’excavarà la fossa del Calvià on també s’hi troben varis pollencins.
  2.- El propi Ajuntament incompleix l'article 57 de la seva ordenança de Policia i bon govern i amb les campanes horàries emet un renou superior al legal a les hores de descans nocturn, a partir de les 24:00 hores fins a les 08:00 hores. Demanam que s’elimini el renou de  les campanes horàries (les que donen les hores i els quarts) que són competència de l'Ajuntament en les hores de descans nocturn.
  Comprovaran si realment superen el volum que la llei marca, i si això és així, actuaran. Esperem que així sigui, i que les campanes deixin de sonar durant la nit, ja que el descans dels veïns és molt més important que el que aporta el sonar de les campanes a aquestes hores.
  PREGUNTES: 
  1.- Ens pot informar el batle en quin punt està la comissió d'investigació que va anunciar relativa a la sentència per vulneració de drets fonamentals per part de la gerència de l'empresa municipal? Pensen fer res?
  El batle matisa que la condemna no és al gerent, sinó a l’empresa, i que no va enunciar una comissió sinó un expedient informatiu. Després d’aquesta defensa de la gerència, el batle ha dit que fins al moment s’han reunit amb la cúpula de Comissions Obreres  (qui interposa el recurs) on donaren totes les explicacions i després mantingueren reunions amb EMAYA per examinar la sentència i les seves repercussions. 
  Les conclusions de les reunions és: primer lamentar els fets que provocaren la sentència, impossibilitat de concretar els culpables dels fets que estableix la sentència, i per altre banda, la necessitat de posar en funcionament mesures per evitar que es repeteixin: més transparència i més reunions entre la gerència i els treballadors. 
  Esperem que es produeixin aquets canvis, tot i que no hi confiam gaire ja que amb el que portam de legislatura, les coses a l’empresa municipal han seguit com sempre.
  2.- Hi ha possibilitats d’incrementar els recursos destinats a la neteja del pavelló (vestuaris, graderies,...) o organitzar-ho d’alguna manera per garantir la neteja d’uns espais en què passa una gran quantitat d’infants de manera contínua?
  Estan intentant contractar una empresa privada perquè amb el personal no arriben. Les instal·lacions esportives tenen molta pressió humana els capvespres i els caps de setmana que és quan més problemàtica de personal hi ha. I segons ells l’única solució és treure a concurs la neteja d’almenys alguna part de les instal·lacions. 
  Sigui com sigui, aquest tema ha de solucionar-se, però mentre el govern socialista no derogui la llei Montoro la problemàtica serà difícil d’arreglar amb personal propi.
  3.- Ens poden explicar per quin motiu a l'aplicació de Línia Verda es respon en castellà, més quan l'usuari s'hi ha adreçat en català?
  El regidor diu que la resposta automàtica del sistema deu ser en castellà, i quan respon algú de serveis és en català. Si el cas és així el que cal és parlar amb l’empresa encarregada i que ho solucioni. 
  Per desgràcia, no és la primera vegada que ens arriben crítiques d’aquesta aplicació i de qüestions lingüístiques tampoc.
  4.- Finalment s'ha deixat d'extreure aigua, després de nou mesos a l'obra de Llenaire. Ens poden informar de l'actuació de medi ambient?
  Medi ambient no ha fet res, la competència era de urbanisme per les obres i de la Conselleria de Medi Ambient. Ha dit el regidor que podien tenir una bomba d’extracció d’aigua per llevar l’aigua imprescindible, però va passar que van tenir problemes de impermeabilització, i tal com comprovaren els tècnics municipals, el soterrani estava inundat i hi havia una situació d’extracció d’aigua. Demanaren un termini per millorar la impermeabilització, però la situació es va anar allargant més del necessari, i a més arran de la inspecció que va fer un agent de medi ambient, constatant que allà hi havia un pou que extreia aigua, que ja no era la bomba de l’obra, sinó un sondeig fet dins el terreny per anar treien aigua de forma més massiva. Comprovat això pels tècnics municipals es va fer un ordre d’execució per aturar el sondeig pel qual no tenien permís.
  Ara esperam que se’ls obri un expedient sancionador.
  5.- Ens poden informar per què fa uns dies es va retirar el camp de boies a Formentor ? 
  No ho saben exactament, ho sospiten. El camp de boies el té adjudicat una fundació de Projecte Home i sospiten que no els surt a compte tenir montat tot l’any i el prec no els hi deu obligar. Tot i que això són sospites, perquè no depèn directament d’ells i que si un cas demanaran els precs.
  6.- Per què no es fa cas, des de les altres institucions implicades, a la petició de restringir el trànsit a la Península de Formentor a partir de la rotonda de la base? Han valorat els problemes de seguretat que comporten situacions com les que s'han viscut aquest estiu de retencions de vehicles? 
  Segons ells l’Ajuntament no té cap competència en tancar carreteres, i el que han fet a diferents reunions, exposar a les autoritats responsables, la possibilitat de tancar durant quatre mesos i a les hores centrals del dia, des de la rodona de la base. Això és la seva proposta, i ara ja no és cosa seva.
  Evidentment la pregunta no ha estat contestada. Que no els hi fan cas ja ho sabem, el que no sabem és perquè!
  7.- És cert que al projecte de la darrera fase de les obres de Gommar hi havia la previsió de col·locar els cablejat telefònic sota terra?
  A les dues darreres fases estava previst deixar l’espai preparat per col·locar el cablejat, i així s’ha fet. Ara bé el soterrament no el fa l’empresa que fa l’obra ni l’Ajuntament, i ara cal signar un contracte amb Telefònica, el qual està amb revisió, i a partir d’aquest moment l’empresa tendrà l’obligació de fer el cablejat soterrat. 
  8.- Ens han arribat notícies sobre problemes amb el tema de la castració dels moixos, relatius a que la captura i castració depengui en gran part de la feina i dels pagaments desinteressats de diversos particulars i de la tasca d’alguna associació. Té pensat alguns canvis l’ajuntament per millorar dita situació, com podria ser augmentar el pressupost, licitar el servei, subvencions,...? 
  Si. El servei de control d’animals, a partir de l’aprovació del pressupost, inclou la licitació de un servei de suport a les colònies felines, col·laborar amb els voluntaris a fer aquestes tasques de castració. Fins que estigui formalitzada la contractació també hi ha partides al pressupost que podran destinar per anar fent aquestes tasques amb marge.
  Esperem que aquestes mesures es prenguin el més aviat possible, perquè ens consta que si els voluntaris deixen de fer la seva tasca, la situació es convertirà en un vertader problema, i una administració no pot estar depenent de voluntaris i desentendre’s de les seves responsabilitats. 
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   Cap a la remunicipalització de la neteja viària

				Alternativa | 09 Octubre, 2018 18:02



A continuació teniu un resum de la primera part del ple ordinari del mes de setembre. De la segona part, en farem un altre article properament, amb especial menció a les respostes de l’equip de govern als precs i preguntes que vàrem registrar.
 1.- PART RESOLUTIVA
 1.- Aprovació, si procedeix, de l’acta de la sessió anterior. Aprovat per unanimitat.
 Es tracta de l’acta de la sessió extraordinària del 29 agost de 2018
 2.- Aprovació, si procedeix, de les bases reguladores de subvencions i ajudes econòmiques per facilitar l’accés a l’esport de competició i realització d’activitats esportives per a l’any 2018 (Exp. ABS núm. 2018/3744-Exp. General núm. 2018/201). Aprovat per unanimitat.
 Unes subvencions similars a les de tots els anys, amb una partida un poc major (fins a 29.000). Aquest any algunes subvencions seran nominatives i altres per concurrència. Nosaltres evidentment hi votàrem a favor, però demanàrem que s’utilitzàs el mateix criteri per a tots per evitar causar un greuge comparatiu entre uns i altres.
 3.- Aprovació, si procedeix, de les bases reguladores per a la concessió de subvencions a les associacions de caire social per a l’any 2018 (Exp. ABS núm. 2018/3731-Exp. General núm 2018/200). Aprovat per unanimitat.
 Unes subvencions per import de 39.000 euros. Evidentment com al punt anterior, votàrem a favor, però mostràrem que el fet de que unes siguin nominatives i altres per concurrència pot suposar un greuge comparatiu.  
 4.- Aprovació, si procedeix, de les bases reguladores per a la concessió d'ajudes econòmiques a la rehabilitació i restauració de façanes, eliminació de barreres arquitectòniques, millora de l’eficiència energètica dels edificis, actuacions per a la instal·lació de plaques solars fotovoltaiques i actuacions per a la instal·lació de punts de recàrrega per a vehicles elèctrics pels anys 2018 i 2019 (Exp. ABS núm. 2018/3808-Exp. General núm 2018/205). Aprovat per unanimitat.
 Bàsicament les mateixes subvencions de cada any, augmentant la partida fins a 100.000, però reduïnt la quantia que pot percebre cada beneficiari a la meitat. S’ha afegit la instal·lació de plaques fotovoltaiques i punts per la recàrrega dels vehicles elèctrics. Creiem que hauria estat interessant incloure en aquestes subvencions les plaques per encalentir aigua.
 5.- Ratificació de la Resolució de Batlia núm. 553 de data de 20 de juliol de 2018 (Exp. ABS núm. 2018/3005-Exp. Sec/Ple núm. 63/2018). Aprovat per 8 vots a favor (Junts i Alternativa) i 1 abstenció (UMP). Els regidors de Tots, PP i no adscrit abandonaren el seu lloc ja que al ser part implicada no podien participar ni del debat ni de la votació.
 Es tractava d’anomenar lletrat i procurador per personar-se l’ajuntament per recurs contenciós administratiu presentat per 3 regidors en representació de Tots, PP i Regidor no adscrit (per la ubicació del nou PAC). Un episodi més del nou centre de salut, amb el qual, la tossuderia de la majoria dels grups ha estat l’habitual. Tots, que ha fet tot el possible per boicotejar la construcció del nou PAC, Junts que va ficar unes presses que s’han demostrat innecessàries, ha incomplert el que ha acordat el ple, i que no va voler convocar una reunió entre les parts implicades una vegada possibles dues opcions, i UMP que ha votat a favor de dues ubicacions diferents segons la votació. En definitiva, política de baix nivell.
 En el referent al votat al ple, votàrem a favor perquè consideram que l’Ajuntament ha de personar-se a cada contenciós que tengui.  
 6.- Ratificació de la Resolució de Batlia núm. 554 de data de 20 de juliol de 2018 (Exp. ABS núm. 2018/3004-Exp. Sec/Ple núm. 63/2018). Aprovat per unanimitat.
 Es tractava d’un altre nomenament de lletrat i procurador, en aquest cas  per un recurs contenciós administratiu presentat per Elecnor contra l’Ibisec (per un tema referent a les obres del pavelló de l’IES Guillem Cifre de Colonya).  
 7.- Aprovació, si procedeix, de l’inici de l’expedient per a la modificació de la forma de gestió de la prestació del servei públic local de neteja viària mitjançant gestió directa en la forma de societat mercantil local (EMSER 2002 S.L.U.) (Exp. ABS núm. 2018/3748). Aprovat per 8 vots a favor (Alternativa i Junts) i 9 abstencions (Tots, PP, UMP i Regidor no adscrit).
 Evidentment votàrem a favor, ja que per nosaltres aquest és un tema prioritari. En aquesta ocasió es va fer una passa més per aconseguir la remunicipalització del servei de neteja viària (el qual està actualment en una situació irregular), iniciant-se l’inici de l’expedient per a modificar la forma de gestió de dit servei, i creant-se una comissió (de la que formarà part la nostra portaveu) que en dos mesos ha de redactar una memòria justificativa de que la gestió directa és la més sostenible i eficient i un estudi comparatiu de les diferents formes de gestió.  
 8.- Resolució de reclamacions i aprovació definitiva, si procedeix, de l’expedient de modificació de crèdit núm. 27-2018 sota la modalitat de crèdit extraordinari i suplement de crèdit finançada amb romanent de Tresoreria per a despeses generals (Exp. ABS núm. 2018/3413). Aprovat per 8 vots a favor (Junts, UMP i 1 d’Alternativa) i 9 abstencions (Tots, PP, Regidor no adscrit i 1 d’Alternativa).
 Es tractava de rebutjar les al·legacions de Tots i aprovar el crèdit definitiu per les inversions financerament sostenibles, ja aprovades inicialment a l’anterior ple. Nosaltres optàrem per un vot a favor i una abstenció, mantenint l’acordat durant la negociació del pressupost i permetent la seva aprovació.
 9.- Informació sobre l’execució pressupostària del tercer trimestre de l’exercici 2018 de l’Ajuntament i Organismes Autònoms de conformitat amb la BASE 36ª d’Execució del Pressupost de l’exercici 2018. No es vota
 Nosaltres a aquest tema vàrem dir res, ja que preferim esperar al darrer trimestre per veure que tal ha anat l’execució del pressupost, i evidentment ens fixarem especialment en si ens han fet cas amb les partides que pactàrem per tenir-ho en compte de cara al següent exercici.  
 
 






[image: ]Ajuntament ple | 
[image: ]Enllaç permanent | 
[image: ]Afegeix un comentari |  
[image: ]Retroenllaços (0)


  
   Aprovació definitiva dels pressuposts del 2018.

				Alternativa | 04 Setembre, 2018 15:49



 
A continuació teniu un resum del ple extraordinari del mes d’agost, celebrat el passat dimecres 29. Entre d’altres, el ple suposà l’aprovació definitiva del Pressupost General de l’Ajuntament de Pollença per a l’exercici 2018. 


Dir que no hi varen assistir per motius laborals la regidora de Tots, Maria Petra Buades, i per motius de salut el regidor no adscrit Martí Roca i que després del primer punt, el regidor del PP, David Alonso abandonà el ple per motius laborals.



1.- Aprovació, si procedeix, de l’acta de la sessió anterior de dia 26 de juliol de 2018. Aprovat per unanimitat.



2.- Resolució de reclamacions i aprovació definitiva, si procedeix, del Pressupost General de l’Ajuntament de Pollença per l’exercici 2018. Aprovat per 7 vots a favor (Junts i UMP), 2 abstencions (Alternativa) i 6 en contra (Tots i PP).



Les nostres al·legacions varen ser acceptades i es veuen reflectides en el pressupost definitiu. Són les següents:
- Que sigui suprimida la partida Subvenció capital Misioneras Sagrados Corazones.
- Que es redueixin de forma substancial les partides de Promoció i publicitat turística, Promoció marca Pollença, Publicitat i propaganda Festival.
- Que s’augmenti fins a 2.500 euros la partida Publicitat i impremta Participació Ciutadana.
- Que s’augmenti fins a 18.000 euros la partida Servei de Participació Ciutadana.
- Que s’augmenti fins a 6.000 euros la partida Activitats de memòria històrica 
- Que s’augmenti fins a 12.000 euros la partida Estudi foment economia social. 



També es varen acceptar algunes al·legacions del PP, de Tots, i s’introduïren alguns canvis fets per l’equip de govern municipal; i se’n desestimaren del PP, de Tots, del Comitè d’Empresa del personal Laboral, del personal d’Emser, o de la Plataforma Pro Camins Públics Oberts. 



Dir que vàrem mantenir el votat a l’aprovació inicial del pressupost, amb dues abstencions, ja que aquest no és el nostre pressupost, i no estam d’acord en com s’ha portat el tema de la negociació d’aquest, impropi d’un govern en minoria, que poc ha fet per aconseguir el vot a favor de l’oposició, i sabent quins eren els nostres requisits, ha permès arribar fins a aquestes alçades de l’any per aprovar el pressupost. Igualment consideram que les baixades de les partides no han estat lo substancial que esperàvem.  



3.- Aprovació inicial, si procedeix, de l’expedient de modificació de crèdit núm. 27-2018 sota la modalitat de crèdit extraordinari i suplement de crèdit finançat amb Romanent de Tresoreria per a despeses generals (Expedient electrònic ABS 2018/3413). Aprovat per 7 vots a favor (Junts i UMP), 7 abstencions (Alternativa i Tots).



Es tracta de les inversions financerament sostenibles vinculades al pressupost i la seva negociació. 



Les inversions són:
- Substitució superfície pavelló (61.000 eu.)
- Eficiència energètica instal·lacions esportives (100.000 eu.)
- Camió àrea serveis (70.000 eu.)
- Rehabilitació Taverna  (40.000 eu.)
- Adequació Carotti (210.000 eu.)
- Adequació Residència (78.000 eu.)
- Climatització Residència (40.000 eu.)
- Furgoneta adaptada (20.000 eu.)
- Asfaltat i empedrat (876.000 eu.)



Al ser un punt vinculat a l’aprovació dels pressupostos, evidentment vàrem mantenir la nostra posició i optant per l’abstenció, pels mateixos motius argumentats al punt anterior.



4.- Resolució de reclamacions i, en conseqüència, aprovació definitiva, si procedeix, de la modificació de crèdit 18/2018 sota la modalitat de crèdit extraordinari i suplement de crèdit finançat amb Romanent de Tresoreria per a despeses generals (Expedient electrònic ABS 2018/2017). Aprovat per 9 vots a favor (Alternativa, Junts i UMP) i 5 abstencions (Tots)



Es tracta de la modificació de crèdit per dur a terme l’obra de les rampes del CEIP Costa i Llobera, aprovada anteriorment de forma inicial. 



Nosaltres una vegada negociats els pressupostos vàrem demanar que al mateix ple que es duia l'aprovació inicial del pressupost també s'hi dugués aquest tema, votant a favor i afavorint la seva aprovació. 



Però per desgràcia Tots ha presentat al·legacions (demanant que s'incloguin a l'expedient tota una sèrie de documents com un canvi d'ús de la finca del costat, una assegurança civil, una servitud de pas a la finca, una modificació del pla de seguretat i evacuació del centre...), impedint així que quedés definitivament aprovat automàticament al cap de 15 dies, i sumant un poc més de retard ja a aquest tema. 



A aquest ple es portà, discutí, i desestimà les al·legacions de Tots, quedant aprovada definitivament la modificació de crèdit per dur a terme les obres.



5.- Aprovació definitiva, si procedeix, del Compte General per a l’exercici 2017. Aprovat per 6 vots a favor (UMP i Junts), 6 abstencions (Tots i Tomeu Cifre Bennàssar que havia sortit) i 2 en contra (Alternativa).



Anteriorment s’havia fet la Comissió Especial de Comptes i aquí es portà a aprovació el compte general.



Observant l’informe de l’interventor es veu que hi ha equilibri patrimonial, una millora de la capacitat de finançament respecte l'any anterior, equilibri financer a curt termini, que el pressupost d'ingressos s'ha executat al 88% i el de despesa al 83%.



Els organismes autònoms tenen també un resultat positiu. EMSER té uns resultats econòmics correctes, però com cada l'any l'interventor destaca que hi ha un seguit de contractes que no segueixen el procediment de contractació i  destaca també que ha assumit les despeses d'uns treballs que li corresponien a l'Ajuntament.



Finalment, hi ha un resum de les objeccions en factures i hores extres, que entre Ajuntament i òrgans autònoms suma un total 3.562.916€, i que es remet al Tribunal de Comptes, com estableix la llei.



En coherència al votat fins ara a aquest tema, vàrem votar-hi en contra, com a denúncia a aquestes males pràctiques les quals no s’han solucionat en cap moment.



6.- Aprovació, si procedeix, de l’expedient de reconeixement extrajudicials de crèdits núm. 5-2018 (Expedient electrònic ABS 2018/3394). Aprovat per 6 vots a favor (Junts i UMP) i 8 abstencions (Alternativa, Tots i Tomeu Cifre Bennàssar el qual havia sortit)



En aquest cas estam parlant d’unes factures de 1.120€ de l'Ajuntament amb  subscripcions del Mundo que han enviat factures del 2015, material elèctric i 146€ de la Residència en botelles de butà



A Alternativa ens vàrem abstendre com sempre, tot i que els que en aquest cas els que cobrin siguin els indesitjables de Repsol o els manipuladors de El Mundo.



7.- Aprovació, si procedeix, de l'Acord de Carrera Professional Horitzontal dels Empleats Públics de l’Ajuntament de Pollença (Expedient electònic ABS 2018/620). Aprovats per 9 vots a favor (Alternativa, Junts i UMP) i 5 abstencions (Tots)



Era una reivindicació del comitè d'empresa, que s'havia negociat a la Mesa d'Empleats Públics, que de forma resumida podem dir que consisteix en aconseguir unes millores salarials que van lligades a l'antiguitat i al fet de complir en unes determinades hores anuals de formació.



Evidentment votàrem a favor, ja que tenir uns treballadors en unes condicions òptimes, a part de imprescindible a nivell laboral, és sinònim i garantia de millora del servei públic que estiguin prestant. 



8.- Dació de compte de les Resolucions de Batlia contràries a les objeccions formulades així com de les principals anomalies detectades en matèria d’ingressos de conformitat amb el disposat a l’article 218 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals (TRLHL), en redacció donada per l’article 2 de la Llei 27/2013, de 27 de desembre, de racionalització i sostenibilitat de l’administració local (LRSAL). Això no es vota.



Poc a dir ja amb el tema: 653.903,25 euros entre Ajuntament i organismes autònoms. A Aquest ple, com a l’anterior, enlloc de fer retrets (que ha quedat clar, no serveixen de res) vàrem optar per demanar a l’equip de govern si pensa fer alguna cosa relativa a la regularització de serveis durant el temps que queda de legislatura, ja que entre d’altres veiem que segueixen de forma irregular els temes de servei de grua, dinamització juvenil, centres oberts, manteniment de les impulsions, diversos tècnics, els subministraments elèctric i de combustibles, hores extres del tema de clavegueram, teleassistència, servei de vigilància i socorrisme, o telefonia.



Relatiu a això l’equip de govern va dir que els tècnics tenen damunt la taula el subministrament elèctric (ja fa molt!), telefonia, teleassistència, o el servei de comunicació. Veurem si tots aquests temes surten, i podem donar per perduts els altres.
Després també demanàrem per diverses factures:



- 4.100 per espai publicitari de la XXI regata Bahia Pollensa. La qual segons el regidor, aquesta despesa era la despesa de tota la col·laboració de l’Ajuntament amb la regata i no de publicitat.



- També recordàrem que la tasca de “disseny i composició de publicitat Pollença” havia estat encarregada a una empresa que surt al sumari de l’Operació Voltor. Mira que hi ha empreses, però no; cada dos per tres hi ha factures d’aquesta empresa. A l’equip de govern, això els és igual, fet que diu bastant d’ells com a gestors. Nosaltres els hi seguirem recordant a cada ple, amb qui fan feina.



- Finalment demanàrem que ens explicassin per quin motiu no es va triar la millor oferta per la redacció de la documentació ambiental necessària per l’adaptació del pla general al PGOU. Per desgràcia i de forma bastant llastimosa, el regidor no va saber de que li parlàvem i no va poder contestar. La resposta ha sortit dies després per la premsa.
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   Estat de comptes 2017

				Alternativa | 31 Agost, 2018 12:40



La transparència és  quelcom que es demostra amb fets per això a Alternativa Pollença (A)  feim públic, com cada any, l'estat de comptes de la nostra candidatura del 2017. Com podeu veure a l'informe tenim un superàvit al 2017 de 5.900 euros i hem fet aportacions  de 500€ al  documental  de  Tot  Inclòs, 300€ a la  caixa  de  solidaritat  amb  Valtònyc,  el  mateix  import  a  la  de Kurdo i 150€ per col·laborar amb l’homenatge de Macià Manera .
 Un any més coincidint amb la campanya de la renda, editam i publicam un fulletó amb l'estat de comptes de l'exercici anterior del nostre partit, amb la principal informació econòmica, els ingressos i les despeses.
  Així, ara feim públic el document «Els comptes clars. Informe econòmic 2017» en què es fa un repàs dels recursos materials, humans i econòmics del partit, que inclou un balanç i un desglossament dels ingressos i les despeses.
  A Alternativa ens prenem molt seriosament la transparència i pensam que és quelcom que es demostra amb fets, i no amb paraules quan arriben les eleccions com fan altres partits. Si no s'acompanya de fets, és un concepte buit i pura demagògia.
  Com podeu veure a l'informe tenim un superàvit al 2017 de 5.900 euros resultat principalment de les donacions que fan els nostres dos regidors del seu sou. El nostre capital acumulat és de 28.140 euros. Pocs partits poden mostrar una situació econòmica tan sanejada. Com sempre hem dit fem política no som polítics.
   Com sempre revertim a  la  societat  part  dels  diners  rebuts,  especialment  en  projectes  o  col·lectius  que  defensen  idees  i  valors  compartits  des  d’Alternativa.  Vam fer una  aportació  de 500€ al  documental  de  Tot  Inclòs, 300€ a la  caixa  de  solidaritat  amb  Valtònyc  i  el  mateix  import  a  la  de Kurdo, 150€ per col·laborar amb l’homenatge de Macià Manera .
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   Més participació ciutadana, economia social... Al·legacions al pressupost

				Alternativa | 27 Agost, 2018 18:27



 A continuació teniu les al•legacions que hem presentat als pressuposts.
 
 No estam en absolut satisfets de que l'aprovació definitiva dels pressuposts es presenti amb vuit mesos de retard i això és una vergonya.
Aquest equip de govern, si realment no els hi va agradar, tal com han dit, aprovar l'anterior pressupost amb una moció de confiança, havien d'haver començat immediatament a fer feina per arribar a acords. No ho varen fer i vàrem haver de ser nosaltres els que vàrem donar un primer pas al mes de desembre, fent públiques les nostres condicions per negociar i a la vegada fent notar que acabava l'any i l'equip de govern no havia fet cap passa relativa als nous pressuposts. Fa un mes l'equip de govern va acceptar formal i públicament les condicions que vàrem posar per asseure'ns a negociar els pressuposts, que com tothom sap són la municipalització de la neteja viària i diverses mesures relatives a la conservació de la fàbrica de Can Morató: Durant aquest mes s'ha continuat avançant a aquests temes i hem negociat l'aprovació definitiva dels pressuposts.
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS
 - Atès l’acord adoptat per l’Ajuntament de Pollença, en sessió ordinària celebrada el dia 26 de juliol de 2018, pel qual s’aprova inicialment el Pressupost General de l’Ajuntament de Pollença per a l’exercici 2018, i pel qual dit expedient se sotmet a informació pública.
 - Atesa la incapacitat dels destinataris de dita subvenció per prestar adequadament un servei com és un Casal de Dones que és el que teòricament motiva la subvenció, i la necessitat que aquest sigui prestat des de les institucions públiques i no des d’una entitat que pertany a l'església catòlica, la qual no es caracteritza precisament per vetllar per la igualtat de gènere ni pel respecte cap al dret de les dones de decidir sobre el propi cos.  
 - Atès el moment de saturació i massificació turísitca que viuen les Illes Balears i Pollença, amb la problemàtica (social, laboral i ambiental) que comporta, quedant més que demostrada la necessitat d’avançar cap a un model que tendeixi al decreixement turístic.  
 - Atès el poc coneixement de la població del nou reglament de participació ciutadana aprovat recentment i la necessitat de promoció d’aquest, i de totes les activitats sobre participació que es portin a terme.
 - Atesa la necessitat de potenciar i dotar de recursos humans l’àrea de participació ciutadana.
 - Atesa la necessitat de mantenir la despesa en activitats de recuperació de la memòria històrica, i més davant la possible exhumació de la fossa de Calvià en la què s'hi troben com a mínim tres pollencins.
 - Atesa la necessitat de fer passes per a canviar el model econòmic cap a un de més just i social.
 Per tot això sol·licita que tenguin per ben presentades aquestes  
 

 
 Al·legacions:  
 - Que sigui suprimida la partida 231/78001 Subvenció capital Misioneras Sagrados Corazones.
 [bookmark: _GoBack] - Que es redueixin de forma substancial les partides 430/2260210 Promoció i publicitat turística, 430/2279935 Promoció marca Pollença, 3381/226028 Publicitat i propaganda Festival.  
 - Que s’augmenti fins a 2.500 euros la partida 924/226025 Publicitat i impremta Participació Ciutadana.
 - Que s’augmenti fins a 18.000 euros la partida 924/22279940 Servei de Participació Ciutadana.
 - Que s’augmenti fins a 6.000 euros la partida 332/226011 Activitats de memòria històrica.
 - Que s’augmenti fins a 12.000 euros la partida 231/2270618 Estudi foment economia social. 
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Aquest blog és plural i lliure. Les opinions dels comentaris reflecteixen només el parer de l'autor del mateix i des del blog URXELLA no ens fem responsables del seu contingut.

CAP OBJECTIU ÉS MASSA PETIT,CAP VICTÒRIA MASSA INSIGNIFICANT. Arundhati   Roy
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